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 56שמן המניין מס'  18-ועצת העיר המ

 19.06.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o  חבר מועצה -מר אחדות יעקב 

o  חבר מועצה -מר בר שי 

o  חבר מועצה -מר האס שחר 

o  חבר מועצה -מר ניסן זכריה 

o  חבר מועצה ומשנה לראה"ע -מר חלבי מאיר 

o  חבר מועצה -מר מזרחי יעקב 

o  חברת מועצה -גב' מטלון אלינור 

o  חבר מועצה -מר מורן ישראל 

o  חבר מועצה ומ"מ ראה"ע -מר נוימרק זוהר 

o  חבר מועצה -מר ניסים זאב 

o  ה וסגן ראה"עחבר מועצ -מר זברלו חיים 

o  חבר מועצה וסגן ראה"ע  -מר סיטון עזרא 

o  חברת מועצה וסגן ראה"ע -גב' עדן רבקה 

o  חבר מועצה -מר צדקה יפת 

o  חברת מועצה -גב' צ'פליצקי נעה 

o  חבר מועצה -רו"ח קייקוב ראובן 

o  חבר מועצה -מר קינן שי 

o חברת מועצה -בשארי עינב -גב' קפלן 
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o  נה לראה"עחבר מועצה ומש -ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o  חבר מועצה -מר בבלי יעקב 

o  חברת מועצה -ד"ר גונן קרן 

o  חבר מועצה ומשנה לראה"ע -מר גזית אילן 

o  חברת מועצה -גב' לביא ציון שירלי 

o   חבר מועצה -מר מכלוף קובי 

o  ראה"ע  וסגןחבר מועצה  -מר סוטובסקי מיכאל 

o  חברת מועצה -גב' עומרד לוי גליה 

 

 :כמו כן נכחו 

o  מנכ"ל העירייה -מר ארז ניסים 

o  יועמ"ש העירייה -עו"ד יונת דיין 

o  גזבר העירייה -מר אמנון ארץ קדושה 

o  מנכ"לית רשת קהילה ופנאי -גב' רוני קדמיאל 

o  מנכ"ל החברה לבילוי ובידור  -מר שמשון חן 

o  דוברת העירייה -גב' נורית בייסקי 

o  חשבת העירייה -גב' אסתי וייסלר הרצוג 

o מנהל אגף תקציבים -בינוני  מר רחמים 

o  מנהלת אגף הכנסות-גב' אושרית לוי 

o  עוזרת גזבר לענייני מימון -גב' עידית עמנואל 

o  רואה חשבון תאגיד עירוני -מר משה מועלם 

o  מנהלת מחלקת גבייה -גב' סיוון ריאבוי 

o  מנהל מחלקת ספורט  -מר עצמון קצב 

o  רואה חשבון, מנהלת כספים -מר יזהר קנה 
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o  מנהלת כספים, חברה לבילוי ובידור  -גב' כרמית רותם 

o  עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה -מר יוסי זיידה 
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 מוסד מתנדב לשירות הציבור.  -מתן פטור חלקי מארנונה  .21
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חוות דעת לעניין אפשרות העסקת הגב' מוריה מיכאלי כעו"ס לצרכים מיוחדים במינהל  .30
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 . 2022עדכון תקציב רגיל לשנת  .31

 . 2022עדכון תקציב רגיל נוסף לשנת  .32

 . 2022עדכון תקציב תב"רים לשנת  .33

מינויה של טלי קון כחברה בוועדה לנוער וצעירים, במקום הגב' רוזה קגנר כנציגת "חולון   .34
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רחוב לבון פינת רחוב ביאליק חולון   154חלקה  6872המלצה לאישור ההקצאה בגוש  .35
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 ספטמבר. -אישור פגרה לחודשים אוגוסט  .39

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 550פרוטוקול מס'  56

 כחבר מועצת העיר.  –*מינוי והשבעה של החבר מר ישראל מורן 

הגיל של חבר המועצה שי קינן בנושא הפעלת תוכנית למניעת נפילות לבני  -הצעה לסדר  .1

 השלישי. ירד מסדר היום
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של חבר המועצה שי קינן בנושא תגבור אבטחה מוסדות חינוך. ירד מסדר   -הצעה לסדר  .2

 היום

של חברת המועצה עינב קפלן בשארי בנושא הקלטה ותמלול ועדת  מכרזים.  -הצעה לסדר  .3

 ירד מסדר היום

 של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא גיוס גימלאים. ירד מסדר היום -הצעה לסדר  .4

של חברת המועצה עינב קפלן בשארי בנושא עלות ספרי שירה נשיקה בכיס  -שאילתא  .5

 ועוד נשיקה.

 של חבר המועצה שי קינן בנושא מימון ברשתות חברתיות.  -שאילתא  .6

 של חבר המועצה שי קינן בנושא מעון חיבוקים. הוסר -שאילתא  .7

 של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא תגבור יועצי בנייה. -שאילתא  .8

 של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא חיובי זכייני קורקינטים. -שאילתא  .9

 מועצה בר שי בנושא מצב כניסת עיריית חולון לנעים בסופ"ש.של חבר ה -שאילתא  .10

של חבר המועצה בר שי בנושא השתתפות העירייה בקול קורא להפעלת קווי  -שאילתא  .11

 מוניות שירות.

 של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא בית ספר שחקים. -שאילתא   .12

 בפייסבוק. -של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא עמוד רשמי  -שאילתא  .13

של חבר המועצה שחר האס בנושא אי פתיחת גן עירוני עקב מחסור                 -שאילתא  .14

 אדם.-בכוח

 של חבר המועצה שחר האס בנושא יועץ ראש העיר. -שאילתא  .15

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את הדוחות הכספיים של "רשת קהילה ופנאי" לשנת   .16

2021 

 (2רבעון ) 30.06.2021ליום  2021את דוח רבעוני לשנת  מועצת העיר אשרה ברוב קולות .17

לפקודת העיריות )נוסח  338מועצת העיר אשרה ברוב קולות את מחיקת החובות לפי סעיף  .18

 חדש(.

הגב' ספיר מלכיאל  -מועצת העיר אשרה ברוב קולות את הסמכת מפקחי רישוי עסקים  .19

 והגב' יבגניה ושצ'נקו.

למוסד המתנדב לשירות  -את מתן הפטור החלקי מארנונה מועצת העיר אשרה ברוב קולות  .20

 הציבור.

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את התבחינים לחלוקת כספי תמיכות באגודות / עמותות  .21

 .2023בספורט לשנת 
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מועצת העיר אשרה ברוב קולות את התבחינים לחלוקת כספי תמיכות בעמותות כללי  .22

 .2023לשנת 

 .2022ות את חלוקת התמיכות להישגיות לשנת, מועצת העיר אשרה ברוב קול .23

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את תיקון חוק העזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר  .24

 והניקיון(.

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את אישור הדו"חות הכספיים של החברה לבידור ולבילוי  .25

 . 2021)חולון( בע"מ לשנת 

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את אישור מסגרת האשראי בבנק לחברה לבידור ולבילוי  .26

 . 2023 –, לשנה נוספת ₪מיליון  7בסך 

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את הארכת השירות למר שמש אהרון סוקר נכסים  .27

 לתקופה של שנה וחצי.

יה רכזת ומורה בתיכון מועצת העיר אשרה ברוב קולות את הארכת השירות לגב' יקימוב זו .28

 הרצוג לתקופה של שנה,

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את חוות הדעת לעניין אפשרות העסקת הגב' מוריה  .29

 מיכאלי כעו"ס לצרכים מיוחדים במינהל הרווחה.

 .2022מועצת העיר אשרה ברוב קולות את עדכון תקציב רגיל לשנת  .30

 . 2022מועצת העיר אשרה ברוב קולות את עדכון התקציב הרגיל הנוסף לשנת  .31

 , 2022מועצת העיר אשרה ברוב קולות את עדכון תקציב התבר"ים לשנת  .32

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את מינויה של טלי קון כחברה בוועדה לנוער וצעירים,  .33

 במקום הגב' רוזה קגנר כנציגת "חולון  מתחדשת".

 154חלקה  6872העיר אשרה ברוב קולות את ההמלצה לאישור ההקצאה בגוש מועצת  .34

 רחוב לבון פינת רחוב ביאליק חולון, לעמותת "תפילת חנה ויוסף" בית כנסת ליוצא בבל.

 מועצת העיר אשרה ברוב קולות את מינוי מורן ישראל כחבר בוועדת כספים במקום בר שי. .35

אלינור מטלון כחברה בוועדת נוער וצעירים   מועצת העיר אשרה ברוב קולות את מינוי .36

 במקום שני כהן מסילתי.

מועצת העיר אשרה ברוב קולות את מינוי שחר האס כחבר בוועדת חינוך במקום שני כהן  .37

 מסילתי.

 ספטמבר. -מועצת העיר אשרה ברוב קולות את אישור פגרה לחודשים אוגוסט  .38

 פרוטוקול

, חברים, חברים. 56ת הישיבה מן המניין מספר חברים אנחנו פותחים א מר מוטי ששון:

חברים אני פותח את הישיבה שמן המניין, נעה זה מפריע לי. פתחתי את 
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. הצעה לסדר, לפני שאני עובר לסדר היום אנחנו רוצים, 56הישיבה מספר 

 מבקשים ממורן תעמוד, תקרא מה שכתוב שם בהצהרה שלך, תתחייב. 

 

 כחבר מועצת העיר –ן ישראל מינוי והשבעה של החבר מר מור

האישור, אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את  מר מורן ישראל:

 שליחותי. אני מתחייב. 

 זהו? גב' נעה צ'פליצקי:

 אוקיי, תודה רבה. מר מוטי ששון:

 פשוט, קל.  מר מורן ישראל:

 מילים. 2-3-אני רוצה להתייחס ב מר מאיר חלבי:

 למה? ששון:מר מוטי 

 לאירוע המקסים הזה. מר מאיר חלבי: 

 איזה אירוע? מר יעקב מזרחי:

 אירוע של מה? הצהרה של מורן? מר מוטי ששון:

 ברור. מר מאיר חלבי:

 אתה רוצה לברך אותו? תברך. מר מוטי ששון:

אני מברך את כל עם ישראל, אני מברך את כל עם ישראל. אתה לוקח את  מר מאיר חלבי: 

ת מה שקרה פה והמועצה לוקחת את זה כלאחר יד, מצבנו גרוע מאוד זה, א

אדוני כבוד ראש העיר, חברי מועצת העיר. יום עצוב הוא היום לדמוקרטיה 

לישראל ולדמוקרטיה בחולון במיוחד. יום שחור משחור. בהכרזת הקמת 

המדינה על ידי ראש ממשלתנו הראשון דוד בן גוריון עליו השלום הכריז אז 

הקמת מדינה בישראל כמדינה יהודית ודמוקרטית. דמוקרטיה נקייה, על 

טהורה וצחה כשלג. אז אולי, אולי יש כאן דמוקרטיה ובטח שאין כאן ניקיון 

ידיים ולא טהורה ובטח שלא צחה כשלג. מעמדי מחייב ומדיר שינה מעיניי 

ן שזה דור העתיד להנהגת המדינה, יחי התחמנות. היום היו מי שמצאו לנכו

להעמיד את הבוחר בחולון בכיכר העיר ולהגיד לו 'לא, אתה לא חשוב בכלל. 

לא חשוב. מה שחשוב לנו זה שהצבעתך לרשימת הצעירים למרות שאנחנו 

לא צעירים. רק הצבעתך חשובה לנו. דעתך לא מעניינת אותנו'. היום היו 

 אנשים שמצאו להפוך את תושבי חולון לחוכא ואיטלולא ומי שהציגו את

התגלתה התרמית  mister clean-עצמם במשך שנים כאן במועצת העיר כ

כבוץ אחד גדול. לא ידעתי שהונאה והולכת שולל של הציבור היא מחלה 

מדבקת ומישהו כאן נדבק מראש ממשלתנו כיום. מעשה שהיה כך היה. 
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בעת הגשת הרשימות לועדת הבחירות מטעם מדינת ישראל,  2018בסביבות 

שמות בלבד  10ם למרות שאינם צעירים הגישו רשימה של רשימת הצעירי

חברי מועצה. החוק אומר שיש להגיש לפחות  27בעוד מועצת העיר מונה 

 10שמות בלבד, מספר  10שמות אבל הוגשו  9שליש מחברי המועצה לאמור 

יותר יפה. אך לפני הגשת הרשימות דאגו גם דאגו שיהיו מכתבי התפטרות 

י התפטרות שהודפסו באותה מדפסת, באותו נוסח של כל הרשימה. מכתב

אך עם תאריך פתוח שרק לאחרונה רשמו את התאריך. הוקוס פוקוס, אותם 

מכתבים נשמרו בכספת עד היום, יום שצריך להשתמש בהם למהלך מבריק 

שנים ולא ידעתי שהחברים הנחמדים האלה  3.5-זה. אני יושב כאן למעלה מ

תיאטרון בובות לכל דבר ועניין. ברצונו מושך מנוהלים על ידי שלט רחוק כ

את היד מורמת, ברצונו מוריד את החוט היד יורדת. לאן, לא לזה פיללו 

 תושבי חולון היקרים שהולכתם אותם שולל. אין ספק שמהלך מדהים,

 חבר'ה, יוסי זיידה:

. דבר מהלך מדהים זה הריח מסריח, רגע עוד אחד, אתה לא תתן לי לסיים מר מאיר חלבי:

 כזה שקורה פעם בתבל אתה לא יכול לטאטא את זה מתחת לשטח. 

 ככה אתה רואה את זה. גב' רבקה עדן:

 מה? מר מאיר חלבי:

 ככה אתה רואה את זה.  גב' רבקה עדן:

 אני מדבר, לא את מדברת. מר מאיר חלבי:

 נכון, אבל אמרת, גב' רבקה עדן:

 מבקש, תסיים. תסיים. חלבי תסיים.  רבקה אני לא רוצה את זה. אני מר מוטי ששון:

 אני רק יכול להגיד לך דבר אחד. לא, לא, לא. אף אחד לא יתערב. אני מדבר.  מר מאיר חלבי:

 זה לא, מר עזרא סיטון:

 חבר'ה זה לא על סדר היום אבל הוא אמר מה שהוא אמר.  מר מוטי ששון:

, לא ידעתי. אני מתנגד למה אני אוהב אותך אהבת נפש, זה לא על דעתי מר עזרא סיטון:

 שאתה עושה. 

 אבל חלבי, מר מוטי ששון:

 בשביל מה הדיבור הזה? מר מאיר חלבי:

 זה סתם דיון. מר מוטי ששון:

 זה לא יפה מאיר, אתה אדם מכובד. מר עזרא סיטון:

 זה לא יפה, זה לא יפה לרמות את הציבור.  מר מאיר חלבי: 
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 את הציבור. הוא הלך לפסק זמן שלו כמו שאחרים, הוא לא רימה מר עזרא סיטון:

 אבל, גמרנו את הדיון. בשביל מה אתה מעיר? מר מוטי ששון:

 אני לא מבין את עזרא אבל. מר מאיר חלבי:

 תן לו לסיים עזרא, נגמור. אתה מתווכח איתו והדיון ממשיך. מר מוטי ששון:

כל הכבוד לו. ורבקה מתערבת במקום שאתם תחפשו את היושר ואת  עם מר מאיר חלבי:

 ההגינות פה,

 רבקה את עושה מה שאת רוצה ושיהיה פה דיון עכשיו? מר מוטי ששון:

 לא. גב' רבקה עדן:

 אז תני לו לסיים. את מנהלת את הישיבה? מר מוטי ששון:

 לא, גב' רבקה עדן:

לפני כן על מכתבי התפטרות זה בעינייך יפה? לבוא ולהחתים את כל הסיעה  מר מאיר חלבי:

 אשת חינוך את, כן? 

 את רואה מה שאת עושה. מר מוטי ששון:

 מה אני עושה שהוא מדבר בחוסר כבוד? זה מה שאני עושה? גב' רבקה עדן:

סליחה, את מנהלת את הישיבה? נתתי לך רשות דיבור? לא. תני לו לסיים  מר מוטי ששון:

 ה.אחרת לא נגמור עם ז

 מבחינתי לקום וללכת. גב' רבקה עדן:

 אז תלכי, על מי את מאיימת? מר מוטי ששון:

 די כבר, נו מה. רבקה מה את ילדה? מר יוסי זיידה:

כן, אני ילדה. כשמדברים אליי בחוסר כבוד אני כמו ילדה. לא, לא, לא  גב' רבקה עדן:

 מוכנה. לא מוכנה.

 תמשיך בבקשה ותסיים. מר מוטי ששון:

אין ספק, מהלך מדהים עם ריח מסריח זועק לשמים. מבקש לפתוח את  מאיר חלבי:מר 

החלון מגובה הריח המסריח שיש כאן. זו הפעם הראשונה בתולדות המדינה 

שמשתמשים בסעיף זה בפקודות העירייה. המחוקק התכוון לסעיף הזה 

שאולי במקרה במקרה במקרה לא ייווצר מצב שמועצה, מועצת העיר תהיה 

 27חות ממספר חבריה ככתוב בחוק. לאמור שמועצת העיר חולון עם פ

. לזה התכוון המחוקק. לא התכוון שמישהו 24או  26חברים לא תישאר עם 

בחולון יצור חליפה בדיוק לפי המידות של הסעיף הזה והוליך שולל מדינה 

שלמה. אז ההוקוס פוקוס עבד. זה עבד ואין לי כל ספק שבוקר אחד נגיע 

ין העירייה ונראה שהעירייה עברה לתל גיבורים. זה בדרך, מעשה לבני
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 קסמים. אבל מקרה שכזה, מקרה שקרה לי בילדותי. הייתי ב)לא ברור(

שהתפרסם שהציג תעלול עם נערה יפת תואר, תעלול באש ולצערי הקסם לא 

עבד ואותה נערה נשרפה קשה. זה היה מחזה קשה מאוד, קשה מאוד שנצרב 

חי. אני מקווה שבתעלול פה, בתעלול הזה של הקסם הזה מישהו לכל חיי במו

כאן לא יישרף ושלא יישרף קשות. כי תושבי חולון תושבים חכמים ונבונים. 

הם יודעים מה הם רוצים. הם יודעים מה הם מבקשים והם זוכרים מי הוליך 

אותם שולל. ישנם תושבים וביניהם חבר מועצה לשעבר שעכשיו כאן איתנו 

ים חדשות לבקרים תמונות של מפגע תעבורתי בדרך ציבורית, תמונות שמעל

של גללים של כלבים בדרך ציבורית לרשתות ולפורומים למיניהם. כאן יש 

 לנו הר, מקרה של הר של גללים של,

 אתה יכול לעצור את הדבר הזה? מר שחר האס:

 אפשר, אפשר לעצור. גב' אלינור מטלון:

 ת הדבר הזה?אפשר לעצור א מר שחר האס:

אתה תשתוק אחרי מה שעשית. דין איש וצריך היה להביא לרעידת אדמה  מר מאיר חלבי:

תושבי חולון על ידי התקשורת המקומית וזה לא קרה. אבל דבר אחד תזכרו 

וגם תזכרו טוב, גם הלילה החשוך והשחור ביותר לא ימנע את זריחת השמש. 

ואמינות זו לא עוד סיסמה ריקה אנחנו ננצח כי הצדק איתנו, יושר ויושרה 

מתוכן אצלנו כי אצלנו זה דרך חיים לנצח. היום רשימת הצעירים הניפה 

 בגאון ובגאווה את דגל ה)לא ברור(.

 אוקיי תודה רבה, אני עובר לסדר היום.  מר מוטי ששון:

 ואל תתערב פעם הבאה כשאני מתערב. זו דעתי. מר מאיר חלבי:

 להתערב מכיוון שהוא הזכיר את שמי.אפשר  מר מורן ישראל:

 לא, אני מבקש. מר מוטי ששון:

 מוטי אתה לא יכול לעשות את זה, אתה לא יכול לעשות את זה.  מר שחר האס:

 אין פה דיון, אני מבקש.  מר מוטי ששון:

 אני מתנצל, בכל זאת אתה יכול, מר מורן ישראל:

 אי אפשר לשנות את סדר היום. מר מוטי ששון:

אתה יכול לשאול את היועצת המשפטית, יש פקודת העיריות ובכל פעם  ורן ישראל:מר מ

שמתייחסים באופן אישי לחבר מועצה כלשהו יש לו את זכות התגובה. אתה 

יכול לתת לי בבקשה את זכות התגובה? מה שהיה פה, קודם כל לא שופטים 

ה. כנראה אדם בצערו. אני לא אשפוט את האדון בצערו על זה שחזרתי למועצ

שזה קצת מפריע לו איך שהתנהגת לשאר חברי המועצה בעיניי זה ביזיון אבל 

 מה שהכי הציק והיום האקדמיה ללשון העברית, בדיוק היום איזה קטע,
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 מורו אתה ביקשת שהיא תבדוק ואתה ממשיך לדבר? מר מוטי ששון:

 אני אומר. אני יודע את הפקודה, אני לא סתם אומר לך בגלל זה מר מורן ישראל:

 תן לה לבדוק. מר מוטי ששון:

 זה יהיה איזה יום או יומיים, בזמן שהיא בודקת אני כבר אסיים. מר מורן ישראל:

 מה, אתה מוסיף דיון לסדר היום? מר מוטי ששון:

היום, היום בדיוק העלתה האקדמיה ללשון העברית למי אפשר לקרוא צעיר.  מר מורן ישראל:

 אמרת שזה שאומרים,

 לא, זה לא יהיה דיון. זה סדר יום. מוטי ששון: מר

בכל מקרה, שתדע מבחינת האקדמיה ללשון העברית צעירים אתה  למה? מר מורן ישראל:

יכול להיות מוגדר לא משנה הגיל שלך, כל עוד התחום של צעיר בהגדרה 

המילונית זה אדם בין גיל הילדות לגיל הזקנה. אז אם אנחנו בין גיל הילדות 

הזקנה, צעירים זה לא אומר שום דבר. גם אתה יכול להיות צעיר אם  לגיל

אתה רוצה, גם אתה דוקטור רוק יכול להיות צעיר אם אתה רוצה, גם אתה 

 יכול להיות צעיר,

 .35להיות צעיר זה עד גיל  מר מאיר חלבי:

 בבחירות הבאות אנחנו, מר מורן ישראל:

הבנו, תודה רבה. אני עובר לסדר היום. כן יעקב מה אתה  תראה מה קורה. מר מוטי ששון:

 מסתכל עליי? אוקיי, הצעה לסדר של חבר המועצה שי קינן. בבקשה שי. 

 

בנושא הפעלת תכנית למניעת נפילות  -של חבר המועצה שי קינן  –הצעה לסדר  .1

 לבני הגיל השלישי

ת להיות יותר בשקט לפני שאני אציע את ההצעה אני מבקש מהחברים קצ מר שי קינן:

כי אני עם דלקת גרון, אני אשמח, אני רוצה לברך את חבר המועצה מורן 

ישראל שהצטרף וחזר לסיעה הציבורית. חזרת עם כוחות מחודשים. מאחל 

לך בהצלחה. ויש כלל גדול בתורה שאומר שומר ביזיונו ועילות ונהגת ככה 

שלישי. למעשה על ועל זה תקבל שכר. ההצעה שלי מדברת על בני הגיל ה

וצפונה והאמת שהגיעה לשולחני על ידי תושב  65אותם אנשים שהם בני 

שהוריו גרים בעיר, קשישים, ויש לו גם משפחה בירושלים ואני באמת 

התלבטתי אבל אחרי ששמעתי שעיריית ירושלים יישמה את ההצעה אז 

ים להיטיב שקלתי להעלות אותה גם פה כי הרי כולנו נציגי ציבור וכולנו רוצ

עם התושב עד כמה שאפשר אבל יש איזה גבול מסוים שאנחנו כבר מסיבות 

תקציביות לא יכולים לעמוד בו וצריך למתוח את הקו איפשהו אבל אני 
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החלטתי בניגוד להרגלי מוטי שבמקרה הזה אפשר למתוח את הקו ולהיכנס 

 לאיפה שלעיתים המדינה מבטיחה להיכנס, כבר הייתה תכנית לאומית

בנושא הזה אבל אנחנו יודעים שתכניות לאומיות הן טובות להכרזתן, לא 

תמיד הן ממומשות. כשנכנסתי לתוך הנתונים גיליתי שזה ממש תופעה. 

אלף  350תופעה של אנשים בני הגיל השלישי שנופלים ויש כאלה אלף ביום, 

בשנה. פה בישראל. עכשיו נתון מעניין זה שישראל היא המדינה הצעירה 

מערב ולעומת הזאת אנחנו מקום שני במערב במספר הנפילות. עכשיו, בני ב

הגיל השלישי נופלים מכל מיני סיבות. הם לוקים בחוסר שיווי משקל, יש 

להם חולשה כללית, התגובות שלהם נעשות איטיות ומאוחרות, הם הראייה 

שלהם נחלשת, חלקם סובלים מפרקינסון, אלצהיימר וגם דבר שאני מאמין 

כולנו בסוף נגיע אליו, שימוש רב בתרופות. שימוש רב בתרופות גורם ש

לנפילות. עכשיו אני כדי לגבש את ההצעה נכנסתי לאתר שנקרא 

'ויקירפואה', אתר של איגוד רופאי המשפחה בישראל. למאמר של דוקטור 

יאן פרס ודוקטור רוני פלג, מה? וליקטתי משם נתונים בקליפת אגוז באמת 

צפונה נופלים לפחות פעם בשנה.  65את גודל התופעה. שליש מבני כדי שנבין 

הנפילות, התופעה הזאת, היא הגורם העיקרי לשברי ירך בגיל המבוגר ובכל 

, עת כתיבת המאמר, האוכלוסיה 2008-דקות נופל אדם מבוגר בישראל. ב 20

אחוזים אבל אנחנו יודעים שבכל שנה  10המבוגרת בישראל עמדה על 

ל באוכלוסיה ובפרט בעיר חולון שהיא עיר יחסית מבוגרת. מחצית מספרם גד

נופלים מדי שנה שזה דבר מדהים, מדהים. וזה, זה יקרה לנו.  80-מבני ה

היום זה קורה לסבים ולסבתות שלנו, לאבות והאימהות שלנו, היום זה 

קורה ממש. כאשר רבע מהנפילות מסתיימות בשברים, מחייבות אשפוז 

ם אותי שרק מחצית מהמאושפזים בסוף ייצאו מזה. זאת והנתון שהדהי

אחוז מאותם אלה שנפלו והגיעו לאשפוז לא יחיו, הם לא יצאו  50אומרת 

מבית החולים. זאת תופעה רחבת היקף שאני חושב שכדאי שהעירייה תתן 

 עליה את הדעת.

 אלף מתים מזה? 180כלומר  מר יעקב מזרחי:

עיריית ירושלים, כן מה לעשות? עיריית ירושלים החליטה להילחם  עכשיו מר שי קינן:

 65בתופעה והחליטה לאותם בני הגיל השלישי או צריך להגיד את האמת, בן 

יש להם גם את הגאווה אני עוד  65לא יבקש את הסיוע הזה מהעירייה. בני 

צפונה לדעתי יהנו מאוד מהשירות הזה והוא  75-צעיר, אבל בודאי שבני ה

כבר מיושם כעת ועיריית ירושלים החליטה לממן, דרך אגב ביררתי את 

המחירים. גם זה לא כל כך יקר. היא החליטה לממן לאותם אנשים משטח 

אמבט, שטיח מונע החלקה, שני מאחזים לשירותים וחדר רחצה, גלאי עשן, 

דבק מונע החלקה וכיסא טלסקופי. עכשיו, כיסא טלסקופי זה נשמע יקר אני 

ש"ח. עכשיו המודל הזה הוא עובד כרגע  200ביררתי. זה עולה בסך הכול  אבל
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בירושלים בהצלחה יתרה והצעתי להעתיק את המודל הירושלמי לחולון. 

 תודה רבה.

 שי אני יכול לענות לך רגע? ד"ר מאיר רוק:

 בודאי. מר שי קינן:

ודם. האחיות הן בקופת חולים מתעסקים בזקנים, סליחה בלי לפגוע בכב ד"ר מאיר רוק:

פשוט אומרות לזקנים, עושים ביקורי בית, מדריכות אותם בדיוק מה 

אז קצת התקדם,  2008-לעשות. עכשיו כל אחד, המאמר שקראת זה מ

הרפואה התקדמה. עושים תהליך לא שיקומי, אלא מניעת נפילות. זה 

הרצאות, זה לטפל באוסטאופורוזיס ששבר לא יהיה. ומה שאמרת 

אחוז מהאנשים שלקו בשבר הם מתים.  25-ונים בחלקם. ידוע שהמספרים נכ

אחוז עם רגליים פצועות. אבל אני  25-אחוז יוצאים עם ולידים או ש 50ועוד 

חושב שקופות החולים עושות עבודה נהדרת. אני לא חושב שלעירייה יש יד 

 בזה.

ית חולון היא גוף טוב מאיר תן לי לענות כי אני צריך לענות. ככלל עירי מר מוטי ששון:

ציבורי, אין סמכות להיכנס לשטחים פרטיים. בנוסף בעצם נעשה מעשה כזה 

היא לקיחת אחריות על כל שיארע, כלומר שיקרה במקום, ובפרט בנושא 

העזרים. לדוגמה מאחז יד שלא יותקן כראוי ובעקבות כך הקשיש נפל או 

שבוצע על ידי עזר כזה או אחר שלא הותקן בהתאם לתקן, גרם נזק לירך 

הקשיש עצמו וכדומה. גם האחריות שתינתן על ידי הספק שיספק את 

העזרים הנדרשים כולל מי האחראי לתחזוקתם והתקנתם לא יכולה לכסות 

זאת. אנחנו מודעים לפיילוט שמתקיים בירושלים ובבאר שבע ונלמד. כמו 

ילוט כן קיימת בעיה מבחינת הביטוח. בעיריית באר שבע מתקיים כרגע פי

עם ביטוח לאומי. אנחנו לומדים גם כאן וגם כאן נלמד ואם נחכים, בעתיד 

נתייחס לזה. כרגע אני מציע להוריד את זה מסדר היום כי אנחנו עוד לא 

 למדנו את הנושא הזה. מי שרוצה לדון, בבקשה. מי בעד להעלות לסדר היום?

 תשאל אותו אם זה מספק אותו. מר זאב ניסים:

 לא, רעיון יפה. אבל בסדר. :ד"ר מאיר רוק

 מה אתה אומר? מספק אותך התשובה? מר זאב ניסים:

 התשובה בודאי שלא מספקת. מר שי קינן:

 אוקיי. מר זאב ניסים:

 הכוונה אתה רוצה לסיים, מר יעקב מזרחי:

 אם בירושלים ובבאר שבע אפשר להיכנס, מר שי קינן:

 ומדים מה קורה שם. אחרי שנלמד נדבר. גמרנו חבר'ה, דיברנו. אנחנו ל מר מוטי ששון:
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 שוחחנו גם עם ירושלים, גם עם באר שבע. מר יוסי זיידה:

 באמת. מר שי קינן:

 זה פיילוט שם שי? מר יעקב מזרחי:

שי שוחחנו גם עם ירושלים, גם עם באר שבע. המספרים הם מספרים שהם  מר יוסי זיידה:

חלק מזה זה בכלל איזושהי פיילוט כרגע למעשה. זה לא מספרים המוניים. 

 תכנית שהוגשה גם באמת,

 לביטוח הלאומי נו. מר מוטי ששון:

לרווחה, לשר הרווחה. יש תהליכים שקורים. בעצם כשהבאנו את הדברים  מר יוסי זיידה:

 בפני,

יכול להיות לגבי באר שבע מדובר בפיילוט, אני לא בטוח. אני לא רוצה לקבוע  מר שי קינן:

 עובדות.

 כן, כן, פיילוט עם ביטוח לאומי. מוטי ששון:מר 

 אבל בנוגע לירושלים אני בטוח, זה כבר עובד.  מר שי קינן:

 ירושלים שם את, מר יוסי זיידה:

 ירושלים הציגו את זה לשר הבריאות כדי לקבל את המימון מהמדינה.  עו"ד יונת דיין:

 בסדר, אבל הם מקבלים את זה כעת. מר שי קינן:

אז אני אומר חבר'ה, בואו נלמד ונראה מה קורה שם. יש כאן בעיה לא  שון:מר מוטי ש

פשוטה כולל הביטוח שכמו שאמרתי על כל דבר קטן. אתה לא יכול לקחת 

 אחריות על שטח פרטי, זה לא התפקיד שלנו.

בחולון מושג שכנראה, כמו גנים בחברות,  אני אגיד רק עוד דבר אחד. יש מר יוסי זיידה:

 שנקרא קהילה תומכת. 

 אבל זה לא, זה דירה פרטית. מר שי קינן:

לא אני אומר, בתוך זה בקהילה תומכת יש אבות בית, יש כמות מאוד מאוד  מר יוסי זיידה:

מסוימת של קשישים שמשתייכים לקהילה הזאת בשכונות השונות ויש, 

 זה איזשהו אדם שהוא זה שעונה להם על מגוון, קוראים לו אב בית אבל 

 דיברנו על לחזור אליו, מר מוטי ששון:

 זה אמור להיות, זה נקודתי. זה לא משהו, מר יוסי זיידה:

 טוב חברים אנחנו לומדים, שי. שי,  מר מוטי ששון:

 רק אני עונה, אני עונה מוטי. מר שי קינן:
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רק אומר, אתם רוצים לקיים דיון אני, שי אני לא לא, לא צריך לענות. אני  מר מוטי ששון:

מבין. אתה מדבר, דיברת בזמן שלך. אני עונה לך שאנחנו לומדים מה קורה 

בבאר שבע ומה קורה בירושלים. נלמד את הנושא הזה ובעתיד אם יהיה 

 צורך נביא את זה לישיבה הקרובה.

 אני מוכן לקבל את התשובה, רק שאלה אפשר? מר שי קינן:

 כן. מוטי ששון: מר

 כמה זמן לוקח הליך הלמידה? מר שי קינן:

לא, אתה צריך לראות לאורך זמן. אתה לא יכול לבוא ובעוד חודש. זה לא  מר מוטי ששון:

למידה. אם אתה עושה תהליך שהלך אצלם איך זה הלך, אתה לומד את 

 הנושא. זה תהליך. זה לוקח זמן. 

 הרעיון הוא, מר יוסי זיידה:

 אתה רוצה להוריד, שי,  י ששון:מר מוט

 לא, אני לא רוצה להוריד את זה.  מר שי קינן:

 אתה רוצה לקיים דיון? מר מוטי ששון:

 כן, אם אתה, מר שי קינן:

, 4, 3, 2, 1טוב. מי בעד לקיים דיון? בוא נעשה את זה. מי בעד לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

 בעד לקיים דיון.  9, 8, 7, 6, 5

 אבל מה מהות הדיון? לא הבנתי. צ'פליצקי:גב' נעה 

מהות הדיון היא להעמיק בנושא, לנסות לחשוב יחד. יש פה הרבה שכל סביב  ד"ר מאיר רוק:

 השולחן, למצוא פתרונות אם זה נושא שחשוב לנו.

חברים לאור מה שאמרנו אני שואל שאלה פשוטה. אמרנו דברים ברורים.  מר מוטי ששון:

זה מסדר היום עד שנלמד את הנושא? שנלמד את הנושא, מי בעד להוריד את 

, ירד מסדר היוםלהוריד את זה מסדר היום.  11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 אני עובר לסעיף הבא. בבקשה שי. 

 כמה זמן לוקח ללמוד? ד"ר מאיר רוק:

 מה? מר מוטי ששון:

 כמה זמן לוקח ללמוד? ד"ר מאיר רוק:

 ה,  כמה זמן, כמה זמן,סליח מר מוטי ששון:

 לא אין בעיה אני שואל באמת. חבר'ה שאלתי כמה זמן,  ד"ר מאיר רוק:

סליחה, סליחה. שי בבקשה תעבור להצעה לסדר של שי קינן, בבקשה. שי  מר מוטי ששון:

 בבקשה, הצעה לסדר שנייה. 



 19.06.2022 –ליום  56מס'  שמן המניין חולון  ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 550פרוטוקול 

 

16 
 

 

 תגבור אבטחה מוסדות חינוך –של החבר שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .2

כן, הישיבה נדחתה גם פעם אחת מתוקף חג ופעם אחת לא יודע מאיזו סיבה  קינן:מר שי 

אבל ההצעה נכתבה בתחילתו של גל הטרור. אחרי הפיגוע הראשון פניתי 

אליך בנושא של תגבור האבטחה סביב גני ילדים ולאחר מכן העליתי את זה 

אחרי  כהצעה בעקבות פגישה עם הורים. אז קודם כל אני שמח שאנחנו כבר

גל הטרור אבל אתה יודע, אנחנו למדנו שאנחנו חיים פה בישראל מגל לגל. 

ארץ כנען נקראה כנען כי צריך להכניע את האויבים כדי לשבת בה. אז הגל 

הבא הוא רק עניין של לא האם אלא מתי. ולכן, ולכן ההצעה החלטתי שהיא 

. אין לנו הרבה שרירה וקיימת ולדבר עליה. קודם כל שנבין את סדרי הכוחות

פקחים. יש עשרות פקחים בודדים. מה, למה אתה עושה פרצוף? יש לך נתון 

 אחר?

 יש לך חברות אבטחה. מר יעקב מזרחי:

 תמשיך, תמשיך. תמשיך, דיברת, יש לך זמן לדבר. מר מוטי ששון:

 לא, עשית פרצוף. מר שי קינן:

 אני אענה אחר כך, אני אענה לך. מר מוטי ששון:

 רגע שי אתה מדבר על מוסדות חינוך בלבד כרגע?  מזרחי: מר יעקב

 אני מדבר על פקחים, חכה. אה,  מר שי קינן:

 על האבטחה? מר יעקב מזרחי:

 על אבטחה במוסדות חינוך. מר שי קינן:

 יש לנו, למה? יש. מר יעקב מזרחי:

 לא בכולם. גב' אלינור מטלון:

 גנים, גנים חבר'ה. מר שי קינן:

 חבר'ה, בבקשה תדבר. ן:מר מוטי ששו

פקחים כאשר  33אז לפי מספרים שיש לי ואני אשמח אם תתקן אותי, יש  מר שי קינן:

הם אומרים לי בעצמם שזה מספר שעל הנייר. שאלתי מה זה על הנייר? הם 

אומרים לי שבפועל יש הרבה פחות בגלל זליגה של פקחים לערים אחרות. 

ובמשמרת ערב, מה  14סך הכול הם מדברים על זה שבמשמרת בוקר יש ב

. אני חושב שלעיר כמו חולון 8-ל 6הם בין  19:30-שנקרא ערב שמסתיימת ב

המספרים צריכים להיות אחרים. בנוגע לשיטור העירוני המספרים הם בערך 

אותו דבר ולעתים פחותים מזה וכששאלתי למה יש העדפה של פקחים 

לעבוד בה, אז אמרו לי מחולון לעבור סתם לדוגמה לעיר כמו ראשון ו
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שבראשון יודעים לתגמל יותר את הפקח. אז אמרתי מה, השכר הוא יותר 

גבוה? אמרו לי ששם נותנים להם יותר אחזקת רכב, יותר שעות כוננות 

והשכר יוצא להם יותר גבוה. זה מה שנאמר על ידי הפקחים. אני אשמח אם 

ירושלים ללמוד ממנה, תגיב לזה. יתרה מכך, העירייה עשתה סיור לעיריית 

אני משער שכמה אגפי עירייה נסעו. אבל גם הפיקוח והנתונים שעלו משם 

 7,000תושבים ובחולון יש פקח על כל  2,500הם שבירושלים יש פקח על כל 

תושבים. עכשיו, אני מבין, אני אשמח שתענו. אני מבין שיש לנו, אני מבין 

כשיש לך מצבת כוח אדם שהיא שיש לנו מלחמה עם ערים שכנות. אבל בסוף 

לא שלמה היא לא מלאה, הדבר הזה גם מחלחל למטה ופוגע גם בביטחון 

האישי של התושב. יתרה מכך, בתקופת גל הטרור בכלל לא נאמר להם לשים 

דגש על גני ילדים אלא על בתי ספר ואת זה פחות הבנתי מאחר וגני ילדים 

, אין שם שמירה לעומת בית עם ילדים שלא יכולים לברוח והם חסרי הגנה

ספר ששם שומר יכול לתת מענה ראשוני עד שיגיע הכוח הנוסף. ולכן הייתי 

רוצה לשמוע אותך ראש העיר מה עושים כדי, אי אפשר לשים שוטר ולא פקח 

גנים. אבל כדי לפחות בתקופות של טרור לתגבר את  280על כל גן, יש לך 

 האבטחה סביב גני הילדים, תודה רבה. 

הנחיות האבטחה ניתנות על ידי המשטרה בכל הערים, הנחיות המשטרה  מר מוטי ששון:

בכל הערים וגם עיריית חולון ממלאת הנחיות אלה. עיריית חולון מאבטחת 

את מוסדות החינוך באמצעות מאבטחים המוכשרים לכך להם נוספים 

 סיירים רכובים ומפקחים, מפקחי חברות האבטחה. כולם חמושים על פי

אישור המשטרה. חשוב לציין כי הסיורים המוגברים בשעות הכניסה 

והיציאה למסגרות החינוך. בעת האחרונה לאור הפיגועים האחרונים בוצעו 

ישיבות תיאום עם המשטרה והשיטור העירוני. בוצעו, בוצעה הגברת עירנות 

בקרב כל העוסקים בדבר. קב"טים, מפקחים, סיירים, אנשי פיקוח, שיטור 

רוני וכן נערכים אימונים מעת לעת. בין היתר התקיימה גם ישיבה עם עי

מפקד המרחב במשטרה בו הוא עדכן כי המשטרה מפעילה כוחות סמויים 

וגלויים ומגבירה את הכוננות לצד הרחבת הנוכחות העירונית. חשוב לציין 

כי אבטחת מוסדות חינוך הינו באחריות משטרת ישראל בשיתוף עם משרד 

המעביר הנחיות לקב"טים של הרשויות המקומיות. אני רוצה שתדע  החינוך

שבעבר היה בגנים היו שומרים. בזמנו ממשלת ישראל החליטה שהשמירה 

הזאת בגני הילדים היא לא אפקטיבית ויותר אפקטיבי לקחת את הסיירות 

שהן יאבטחו ויסתובבו בכל בתי, בכל גני הילדים. נקבע גם עקרון שמעל כך 

ם המשטרה מתקצבת. התקציב הוא אצל משרד ביטחון הפנים, וכך גני

שיהיה ברור. והם הצליחו לקחת את הכסף ממשרד החינוך שהיה, זו הייתה 

ניידות שהיו מסתובבים בין גני הילדים.  7או  6-החלטת ממשלה לעבור ל

בזמן אירועים אז אנחנו באופן טבעי שכרנו כלי רכב ומאבטחים שיכולתם 

תובבים בעיר בנוסף למשטרת ישראל שיש לה כמה ניידות לראות אותם מס
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שמסתובבות ובנוסף לחבר'ה שלנו של השיטור העירוני. אני אומר לך שכל 

מה שקורה היום מתואם אחד לאחד עם משטרת ישראל על פי הנחיות ועל 

פי התווית התדריך שלה. כך שכל המקרים האלה, כל מוסדות החינוך 

אתה רוצה לעשות. אבל יש הנחיות משטרה. לא, מאובטחים ואין סוף למה ש

לא, לא שאלה. אני אומר עכשיו מה שאני אומר לך שהדברים האלה נעשו 

בעבר בהנחיית ממשלת ישראל שהעבירה את התקציב מהגנים לטובת 

הניידות, זו הייתה החלטת ממשלה. והיום, עד היום הם עושים את הדברים 

ירייה, כן, נתתי בזמנו הוראה כשהיה האלה ואני יכול לומר לך שאנחנו כע

קצת מתיחות. העברנו ואמרתי תגייסו חברות אבטחה שיבואו עם הניידות 

ועם האנשים שלהם. בנוסף לכך גייסתי את עובדי העירייה. עובדי העירייה 

 בשעת בוקר מוקדמת כל אחד ציוותי אותו לגן ילדים. עובדי עירייה עמדו,

 היית שם. את מהנהנת כי מר יוסי זיידה:

 כן, כן, הייתי שם, כן.  עו"ד יונת דיין:

אני הייתי. והיו שם, גייסתי את החבר'ה מרוטרי, גייסתי מכל העמותות  מר מוטי ששון:

ואמרתי להם בואו תהיו שם. אבל מה הסתבר? כשביקשתי מההורים לבוא, 

לא באו. אז לקחתי עובדי עירייה. ובזמנים כאלה עובדי העירייה התגייסו. 

אז כל אחד ידע שהוא לא צריך לבוא ישר לעירייה אלא בבוקר, ניקח לדוגמה 

את איריס צור. אמרתי איריס את באה מראשון? בבקשה, תיכנסי לגן הזה 

והזה. היה לה גן. עכשיו בצהריים כשהילדים צריכים לצאת גם כן עובדי 

ישהו עירייה הלכו לשם. אני אומר, כל כך הרבה אבטחה יש אז יכול להיות מ

כזה או אחר שיבוא בכל מיני דרישות. אין סוף לדרישות האלה. אנחנו 

עובדים לפי ההנחיות של המשטרה אבל אנחנו לדעתי עושים את זה על הצד 

 הטוב ביותר. אוקיי, רגע, אתה רוצה לקיים דיון עכשיו על זה?

 יש לי שאלה. מר שי קינן:

 לא מספיק לך מה שאמרתי? מר מוטי ששון:

 לא, מאחר ולא, ינן:מר שי ק

 בבקשה, אז בוא נעשה דיון. מר מוטי ששון:

 לא רגע מוטי. מר שי קינן:

 אני רוצה רגע להוסיף משהו, אפשר? גב' נעה צ'פליצקי:

 מוטי, מוטי. אנחנו לא באים לריב. אני רוצה, מר שי קינן:

 אף אחד לא בא ואני רק מעדכן אותך מה עושים, חשוב לדעת. מר מוטי ששון:

בסדר, אל תהיה קצר. תירגע. לא רבים, הכול בסדר. בתשובה שלך, אוקיי,  שי קינן: מר

היא לא מספקת אותי מסיבה אחת. שלא נתת שם מספרים. זאת אומרת לא 
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פקחים בפועל, עיקמת  30-אמרת מספרים. כשאני אמרתי שיש לנו פחות מ

יש, כמה את הפרצוף. עכשיו אם יש לך נתונים אחרים, תגיד לי כמה פקחים 

 שיטור עירוני יש.

 תקשיב טוב טוב, תקשיב טוב. מר מוטי ששון:

 מספרים, מה שאמרתי לך. מר שי קינן:

 אתה כנראה לא מעודכן במה שקורה במדינת ישראל. מר מוטי ששון:

 לא מעודכן בכלל. מר שי קינן:

 מהטעם הפשוט, מר מוטי ששון:

 תעדכן אותי. מר שי קינן:

 אין עובדים במגזר הציבורי. חסרים,היום  מר מוטי ששון:

 שאלתי כמה יש לך, לא כמה אין לך. מר שי קינן:

רגע, אני אתן לך נתון. אתה באת עם נתון שאמרת, אני אומר לך אני לא קונה  מר מוטי ששון:

את הנתון הזה. אני אבדוק ואני אתן לך תשובה. אבל אני אומר לך, אני לא 

 יודע בכל נקודת זמן,

 נראה לי שאם הייתי ראש העיר הייתי יודע את הנתון. ן:מר שי קינ

 אתה יודע הכול אבל לא היית יודע דברים אחרים.  מר מוטי ששון:

 אתה צריך לדעת מוטי. מר שי קינן:

אני לא יודע בכל נקודת זמן, תגיד אתה יודע בכל נקודת זמן כמה עובדים  מר מוטי ששון:

 זה?  אתה יודע את יש? מי התפטר ומי נכנס?

 עירייה, מר שי קינן:

 רגע, רגע, מר מוטי ששון:

 של אלפי עובדים אתה לא צריך לדעת. מר שי קינן:

 רגע, רגע, כי אתה מדבר בחוסר הבנה, מר מוטי ששון:

? נו 20או  30אבל אנחנו חיים בתקופה של טרור. אתה לא יודע שיש לך  מר שי קינן:

 באמת.

 מפריע לי. אתה מפריע לי,  אתה מר מוטי ששון:

 טוב. מר שי קינן:

אני חוזר ואומר חבר'ה, צריך להכיר את המערכת הציבורית. יש צרה צרורה.  מר מוטי ששון:

 אין, קשה להשיג מורים,

 אז כנראה שאני מכיר את המספרים. מר שי קינן:
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 קשה להשיג סייעות, קשה להשיג עובדות סוציאליות.  מר מוטי ששון:

 נגייס גמלאים.בוא  מר יעקב מזרחי:

אם אתה חושב אתה ישבת פה בישיבות ואתה הצבעת בעד להעסיק גמלאים  מר מוטי ששון:

בכל מיני תפקידים בתיכונים, בספריות, בכל הכבוד. אתה אישרת הארכת 

שירות לגמלאים. אז כל פעם שמביאים ויש צורך מגייסים גם גמלאים כמו 

ברורים, אפשר להתעלם שאתה אומר. אבל מה לעשות? זה הדברים האלה 

אבל חבר'ה אני לא רוצה לקיים דיון. אני רוצה לשאול אם רוצים לקיים דיון 

 כי אין לזה סוף. אנחנו לא נגמור היום שום דבר. יש פה,

 תשאל את שי מה הוא רוצה.  מר יוסי זיידה:

 אני רוצה רגע להוסיף משפט למה שאמרת. גב' נעה צ'פליצקי:

עד אור הבוקר אבל לגבי הפקחים שאתה אומר במגזר הציבורי חסר יש זמן  מר מאיר חלבי:

 פקחים, חסר עובדים, אז צריך לבדוק למה חסר. 

 למה חסר? מה זה למה חסר? מר מוטי ששון:

 לא, יכול להיות שהמשכורות שלהם ברצפה ואני חושב, מר מאיר חלבי:

הציבורי. אני מדבר על  חלבי, חלבי שמעת מה שאמרתי לך? זה בעיה במגזר מר מוטי ששון:

 מגזר ציבורי.

שרת הפנים נסעה למרוקו להביא עובדים. באמת, נסעה למרוקו להביא  גב' נעה צ'פליצקי:

 עובדים. 

מה, השכר שאתה נותן בעיריית חולון שווה בראשון שווה בבת ים, זה  מר מוטי ששון:

 ממשרד הפנים.

שמקבלים ביטוח שיניים ותאונות כן אבל יש פקחים בעיריית תל אביב  מר מאיר חלבי:

 אישיות.

 מה זה קשור? מר מוטי ששון:

 תל אביב זה לא דוגמה. מר שי קינן:

זה קשור לועד. מה אתה בחייך, מבלבל בין זה לזה. עובדים לפי השכר של  מר מוטי ששון:

הממונה על השכר שמאשר אותו. אני אישית נסעתי לממונה על השכר כדי 

לסייעות. זה לא הולך. בסוף ראשון צעקה שהיא נותנת  להשיג שכר הוגן יותר

את התעריפים, היא לא נתנה את התעריפים האלה כי הממונה על השכר לא 

 אישר לה. אבל היא יצאה בהצהרה שהיא רוצה לעשות. גם אני,

 אבל הוא אומר שנותנים להם אחזקת רכב לפקחים בעיריית ראשון. מר יעקב מזרחי:

 ה אנחנו עובדים לפי חוק, זה לא משחק. זה לא שוק.חבר' מר מוטי ששון:
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 זה לא שוק. מר שי קינן:

זה לא שוק. חבר'ה, זה משרד הפנים ממונה על השכר, אלה המשכורות איתם  מר מוטי ששון:

 צריך להתנהל. אני רוצה,

רק משפט. משפט, משפט למה שאתה אמרת. בלי שום קשר לתקופת  גב' נעה צ'פליצקי:

ול, באחת מאשכולי הגנים פה בחולון הייתה בעיה של בנייה הפיגועים והכ

של תמ"א, אני יודעת מה. ההורים קצת נלחצו, הגננת קצת נלחצה. הרמתי 

-טלפון למי שצריך ומיד עשו שם סיור והיה שם ברחוב הציונות, לפני שנה

שנתיים גם כן היה אתם מכירים את הסיפור. אז גם מיד נותנים מענה, 

נגד, נגד אבטחה. דרך אגב אני לא כל כך הבנתי. אתם יכולים  תראה. אני לא

להסביר לי? פקח ומאבטח זה לא אותו דבר. פקח זה פקח, מאבטח זה 

 מאבטח. מה פקח עושה בגני ילדים? מה פקח עושה בגני ילדים?

 אז אם את אומרת על פקח, מר מורן ישראל:

 פקח זה פקח. לא, פקח זה משהו אחר. גב' נעה צ'פליצקי:

 אז מה הם יעשו? מר מורן ישראל:

 לא, פקח זה פקח ומאבטח זה מאבטח. מאבטח זה מאבטח ופקח זה פקח. גב' נעה צ'פליצקי:

 טוב חברים סליחה, לאור מה שאמרתי, מר מוטי ששון:

 צריכים לסגור את המדינה הרמטית וזה מה שצריך לעשות.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני אמרתי, גם פקחים, גם סיירת וגם,אבל  מר מוטי ששון:

 הורים, מר יעקב מזרחי:

וגם השיטור העירוני וגם המשטרה וכל אלה, אוקיי. אתה רוצה לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

, 6, 5, 4, 3, 2, 1אני לא יודע על מה הדיון אבל בבקשה, מי רוצה לקיים דיון? 

, 4, 3, 2, 1אמרתי מי נגד? בעד. מי נגד לאור מה שאמרתי? לאור מה ש 8. 8, 7

אני עובר  לאור מה שאמרתי. תודה רבה, ירד מסדר היום. 10, 9, 8, 7, 6, 5

 לסעיף הבא. בבקשה סעיף הבא, הצעה לסדר של, בבקשה עינב. 

 מוטי אני אקריא את ההצעה במקומה. מר שי קינן:

 

הקלטה ותמלול ועדת  –של החברה עינב קפלן בשארי בנושא  –הצעה לסדר  .3

 מכרזים

 לא, לא, לא. כואב לך הגרון.  מר מוטי ששון:

ההצעה נולדה בעקבות מקרה שקרה בועדת מכרזים. ראש אגף גנים הביא  מר שי קינן:

מכרז לועדה ודיבר שם בצורה מאוד לא יפה. אני שאלתי אותו מדוע מקום 

מסוים מקבל ניקיון פעם ביום לעומת מקומות אחרים והוא יכל להסביר את 



 19.06.2022 –ליום  56מס'  שמן המניין חולון  ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 550פרוטוקול 

 

22 
 

, את ההיגיון שעומד מאחורי זה אבל הוא לא עשה את זה. הוא אמר הרציו

בצורה משתלחת שיש מקומות שווים ויש שווים יותר והוא רוצה ששם 

במקום הספציפי הזה, אני לא אשכח את מה שהוא אמר, האימהות עם 

העגלות המפונפנות כשהן יורדות שינקו אחריהן. טוב. אני שאלתי אותו, לא 

אמרתי לו תשמע אני לא יודע מה זה עגלה מפונפנת ומה זה שאלתי קבעתי, 

לא אבל דמן של אותן אימהות לא סמוק יותר מדמן של האימהות בג'סי כהן 

או תל גיבורים או קרית שרת או כל מקום אחר. אני התרעמתי על זה. מה 

שהיה בכלל הזוי ששאלתי אותו מי עומד מאחורי המכרז, אז הוא אומר לי 

 מה קשור חנה? היא כבר לא פה שנים. מוטי וחנה. 

 יש פה את יושב ראש הועדה, מר מוטי ששון:

 זה לא שמעתי את זה. מר זוהר נוימרק:

 רגע, רגע מוטי. מר שי קינן:

 אה זה היה פעם שעברה שדיברנו על זה נכון? בהגרלה שזכה הערבי.  מר יעקב מזרחי:

 אני לא זוכר שזה קרה. מר זוהר נוימרק:

עכשיו אני אומר, עכשיו מה אני אומר מוטי? אני אומר, אני אומר שאם  ן:מר שי קינ

ישיבות ועדת מכרזים שסך הכול דרך הועדה הזאת עוברים עשרות מיליונים 

 גם. יש אינטרס ציבורי. אם בישיבות האלה,

 זה מתומלל, הכול מתומלל. מר זוהר נוימרק:

 גם זה מתומלל? מר שי קינן:

 ים הכול.רושמ מר זוהר נוימרק:

הייתה מצלמה שמצלמת, שמקליטה אז עכשיו לא היינו מתווכחים על מה  מר שי קינן:

כן נאמר, על מה לא נאמר. הנה לראיה בישיבה האחרונה עשינו שימוע לאיזה 

נותן שירות שהגיש מכרז לא כל כך ברור, רצינו הבהרות. אם מחר מחרתיים 

ההקלטה הכול פשוט. יותר יש לנו איתו איזה חילוקי דעות, מוציאים את 

 מזה,

 . ZOOM-אז יש הקלטה ב ZOOM-זה היה ב מר זוהר נוימרק:

 יותר מזה, רגע, יותר מזה, מר שי קינן:

 לא מוקלט. ZOOM-. הZOOM-אתה לא הקלטת את ה גב' אלינור מטלון:

מוטי אתה, אתה פגשת אותי ביום הזיכרון אצל רוית בערב שירי לוחמים  מר שי קינן:

וכשיצאת אמרת לי שי אתה לא בסדר. אמרתי לך למה? אמרת לי  נכון?

 שמעתי את ההקלטה, מה שאמרת לא היה ולא נברא. 

 לא הזכיר אותי ולא, מר מוטי ששון:
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רגע שנייה, שנייה. שנייה. אז אמרתי לך מוטי אני אשמח לבוא אליך ללשכה,  מר שי קינן:

גם לא תבעת אותי דיבה,  תזמין אותי והבטחת להזמין אותי לא עשית את זה.

 גם זה הבטחת, אני חיכיתי.

 חכה. מר מוטי ששון:

 אבל הבטחת להזמין אותי ללשכה, מר שי קינן:

 שנים אני מחכה. 7 מר מוטי ששון:

 עוד שנה וחצי זה לא רלוונטי. מר שי קינן:

 בית המשפט יהיה, על שיהוי לא יקבל. מר מורן ישראל:

טחת להזמין אותי ללשכה, אמרת לי אני אשמיע לך את בכל מקרה מוטי הב מר שי קינן:

ההקלטה. לא הזמנת אותי. עכשיו אני מבין למה כי אין הקלטה. אז איך 

 שמעת הקלטה שאין אותה?

 לא, הוא דיבר על הקלטת מועצת העיר. לא על ההקלטה של הועדה. מר יוסי זיידה:

 על הקלטת מועצת העיר. מר זוהר נוימרק:

 בוא תדייק את זה שי. מר יוסי זיידה:

 עכשיו צריך להקליט במועצה לראות, מר מוטי ששון:

אבל הויכוח הוא לא על מה נאמר בישיבה. הויכוח  הקלטת מועצת העיר? מר שי קינן:

 הוא על מה נאמר בועדת מכרזים אבל לא משנה.

 לא, מה נאמר בויכוח בועדה. מר יוסי זיידה:

 חים, אתם בעד מצלמות של הקלטה?רגע על מה אתם מתווכ מר יעקב מזרחי:

 בכל מקרה, מר שי קינן:

 זה כבר לא מעניין, זה ועדה שתחליט הועדה. מר מוטי ששון:

אבל מוטי אם זה ועדה חשובה שים הקלטה, מה אכפת לך? בוא נאשר את  מר יעקב מזרחי:

 זה, למה לא?

 כמו כל דבר יש לזה יתרונות ויש לזה חסרונות. מר זוהר נוימרק:

 לא סיימתי.  שי קינן:מר 

 צריך להחליט. מר זוהר נוימרק:

כדי למנוע, כדי למנוע ויכוחים או חיכוכים או איזשהם סוגיות משפטיות  מר שי קינן:

שעולות לעתים מול קבלן כזה, מול ספק כזה אני מציע מאחר וזאת אחת 

הועדות החשובות, אולי השנייה בחשיבותה אחרי ועדת משנה שבאמת כפי 
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י עוברים שם עשרות מיליוני שקלים, אני מציע שהועדה הזאת היא שאמרת

 תהיה מוקלטת ולמען הסר ספק,

 אבל שי, מר זוהר נוימרק:

 ואור השמש הוא המחטא הכי טוב.  מר שי קינן:

 אפשר בבקשה, רגע שנייה, מר מורן ישראל:

 אני רוצה לענות לך. מר מוטי ששון:

 דקות שלי אני, 10-ב אני מרשה לך, מר שי קינן:

 דקות. אני ספרתי. 40הוא דיבר  דקות? 10מה זה,  מר מורן ישראל:

רק הגעת כבר אתה עושה שיימינג? לא, זה שלילי. לא לחיוב אני אומר את  מר מוטי ששון:

 זה.

 דקות, אתה מוזמן להקשיב. 6יש לי  מר מורן ישראל:

 אני לא חייב להקשיב לך. מר מוטי ששון:

אתה לא חייב להקשיב, אני מבין שאין לך סבלנות להקשיב. אז אם אין לך  ישראל:מר מורן 

 סבלנות כבוד ראש העיר אז אולי אתה לא, לא במקום הנכון.

 לא כי הוא קיבל את התגובה ממני שהועדה יכולה, הועדה עצמה, מר מוטי ששון:

 דקות. 10-תנו לי לסיים. אני רוצה בבקשה להצטרף ל מר מורן ישראל:

 יכולה להמליץ, להחליט שהיא רוצה. תקליטו. מר מוטי ששון:

דקות  10גברת היועצת המשפטית את יכולה להסביר לראש העיר שיש  מר מורן ישראל:

 שמותר לי להצטרף אליהן? בבקשה,

 תחליטו, מר יעקב מזרחי:

צים? זה לא בסמכותנו, זה הועדה תחליט. מי החליטה בעבר שאנחנו לא רו מר זוהר נוימרק:

 היא יכולה להחליט גם אחרת.

 תחליטו שאתם רוצים להקליט, תקליטו.  מר מוטי ששון:

 למה, מה יש? מר שי קינו:

דקות אני רוצה להתייחס ולהצטרף  10-חשבתי שהתגעגעתם. במסגרת ה מר מורן ישראל:

לשי. אני רואה את התשובה שנתת, אתה עוד מעט תקריא אותה, אתה תגיד 

 העיריות קובע, לפקודת 166סעיף 

 קראת כבר? מר מוטי ששון:

 בסדר, אני מקריא את מה שאתה הולך להקריא עוד דקה, מר מורן ישראל:

 אתה לא צריך להקריא במקומי. מר מוטי ששון:
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ואני אתייחס לפני שאתה תתייחס כי אני חושב שיש לי מה להוסיף לדיון  מר מורן ישראל:

לב להחלטות המועצה, אוקיי, זה הזה. כל ועדה של המועצה רשאית בשים 

אומר שיש החלטות מועצה שאפשר, ובמידה שלא נקבעה הוראה אחרת 

בעניין זה אומר שהמועצה רשאית לקבוע החלטה אחרת בעניין, להסדיר 

בעצמה את עבודתה ואת דיוניה. זה אומר שבמידה ותחליט מועצת העיר 

זים למען השקיפות לקבוע את האופן שבו יתומלל ויוקלט ישיבות ועדת מכר

והנראות הציבורית ולמען, למען זה שיושב הראש לא זוכר הכול שזה טבעי. 

 אף אחד לא זוכר הכול.

 אני לא שמעתי, זה אומר שאני לא? בסדר, אני לא, הייתי עדין. הייתי עדין. מר זוהר נוימרק:

תתחייב שהיה או אחוז  100-אבל אני מניח שאם עכשיו אני הייתי אומר לך ב מר מורן ישראל:

אחוז כי הזיכרון האנושי הוא מוגבל. יש  100-לא, אתה לא יכול להתחייב ב

לך הרבה על הראש, נכון. אבל המצלמה סופגת הכול ואין שום סיבה 

שמועצת העיר לא תקבל החלטה ותקבע את סדריה של הועדה הזאת כי ועדה 

קבעה משהו רשאית לקבוע כמו שאתם רואים אבל בהינתן זה שהמועצה לא 

שסותר את זה. ובמקום הזה המועצה יכולה לקבל החלטה כזאת. בואי 

 תספרי לי איך אני,

 הועדה קובעת בעצמה את הדברים שלה. עו"ד יונת דיין:

אז אני סבור אחרת ממך ואם, בוא נקבל החלטה ונגיע לערכאה המשפטית  מר מורן ישראל:

 אחרי. 

 אני אומר חברים, מר מוטי ששון:

עד כמה שזכור לי מורן וגם לך זכור, יועצת משפטית יש אחת למועצה.  ונת דיין:עו"ד י

יועצים, אפילו ניסן שלמד משפטים ועורך דין פעיל, הוא לא זה שקובע את 

 העמדה המשפטית או את,

אבל יועצת משפטית היא יועצת משפטית ולא פוסקת, מה זאת אומרת? יש  מר מורן ישראל:

 הבדל. 

 סליחה,  מר מוטי ששון:

 אז מסבירה לך היועצת המשפטית, עו"ד יונת דיין:

 אני חושב שאתה טועה. מר מורן ישראל:

 עם כל הכבוד, עו"ד יונת דיין:

 סליחה למה אתה מפריע לה? מר מוטי ששון:

 כי היא תוקפת.  מר מורן ישראל:

 אז מה אתה צריך לתקוף אותה ותענה? מר מוטי ששון:
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 תוקפת, אני עונה. אני לא  עו"ד יונת דיין:

 בבקשה. מר מורן ישראל:

 מורן, סליחה. עו"ד יונת דיין:

 זה בגלל שאין מדבקה. מר מורן ישראל:

נכון, המדבקה לידך אז קצת עיוותתי לך את השם. אני עם כל זה שהפשט  עו"ד יונת דיין:

ואני בכוונה משתמשת במילה פשט שהפקודה נראה מובן מאליו יש עליו 

שט. יש דברי הסבר לתיקונים, יש פסיקות, יש הלכות של הרבה מעבר לפ

העליון, יש חוות דעת מכאן עד להודעה חדשה של מומחי משפט דיני מכרזים 

ומומחי משפט מועצה וסדרי הדין של המועצה לעומת הועדות. ובסופו של 

עמודים של פסיקות, השורה התחתונה היא שהמועצה  3יום לא סקרנו לכם 

ץ אבל כל ועדה תחליט אם היא רוצה לתמלל את דיוניה או לא יכולה להמלי

 לא. 

 מישהו מתנגד לזה שהיא תתומלל? מר בר שי:

 לא יודעת, תתכנס הועדה ותחליט הועדה. עו"ד יונת דיין:

 פעם הייתה החלטה שלא. אפשר להתכנס, מר זוהר נוימרק:

 יט בהחלטה להקליט,במידה ומועצת עיר תחליט, במידה ומועצת עיר תחל מר מורן ישראל:

 מורן אתה כל הזמן מתפרץ.  מר מוטי ששון:

 זו החלטה שסותרת את הוראות החוק? מר מורן ישראל:

 המועצה לא יכולה להמליץ. מי שיחליט בסוף זה כל ועדה שתתכנס כועדה.  עו"ד יונת דיין:

 .חברים, אוקיי שי. שי, הועדה תחליט. זה לפי הפקודה היא תחליט מר מוטי ששון:

 יושב ראש הועדה, יש לך התנגדות?  מר מורן ישראל:

 אמרנו מראש,  מר מוטי ששון:

 בועדה תשבו, גב' רבקה עדן:

 בסדר הנה, יושב ראש הועדה, תראו, רגע יש לי הצעה. מר מורן ישראל:

 מורן זה לא עובד ככה.  עו"ד יונת דיין:

 יש לי הצעה, מר מורן ישראל:

הוא מחייב כשועדת המכרזים מתכנסת אז היא תדון. לא לשאול פה  הפורום עו"ד יונת דיין:

 אחד אחד.
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יש לי הצעה שהיא עומדת בפקודת העיריות וההצעה הזאת אומרת להוריד  מר מורן ישראל:

הצעה מסדר היום ולהעביר אותה לאחת מועדותיה. במקרה הזה ועדת 

 המכרזים. האם אתה יושב הראש אדוני, האם אתה מציע,

 אבל לא צריך את זה מורן. ונת דיין:ד י"עו

 האם לדעתך זה הגיוני שזה יתומלל ויוקלט. מה הבעיה, אתה יכול לענות? מר מורן ישראל:

 אני לא מבין אותך. הועדה תחליט.  מר מוטי ששון:

 אני לא מבין מה, מה החשש. מר מורן ישראל:

 יכם? מקובל?חברים, חברים, הועדה, הועדה תחליט. מקובל על מר מוטי ששון:

 יהיה זכות לועדה להחליט על הקלטה? מר יעקב מזרחי:

 כן, בטח. הנטיה היא כן. מר מוטי ששון:

 אז יאללה, תעשו את זה.  מר יעקב מזרחי:

 שי, שי, מר מוטי ששון:

 הוא אומר לי עכשיו כן.  מר שי קינן:

 ראש העיר, למה? מר מורן ישראל:

 שי, שי,  מר מוטי ששון:

 אתה מצביע בעד? כן?  מר שי קינן:

אני עובר לסעיף הבא. הצעה . ירד מסדר היוםשיהיה בועדה, תחליטו בועדה.  מר מוטי ששון:

 לסדר, נוריד את זה מסדר היום עובר לועדה שי. בבקשה יעקב.

 

 גיוס גמלאים –של החבר יעקב מזרחי בנושא  –הצעה לסדר  .4

 אני דוחה את זה.  מר יעקב מזרחי:

 אוקיי, אני עובר לסעיף הבא. שאילתא. עינב, עינב. שאילתא שלך עינב.  מר מוטי ששון:

 .הוריד את ההצעה לסדר יוםיעקב  מר יוסי זיידה:

 אנחנו, מה ההצעה לספרים? מר שי קינן:

 לא, שאילתא. שאילתא.  עו"ד יונת דיין:

 אה, על השאילתא.  מר שי קינן:

 

עלות ספרי שירה נשיקה בכיס  –של החברה עינב קפלן בשארי בנושא  – שאילתא .5

 ועוד נשיקה
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 תשאלי שאלתך עינב. מר יוסי זיידה:

 אוקיי. אבקש, גב' עינב קפלן בשארי:

 רגע לא הצבענו על הקודם או שהצבענו? גב' אלינור מטלון:

 סליחה אל תפריעי אלינור, בבקשה. מר מוטי ששון:

 רגע אני לא שומעת. גב' אלינור מטלון:

 שי הוריד את זה. עו"ד יונת דיין:

 עינב בבקשה. מר מוטי ששון:

אבקש לקבל מידע בעניין עלות ספרי השירה נשיקה בכיס ועוד נשיקה של  גב' עינב קפלן בשארי:

 הסופרת שלומית כהן אסיף שחולקו לבוגרי בתי הספר היסודיים בעיר. 

 2,339כולל מע"מ עבור  68,475העלות הכוללת הייתה לספר,  ₪ 21.37עלות  מר מוטי ששון:

 ספרים. 

 תודה.  גב' עינב קפלן בשארי:

אגב יש בתי ספר, יש רשויות שנותנים מתנות ספרים לבתי הספר היסודיים,  מר מוטי ששון:

בתי הספר התיכוניים ואני חושב שאני קיבלתי ספר כשהייתי בתיכון. זו 

 הייתה מתנה של בית הספר.

 קראת אותו? ב ניסים:מר זא

טוב,  מה? אוי, לפני כל כך הרבה שנים. אתה רוצה שאני אתן לך סיכום? מר מוטי ששון:

 אוקיי. אני עובר לסעיף הבא. 

 שי. מר יוסי זיידה:

 כן.  מר שי קינן:

 

 מימון ברשתות החברתיות  –של החבר שי קינן בנושא  –שאילתא  .6

על הרשתות החברתיות, על פייסבוק אישי ואינסטגרם השאילתא שלי היא  מר שי קינן:

אישי. אני חוזר, אישי ולא עירוני. אני לא מדבר על פייסבוק של עיריית חולון 

או לא על אינסטגרם של עיריית חולון אלא על פייסבוק שלך מוטי ששון ושל 

האינסטגרם שלך ושלך. רציתי לדעת האם הפוסטים הממומנים שעולים שם 

ל ידי מוטי ששון, על ידך, מכספך האישי או שמא על חשבון ממומנים ע

 הציבור. 

אז ככה. הדף המוזכר בשאילתא שלך הוא דף פרטי לא עירוני ולא במימון  מר מוטי ששון:

 או תחזוקה עירונית. 

 אני רוצה לחדד. מר שי קינן:
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 לא. מר זוהר נוימרק:

 לא. מר מוטי ששון:

 ספך האישי?מי כאן, אתה מממן מכ מר שי קינן:

 גם המפלגה יכולה לממן, מה זה קשור? לא, אם המפלגה מממנת. מר ניסן זכריה:

 רגע, לא שמעתי. מר שי קינן:

 הוא אמר, הוא מממן. עו"ד יונת דיין:

 אז מי כן? מר מורן ישראל:

 מי מממן? אתה מממן? מר שי קינן:

 מה זה חשוב מי? אני שואל אותך מה אתה, מר מוטי ששון:

 אם קבלן מממן חשוב שנדע, אם זוהר מממן חשוב שנדע.  ן ישראל:מר מור

 אתה התחלת כבר עם הרמיזות שלך? מר מוטי ששון:

 מה זאת אומרת? חשוב שנדע. מר מורן ישראל:

 אני מממן. מר מוטי ששון:

 מצוין, תגיד אני תממן. מר מורן ישראל:

, מה אתה רוצה לרמוז פה אמרתי. אל תגיד לי על מה לדבר. תתבייש לך מר מוטי ששון:

 משהו?

 לא חלילה, תענה על השאלה. מר מורן ישראל:

 הוא ענה. מר ניסן זכריה:

 אולי קבלנים? אמרתי לך זה אני. מר מוטי ששון:

 אבל מה הבעיה להגיד מי מממן? מר מורן ישראל:

 אז אני אמרתי. לא שמעת, לא הקשבת בכלל.  מר מוטי ששון:

 צעקת אז שמעתי.עכשיו  מר מורן ישראל:

 הוא מממן מכספו האישי. מר יוסי זיידה:

 מה זאת אומרת? זה דף שלי ומי יממן אותו?  מר מוטי ששון:

 לא, מר שי קינן:

מם כבר מהתחלת הקדנציה שלך עכשיו. תיאתה לא יודע? אתה יודע. אתה מ מר מוטי ששון:

 בבקשה שי.

ש לי שאלת המשך. מי מעלה את מוטי ענית בצורה ברורה והכול בסדר. י מר שי קינן:

 הפוסטים?
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 מה זה עניינך מי מעלה? מה אתה רוצה? זה לא העירייה בכלל.  מר מוטי ששון:

 זאת זכותי לדעת. מר שי קינן:

לא, אני לא צריך להגיד לך דברים ששייכים לי פרטיים. למה אני צריך להגיד  מר מוטי ששון:

 לך?

 אתה מעלה אותם? מר שי קינן:

 מה זאת אומרת מי? מה אכפת לך? ששון:מר מוטי 

 אם זה עובד עירייה?  מר שי קינן:

 זה לא עובד. מר מוטי ששון:

 אז תענה. מר שי קינן:

אמרתי לך, לא מימון עירוני לא עובד עירייה לא אף אחד אחר. בבקשה. זה  מר מוטי ששון:

 דף פרטי שלי. לא מבין. שאלתי אותך מי מחזיק את שלך? לא. 

 אתה ראש העיר. ינן:מר שי ק

 מה? מר מוטי ששון:

 תגיש שאילתא, הוא יענה לך. מר מורן ישראל:

 טוב בוא נמשיך מוטי. מר יעקב מזרחי:

 אוקיי, אני עובר לשאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

 

 הוסר - מעון חיבוקים  –של החבר שי קינן בנושא  –שאילתא  .7

 שי הסיר את השאילתא הזאת. מר יוסי זיידה:

 אוקיי. מוטי ששון:מר 

 מאחר והגן כבר למעשה בסוף השיפוץ. מר יוסי זיידה:

 יעקב. מר מוטי ששון:

 

 תגבור יועצי בנייה  –של החבר יעקב מזרחי בנושא  –שאילתא  .8

אני מודע,  מוטי אני נמצא כשנה ומשהו כחבר ועדת תכנון ובנייה. ואני מודע, מר יעקב מזרחי:

מה שאנחנו רואים פה, עירייה זה עסק. עירייה גם צריכה מעבר לזה שהיא 

נותנת שירות לתושב היא צריכה לייצר כסף והעירייה מייצרת כסף. במה 

היא מייצרת כסף? המחלקה של הבנייה פה מייצרת גם כסף. השירות אבל, 

לדברים  השירות מאוד גרוע פה. חסרים פה מאוד עובדים, אנשים מחכים

חודשים. יש פה יועצים שעובדים פעמיים בשבוע, יועצים חיצוניים. מוטי אני 
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אומר לך בודאות. יש פה יועץ אחד בשם הירש שעובד פעמיים בשבוע ועוד 

אלף  220יועץ תעבורה שעובד פעמיים בשבוע. זה לא שירות של עיר של 

ת מייצרת תושבים. צריכים פה כוח אדם שייתן שירות.  כי המחלקה הזא

כסף גם ואין שירות לא ליזמים, לא לקבלנים, לא לבונים הפרטיים, לא לשום 

דבר. אין פה כוח אדם שמספק את הדברים האלה. לדעתי אין מספיק כוח 

 אדם. דרך אגב,

 אתה רוצה שאני אענה לך? מר מוטי ששון:

מעולה. הם לא זה לא שהחבר'ה לא נותנים פה שירות טוב, נותנים שירות  מר יעקב מזרחי:

 חודשים תשובה? יועץ תנועה. 3מספיקים. יועץ תנועה נותן 

בימים אלה הסתיימה הבחינה הארגונית של מערך הפיקוח על הבנייה וכמו  מר מוטי ששון:

כן מקודמת בחינה באגף הרישוי וזאת במסגרת ההנחיה של מנכ"ל העירייה 

ת וייעול לבחינה כוללת של מינהל ההנדסה בדגש על שיפור השירו

התהליכים. לאור גידול בהתחלות הבנייה, לאור הגידול בהתחלות הבנייה, 

הרצון לשפר את השירות והצורך בקידום הפרויקטים תוקנן אגף נוסף 

במנהל הנדסה שקוראים לו אגף פרויקטים ופיתוח מואץ. סך הכול תוקננו 

 תקנים. 26במנהל ההנדסה 

 בסדר גמור. מר יעקב מזרחי:

 אוקיי, אני עובר לשאילתא הבאה. יעקב בבקשה. שון:מר מוטי ש

 מה יעקב, עוד פעם אני? אה, כן.  מר יעקב מזרחי:

 כך יצא. מר זוהר נוימרק:

 

 חיוב זכייני קורקינטים  –של החבר יעקב מזרחי  בנושא  –שאילתא  .9

פה מוטי לפני, יונת זה היה לפני מספר חודשים אני חושב דצמבר. העליתי  מר יעקב מזרחי:

שאילתא לגבי הקורקינטים בעיר שהם זרוקים, שאין בטיחות, שאין דו"חות 

 ואין כלום. את ענית ואמרת שיש פה חברה שנמצאת בפיילוט,

 חברות.  3שיש פיילוט עם  עו"ד יונת דיין:

חברות, סליחה, שהן נמצאות בפיילוט שזה קצת יארך בגלל הקורונה.  3של  מר יעקב מזרחי:

ארך מעבר להסכם בגלל שעברנו קורונה. היום הפיילוט הזה כלומר הפיילוט י

כבר נמצא שנתיים כמעט. האם הגעתם לסיכום עם החברות האלה לגבי 

 חניית הקורקינטים?

 כל הסיכומים האלה היו גם חלק מהפיילוט דרך אגב.  עו"ד יונת דיין:

 איך? מר יעקב מזרחי:
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 יילוט. יש להם זמן,כל הסיכומים האלה היו חלק מהפ עו"ד יונת דיין:

 יש חברה חדשה היום? מר יעקב מזרחי:

 חברות. 4יש היום  עו"ד יונת דיין:

יש כמה חברות פה. רגע אני לא שומע אותך, חבר'ה דקה. יש פה המון תאונות  מר יעקב מזרחי:

 עם קורקינטים. לא רק פה, בכל המדינה.

בידיים של העירייה, זה בידיים של משטרה. תאונה של  תאונות זה לא עו"ד יונת דיין:

 קורקינט? זה כלי רכב ממונע, זה לא בידיים של העירייה. 

בסדר אבל שאלתי אותך, לא, שאלתי אותך בשאילתא הקודמת אמרתי האם  מר יעקב מזרחי:

אתם מפקחים, האם חייבתם את הזכיינים לגבי חבישת קסדה, לגבי חניה 

 טים. כל הדברים האלה נמצאים במכרז שלכם?נאותה של הקורקינ

יש, יש חלקים שהם לא בידיים של העירייה ולא בסמכות העירייה. הם  עו"ד יונת דיין:

חוקים ארציים שהמשטרה אמורה לאכוף ובטח ראית את סדרת הכתבות 

שהייתה שבוע שעבר על הנושא הזה. איך שוטרים עוצרים בכל מיני מקום 

 כן קסדה, לא קסדה תרד, תלך ברגל. 18יל רוכבים בוגרים מעל ג

 לא דיברו על חניה שלהם אבל. מר יעקב מזרחי:

מבחינת להשאיר את אותם קורקינטים בכל מיני מקומות, יש בתוך  עו"ד יונת דיין:

ההסכמים מול כל החברות, זה היה גם בפיילוט דרך אגב זה לא משהו חדש. 

הראשון שאם הקורקינט מושאר כמפגע מי שאחראית על זה זה  מהיום

החברה. יש לה נדמה לי שעה לפנות אותו או שהיא נקנסת והעירייה מפנה 

 והיא צריכה לשלם גם את הפינוי והאחסון של הכלי.

 למה אתם לא מפרסמים את זה? מר יעקב מזרחי:

 זה מפורסם לדעתי. עו"ד יונת דיין:

 בור ידע שיגיש תמונות למוקד. שהצי מר יעקב מזרחי:

העניין הוא שכדי לתת להם מקומות מסוימים צריך לקחת מקומות חניה  עו"ד יונת דיין:

 בשביל זה. 

 יעקב אתה מסופק? אוקיי,  מר מוטי ששון:

 אין פרסום בעירייה. מר יעקב מזרחי:

 טוב חברים, בבקשה שי בר.  מר מוטי ששון:

 

 מצב כניסת עיריית חולון לנעים בסופ"ש  –א של החבר בר שי בנוש –שאילתא  .10
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האם התקיימו פגישות נוספות עם נעים בסופ"ש והאם יש תאריך תחילת  מר בר שי:

 פעילות לעיר חולון? אני רואה שלא ענית על השאילתא. 

התקשר אליי בחורצ'יק שבוע שעבר שרוצה להיפגש איתי. אמרתי לחבר'ה  מר מוטי ששון:

אה מה, מה רוצה לדבר כי מה שעשה וטיפל בזה זה היה שלי לקבוע איתו. נר

טל,  מנהל אגף התנועה שלנו. אבל הוא היה בקשר עם טל, איך קוראים לה?

 מה?

אפשר לדעת על מה מדובר פה או זה כזה קוד כזה? נעים בסופ"ש מה זה?  מר יעקב אחדות:

 לעשות נעים לאנשים או לנוע?

 לנוע, לנוע. מר מוטי ששון:

 אה, לא נעים מבחינת נעימות. מה זה, התנועה, איפה התנועה?  אחדות:מר יעקב 

 הם רוצים להשתלב.  מר מוטי ששון:

 אז רגע, מה היה עם מיטל להבי? מר בר שי:

מיטל להבי הייתה בקשר עם מנהל אגף התנועה שלנו. הם דיברו. כבר הרבה  מר מוטי ששון:

ל את זה, שהקים את זמן הם לא דיברו ביניהם והבחורצ'יק הזה שמובי

הפרויקט בתל אביב פנה, ביקש להיפגש איתי. אמרתי לחבר'ה שלי לקבוע 

 איתו פגישה. נראה מה הוא רוצה. טוב, אני עובר לשאילתא הבא.

 כן, זה גם שלי. מר בר שי:

 השתתפות העירייה בקול קורא להפעלת קווי מוניות שירות. מר מוטי ששון:

 

השתתפות העירייה בקול קורא להפעלת  –של החבר בר שי בנושא  – שאילתא .11

 קווי מוניות שירות  

לרשויות  22/8כן, אז האם בכוונת העירייה להגיש הצעה במסגרת קול קורא  מר בר שי:

 המקומיות להפעלת מוניות שירות?

 ות. ויש עד סוף אוגוסט זמן להגיש בקש 30.5-הקול הקורא פורסם רק ב מר מוטי ששון:

 ומה עם, מר בר שי:

אנשי המקצוע שלנו בוחנים את הקול הקורא. כפי שנהוג בכל קול קורא,  מר מוטי ששון:

 בסוף התהליך של הבדיקה תתקבל החלטה. 

העיר עדיין בתהליך של בחינה של הנושא, עשינו עוד בדיקות. נציג את הנושא  מר יוסי זיידה:

 חלטה. הלאה. בבקשה אלינור.בפני ראש העיר ומנכ"ל העירייה ונקבל ה

 

 בית הספר שחקים –של החברה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .12
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טוב. להיכן עומד לעבור בית ספר שחקים בשנת הלימודים הקרובה ומדוע  גב' אלינור מטלון:

 טרם פורסמה ההחלטה?

 בית ספר שחקים יפעל בשנה הקרובה במתחם שפרינצק בקדושי קהיר. מר מוטי ששון:

 איפה במתחם שם? אלינור מטלון: גב'

 מה שפונה. מר יוסי זיידה:

 איפה שהיה מתיה. גב' נעה צ'פליצקי:

 מתיה יוצא משם ונכנס, הם התחילו לעשות, מר יוסי זיידה:

 המשפחות מודעות לזה? מר שחר האס:

 המשפחות, גב' אלינור מטלון:

 אני איתם בקשר, כן. מר מוטי ששון:

 יודעים, ההורים יודעים. כולם יודעים. זה היה בועידה שלנו. כולם גב' נעה צ'פליצקי:

 אוקיי אלינור, עוד שאילתא שלך.  מר מוטי ששון:

 גם היה התנגדות של תושבים. מר זוהר נוימרק:

 חבל שיש התנגדות. אלינור, אלינור יש לך עוד שאילתא. מר מוטי ששון:

 הוא מדבר על החורשה. מר שחר האס:

 לא, שם הייתה בעיה אחרת. שם הייתה בעיה אחרת. צ'פליצקי:גב' נעה 

 זה לא הייתה רק התנגדות תושבים, זה לא נכון.  מר שחר האס:

 זה התחיל מזה. עו"ד יונת דיין:

 זה התחיל מזה אבל זה הפך להיות משהו אחר לגמרי. מר שחר האס:

 לא, שם הייתה של איכות הסביבה. גב' נעה צ'פליצקי:

 אלינור, כבר דיברנו על זה אבל את רוצה לשאול, תשאלי. ון:מר מוטי שש

 

 עמוד רשמי בפייסבוק  –של החברה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .13

כן. בחודשיים האחרונים נסגר בעצם העמוד הרשמי של ראש העיריית  גב' אלינור מטלון:

בפייסבוק שנקרא ראש עיריית חולון מוטי ששון ונפתח במקומו עמוד חדש 

בשם מוטי ששון. מדוע  נסגר הרשמי של העירייה ומאיזה מקור תקציבי 

 ממומן העמוד החדש?
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הדף המוזכר בשאילתא הוא דף פרטי לא עירוני ולא במימון או תחזוקת  מר מוטי ששון:

העירייה. החלטתי להקים חשבון פרטי בפייסבוק כדי שלא ייווצר בלבול. 

 העירייה הקפיאה את הדף. 

 אני יכולה שאלת הבהרה? טלון:גב' אלינור מ

 שאלת הבהרה, מה השאלה? מר מוטי ששון:

ראיתי בעצם את התשובה ונכון שציינת שהעמוד הוא שלך הפרטי, לשימושך  גב' אלינור מטלון:

הפוליטי הפרטי. הרי שאתה איש ציבור וכל התוכן בעמוד הרי מדובר בעצם 

לאור הדברים שאמרת אבקש לדעת איך זה מתיישב עם  על תוכן פוליטי.

העובדה שאתה משתמש במשאבי העירייה לטובת תחזוק העמוד כמו 

תמונות, תמונות שצולמו על ידי עובדי עירייה ומשתפים את זה כמו 'גם אני 

אלף ש"ח ולא נעשה דבר, ומשתפים את  400-חולוני' נגיד שתקצבנו בעבר ב

 העמוד הפרטי שלך.

 מה זאת אומרת? לא הבנתי מה את אומרת. מה זה משתפים את העמוד הזה? טי ששון:מר מו

 משתפים. אתה רוצה לראות תמונות מסך? מר מורן ישראל:

 תמונות של, גב' אלינור מטלון:

 זה עובר את חוק התעמולה יוסי. מר שי קינן:

איך אתם  אם זה לא עמוד פוליטי, התחלתם קמפיין אני לא מתכוון מר מורן ישראל:

משתמשים בעמודים של העירייה. שישתפו את העמוד הפרטי של ראש העיר. 

אתם רוצים לראות תמונות מסך? נעביר לך היועצת המשפטית. אם את 

 חושבת שזה חיובי, תעבירו את זה הלאה.

 לא מבין מה, מר מוטי ששון:

 מורן רגע,לא הבנתי. מה אתה אומר? רגע, רגע, שנייה, שנייה.  עו"ד יונת דיין:

 אנחנו אומרים שהעמודים, מר מורן ישראל:

מורן רגע. אתה אומר שהדף העירוני משתף את הדף הפרטי? דף עיריית חולון  עו"ד יונת דיין:

או שאתה אומר שהדף הפרטי של מוטי ששון משתף את דף העירייה? לאיזה 

 כיוון?

ולא עמוד אחד וישנם עמודים  אני אומר שלעירייה יש כלל עמודים עירוניים מר מורן ישראל:

עירוניים ששיתפו את הדף הפרטי של ראש העיר, שהדף הפרטי הוא לצרכיו 

 הפוליטיים כמו שכבר הבנו ואנחנו רואים. וזה עובר על חוקי התעמולה.

 זה לא אמור לקרות אבל אני לא, עו"ד יונת דיין:

ההנחיה שלך לכלל גורמי המערכת.  מצוין, אז זה קורה. אז אנחנו נבקש את מר מורן ישראל:

נכון, אתה מכיר  אולי שמשון יודע להגיד יותר על העמוד גם אני חולוני?
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אותו? הוא משתף את ראש העיר. הוא משתף את ראש העיר, אתה יודע 

 שהוא משתף?

 בדברים כמו הפועל חולון, כן. מר שמשון חן:

 וד הפרטי של ראש העיר?אה, יש דברים שמותר לשתף אותם  בעמ מר מורן ישראל:

 הפועל חולון זה קבוצה, מר שמשון חן:

 אתה אל תגידי לי מי אני בעד. אני לא פוגע בך. סליחה, מר מורן ישראל:

 סליחה מורן, אתה השתלטת על הישיבה? מר מוטי ששון:

 לא, אתה משתמש במשאבים של העירייה. מר מורן ישראל:

 אז בבקשה.  מר מוטי ששון:

 תרשמו לפרוטוקול.  אל:מר מורן ישר

 מורן, רגע. רגע, מורן, רגע. שנייה, לא רגע, שנייה.  עו"ד יונת דיין:

 זה עמוד שצבר מוניטין בכספי הציבור של כולנו, מר מורן ישראל:

 מורן, מורן, עו"ד יונת דיין:

 ומשתף עמוד פוליטי של ראש העיר. זה שימוש פוליטי אסור. מר מורן ישראל:

מורן. מורן, אם דף עירוני עשה הפניה לדף פרטי זה משהו שאנחנו נבדוק.  ן:עו"ד יונת דיי

 אבל להגיד שמוטי משתמש בדף העירוני אני לא מצליחה להבין את זה.

לא חייב מוטי. מי שמפעיל את העמוד, אני יודע, הוא אמר שמישהו פרטי  מר מורן ישראל:

 מפעיל לו את העמוד. מי שמפעיל לו,

לא, אבל מורן אתה מדבר על, מורן אתה מדבר על משהו הפוך. אתה מדבר  :עו"ד יונת דיין

 על זה שהדף של מוטי,

 לא, לא. אני מדבר על זה שעמודים עירוניים משתפים את הדף של מוטי.  מר מורן ישראל:

 אז את זה אני אומרת אני לא מכירה, עו"ד יונת דיין:

 מצוין, תנחי בבקשה את כולם. מר מורן ישראל:

 וביקשתי ממי שאחראי על זה לבדוק. ו"ד יונת דיין:ע

 תודה. מר מורן ישראל:

 אבל זה לא אומר שמוטי משתמש בעמודים עירוניים. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, אני עובר לשאילתא הבאה. שחר האס. מר מוטי ששון:

. רגע רגע מוטי. בעניין הזה רציתי להסב את תשומת לבה של יונת למשהו מר שי קינן:

העירייה וגם ראש העירייה ואני משער שהוא לא בידיעתו, זה יאמר זה 



 19.06.2022 –ליום  56מס'  שמן המניין חולון  ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 550פרוטוקול 

 

37 
 

לזכותו, עוברת באופן תדיר על חוקי התעמולה. גם בשבוע האחרון שיצאה 

הודעת מזל טוב על הזכייה באליפות של קבוצת הכדורסל, אני מברך גם על 

ן המודעה, אני מברך גם על החגיגות. היא הייתה חתומה על ידי מוטי ששו

וחברי מועצת העיר. המודעה עצמה הזאת היא בכסף עירוני. על זה אין חולק. 

והיא עברה על חוקי התעמולה. אסור לראש עירייה לחתום בשמו. אז אני 

 מבקש שתסבי את תשומת לבו לעתיד לבוא.

מה גם שנפתח כבר הקמפיין כי הוא הסיר את העמוד העירוני ופתח עמוד  מר מורן ישראל:

 פרטי.

 הבנת מוטי? שי קינן:מר 

טוב שי, הבנתי. אוקיי אני עובר, בבקשה שחר האס. שחר האס. שחר האס  מר מוטי ששון:

 בבקשה.

 

אי פתיחת גן עירוני עקב מחסור בכוח  –של החבר שחר האס בנושא  –שאילתא  .14

 אדם 

נפתח גן עירוני עקב מחסור בכוח אדם בשנות  כמה פעמים אירע מקרה בו לא מר שחר האס: 

 הלימודים תשפ"א, ב' וג'?

בבקשה. הקורונה שליוותה את חיינו בשנתיים האחרונות השפיעה רבות גם  מר מוטי ששון:

על מערכת החינוך. סגירת הגנים הייתה בעיקר בעקבות הנחיות משרדי 

ת גנים הממשלה והחשש מההדבקות. כיום חברת מוסדות מסייעת לפתיח

במידה ואין גננת מחליפה. אכן קיימת מצוקת גננות מחליפות ארצית בשל 

שכר נמוך שמשרד החינוך משלם לשעה כמו גם שכר הסייעות הנמוך שכרגע 

 מטופל ברמה הארצית. קיבלת פה רשימה בקורונה.

 אפשר להתייחס? מר שחר האס:

 זו רשימה של השנה האחרונה. מר יוסי זיידה:

נכון, אני אשמח לשאלת הבהרה. השאילתא הייתה ואני חוזר עליה, כמה  מר שחר האס:

פעמים אירע מקרה בו לא נפתח גן עירוני עקב מחסור בכוח אדם בשנות 

הלימודים תשפ"א, תשפ"ב ותשפ"ג. באורח פלא בחרה עיריית חולון והעומד 

בראשה לתת מענה אך ורק על תשפ"ב שהיא במקרה גם בתקופת הקורונה. 

 א הובאו הנתונים כפי שהתבקשו בשאילתא? מדוע ל

 שאילתות. 3ביקשת שאילתא שהיא  מר מוטי ששון:

 לא, לא, אני, אז, לא, לא, מר שחר האס:

זה ביקשתי לקבל את התשובות, אלא התשובות שקיבלתי. תיתן אותם. אתה  מר מוטי ששון:

 רוצה לתקופה של שנה קודם? אני אבקש שיעשו את העבודה שנה קודם.
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 לא, זו התחמקות מוטי ואתה מבין שזה התחמקות ונוח מאוד להציג את זה, ר שחר האס:מ

 אתה רוצה עוד שנה תקבל עוד שנה. אני עובר לשאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

כשאתה מציג את הנתונים אך ורק לתשפ"ב שהיא רק השנה שבה יש קורונה,  מר שחר האס:

 ר.אז כנראה אתה מתחמק ממתן תשובות לציבו

 אוקיי. אתה רוצה לעשות פרובוקציות כל הזמן? אני אומר לך, מר מוטי ששון:

 לא, לא, מר שחר האס:

 בבקשה תמשיך. מר מוטי ששון:

מוטי זה מדהים איך אתה כל פעם שאין לך תשובה אתה זורק פופליציה  מר שחר האס:

 לאוויר, אתה זורק כל מיני מילים. די, ביקשנו שנים מסוימות,

 קיבלת תשובה, זהו. ששון: מר מוטי

 אוקיי קיבלתי במקרה שנת הקורונה שהיא, מר שחר האס:

 תוציא עוד שאילתא תקבל תשובה. מר מוטי ששון:

 לא קיבלתי את המענה כי אתה מתחמק מלתת תשובות לציבור, זה הכול. מר שחר האס:

 אוקיי, שמעתי אותך. תמשיך בשאילתא הבאה. מר מוטי ששון:

 חבל שאתה לא נותן דין וחשבון אמיתי לציבור, חבל. בוחר באופן עקבי, מר שחר האס:

 בבקשה אני מבקש שתעלה את השאילתא הבאה שלך. מר מוטי ששון:

 

 יועץ ראש העיר  –של החבר שחר האס בנושא  –שאילתא  .15

ברשימת 'אמת' רשימתו של ראש  7בחודש ינואר האחרון פורסם כי מספר  מר שחר האס:

קיד יועץ אסטרטגי לראש העיר. האם הוא מתוגמל ומאיזה העיר מונה לתפ

 מקור תקציבי ומה הן סמכויותיו?

אני לא מבין, מדובר ביועץ אישי שלא ממומן מתקציב העירייה. אני רוצה  מר מוטי ששון:

 לעשות מה שאני רוצה, אתה תגיד לי? תשאל אותי? על סמך מה אתה ,

 אלת הבהרה.אז אני רוצה בבקשה לשאול ש מר שחר האס:

 מה השאלת הבהרה? מר מוטי ששון:

השאלת הבהרה היא כזאת. נודע מלא מעט תושבים שאותו יועץ מסתובב  מר שחר האס:

לצדך באירועים פוליטיים כאלה ואחרים בעיר ואתה מפנה אותו לטיפול 

 בצרכיהם/בעיותיהם של תושבי העיר. אני תוהה,

 א יועץ.איך הוא יכול לטפל בזה? הו מר מוטי ששון:
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שנייה, שנייה. תן לי לסיים את השאלה. היות ואתה אומר שהוא לא מתוקצב  מר שחר האס:

ואין לו סמכויות בעצם, מי נתן לו את הסמכות לטפל בבעיותיהם של תושבי 

 העיר?

 מי אמר שהוא מטפל בבעיות? מר יוסי זיידה:

הגיעו תושבים ואמרו ארז,  אני אומר לכם שזה באופן חד משמעי, נחרץ מר שחר האס:

 סליחה, אותו,

 כן, כן, תגיד. ארז נמצא במקום של, מר מוטי ששון:

 זה לא משנה, מר שחר האס:

 אם אתם אומרים שהוא לא מטפל בשום דבר זה גם בסדר. מר מורן ישראל:

 אם אנשים פונים אליו, מר מוטי ששון:

 ר,אם אתם אומרים שהוא לא נוגע בשום דב מר מורן ישראל:

 אם אנשים פונים אליו זה כמו שאתם יכולים לפנות. מר מוטי ששון:

 לא, לא, לא, מר שחר האס:

 האם  אתם מפנים? מר מורן ישראל:

 הם מפנים. לא, לא, אם פונים אליו שיפנו, מר שחר האס:

 לא מפנה אליו שום טיפול בשום נושא, נקודה. אני מר מוטי ששון:

 בסדר גמור.  מר שחר האס:

 הלאה אני עובר לסעיף הבא. מוטי ששון:מר 

 בסדר גמור. מר שחר האס:

 בבקשה. אני לא מפנה אותו לטפל באף נושא. הוא בסך הכול יועץ. מר מוטי ששון:

 אם פונים אליו בתור אזרח, מר יוסי זיידה:

 כן, כן. הוא פשוט שמן המניין, כן.  מר שחר האס:

 אוקיי אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 ואם בכנס מוקלט ראש העיר אומר תפנו אליו? מר מורן ישראל:

 בסדר, בסדר. אנחנו נבחן את זה. מר שחר האס:

 לא פוליטי, כנס אירועים. מר מורן ישראל:

 אני רק מזכיר לכם שארז היה פעיל מאוד בנושא של, מר מוטי ששון:

 זה לא קשור. אני מכבד מאוד את ארז. מר שחר האס:

 שנים אנחנו מכירים, זה לא קשור. :מר מורן ישראל
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 זה לא נראה ככה. מר מוטי ששון:

 זה השאלה, לא קשור, מר מורן ישראל:

 בבקשה אני עובר, אוקיי אני עובר, מר מוטי ששון:

 הדו"חות הכספיים של רשת קהילה ופנאי. בבקשה רשת קהילה ופנאי.  מר מוטי ששון:

 

 2021דו"חות כספיים של רשת קהילה ופנאי לשנת  .16

 בבקשה, פה, פה. בבקשה, בבקשה.  מר מוטי ששון:

 אין לו סמכויות. מר מורן ישראל:

 סמכויות למה? מר יוסי זיידה:

לעסוק בעניינים שקשורים לענייני העירייה. שום סמכות. הוא לא עובד  מר מורן ישראל:

לו לראות שום דבר. אסור לו, אם הוא  עירייה, אסור לו לגעת בחומר, אסור

מועסק באופן פרטי חד משמעי. חד משמעית יוסי. זו עבירה על החוק. אתה 

 רוצה את היועצת המשפטית שתסביר לך?

 תתלונן למי שאתה רוצה. מר מוטי ששון:

 לא, אני רוצה שתודו, תודו ואז תטופלו כמו שצריך. מר מורן ישראל:

הרבה זמן להתכונן לעשות פרובוקציות ולהתחיל כל מיני דברים היה לך  מר מוטי ששון:

 כאלה.

היה לי הרבה זמן לקרוא את החומר. ישבתי בחוץ, הסתכלתי איך אתה מנהל  מר מורן ישראל:

 את העיר,

 בבקשה יוצא, מתפטר, חוזר בחזרה ומדבר על מוסר ציבורי. בבקשה.  מר מוטי ששון:

 את הנאום?אה, אז אתה כתבת  מר מורן ישראל:

 לא, אני שמח שהוא חושב כמוני. אני חושב כמוהו. גם יעקב חושב ככה.  מר מוטי ששון:

 איזה מזל שכתבת את זה. מר מורן ישראל:

 אבל ניצלת מהציפורניים של יעקב, בבקשה. מר מוטי ששון:

ערב טוב. אני משה מועלם, רואה חשבון. רשת קהילה ופנאי המחזור שלה  מר משה מועלם:

 9. יש פה גידול של בערך 121,678לעומת  130,799,000היה  2021נת בש

מיליון. עיקר הגידול נובע מגבייה עצמית, זאת אומרת ממכירת שירותים. 

מיליון  114-בשנה של קורונה. ההוצאות מ 77.3-מיליון ל 64.7-עלה מ

מיליון לעומת  5.100מיליון. הוצאות הנהלה וכלליות  123-במקביל עלו ל

מיליון ש"ח. אחרי  1.180מיליון בשנה שעברה והשנה נגמרה בעודף של  4.200

 שנתיים לא טובות של קורונה העסק הזה עומד במקום יציב. אם יש שאלות. 
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 יש לך מורן? מר יעקב מזרחי:

 כן, רק אין לי את זכות הדיבור. אני מחכה שראש העיר, מר מורן ישראל:

 כן? מר מוטי ששון:

 זהו. אמרתי, מר  משה מועלם:

 למי שיש שאלות הוא רוצה. מר יעקב מזרחי:

 בבקשה, שאלה. מר מוטי ששון:

 ?2021אפשר? שאלה בבקשה. מדובר על השנים  מר מורן ישראל:

 כן, בהחלט. מר משה מועלם:

זה לא, זה לא נכתב בביאורים אז אולי אם תוכל לצרף את זה, האם רשת  מר מורן ישראל:

ר ממכרז בעירייה? מה זאת אומרת, כשעמותה קהילה ופנאי קיבלה פטו

עירונית, מנהל עירונית מקבלת איזשהו משהו זה אמור להופיע בביאורים. 

 זה לא הופיע, אני רק רוצה לדעת האם זה קיים.

 האם קיים מה? מר משה מועלם:

 תגיד לו, מר מוטי ששון:

שור משום דבר. אנחנו אני לא מבין את השאלה. אנחנו לא צריכים לקבל אי מר משה מועלם:

 עושים פעילות,

 אתה בטוח שאתם לא צריכים לקבל אישור משום דבר? מר מורן ישראל:

עד כמה שאני יודע. אם אתה רוצה שאלה מעבר, יש יועצים משפטיים. אני  מר משה מועלם:

 לא עוסק בזה. אני מציג דו"חות כספיים, נתונים כספיים.

 התשובה.  אין בעיה, תודה על מר מורן ישראל:

 כן, בבקשה. יש עוד שאלות? מר מוטי ששון:

 מאשרים את הדו"ח.  מר מאיר חלבי:

של רשת  2021לדצמבר  31אוקיי, מי בעד אישור הדו"חות הכספיים ליום  מר מוטי ששון:

, 3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1קהילה ופנאי? מי בעד? 

. אני עובר לסעיף הבא. איפה אסתי? דו"ח רבעוני ושראנמנעים.  7, 6, 5, 4

 , בבקשה. אסתי את פה?2021 2, בבקשה רבעון 2021לשנת 

 

 (2רבעון ) 30.06.2021ליום  2021דו"ח רבעוני לשנת  .17

 כן אני כאן.  גב' אסתי ויסלר הרצוג:

 בבקשה. מר מוטי ששון:
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. 30.06.2021הדו"ח הסגור לחציון  ערב טוב. הדו"ח שנמצא בפניכם זה גב' אסתי ויסלר הרצוג:

המינוי של רואה חשבון מבקר על ידי משרד הפנים נעשה באיחור ולכן בעצם 

הדו"ח מוגש רק כעת. הוא נחתם על ידי רואה החשבון המבקר באפריל, בסוף 

 2-'. הדו"ח, הדו"ח מציג בתקציב הרגיל הכנסות שהיו נמוכות בכ22אפריל 

מיליוני שקלים בעוד  754-והסתכמו באחוז מהתקציב היחסי לתקופה 

 750-אחוזים מהתקציב היחסי והסתכמו בכ 3-שההוצאות היו נמוכות בכ

מיליוני שקלים והעודף  4-מיליוני שקלים כך שהעודף לתקופה הגיע לכ

מיליוני שקלים. בתקציב הפיתוח הכנסות ברבעון  107-המצטבר עומד על כ

מיליוני שקלים  86קלים וההוצאות מיליוני ש 184-' הגיעו לכ21השני לשנת 

מיליוני שקלים. העודפים  98כך שיש לנו עודף זמני בתקופת הדו"ח של 

מיליוני שקלים ויתרת קרנות הפיתוח  388הזמניים נטו בתקציב הפיתוח הם 

 מיליוני שקלים. למישהו יש שאלות?  80-עומדים על כ 30.06.2021-ליום ה

מיליון לצורך מה  51-מיליון שקלים ל 75-ירידה מ כן. יש בקרנות האחרות מר בר שי:

 זה?

קרנות אחרות יש בהם כל מיני, בעיקר הקרן שיש בה ירידה זה קרן  גב' אסתי ויסלר הרצוג:

 עודפים. אנחנו משתמשים בה לטובת פיתוח.

 זו שגם עכשיו נשתמש בה בעדכון תקציב הקרוב? מר בר שי:

 ן. סביר להניח, כ גב' אסתי ויסלר הרצוג:

 כן, עוד שאלות? מר מוטי ששון:

 היא כל כך מקסימה שאי אפשר לסרב לה.  מר מאיר חלבי:

. 2021? 2לתקופה רבעון  2021אוקיי, מי בעד אישור הדו"ח הרבעוני לשנת  מר מוטי ששון:

, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  13. 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? 

 . אני עובר לסעיף הבא.אושר. נמנעים 3. 3, 2

 

 לפקודות העיריות )נוסח חדש( 338מחיקת חובות לפי סעיף  .18

לפקודות העיריות )נוסח חדש( ממכתב  338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  מר מוטי ששון:

-של, שחתום על ידי ראש העיר, גזבר הרשות והיועצת המשפטית מה

  . יש שאלות? אין שאלות. מי בעד?05.04.2022

 זה חובות בהפטר נכון? מר מורן ישראל:

 כן, בהפטרים. גב' אושרית לוי:

בעד. מי נגד? מי נמנע? אין  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.  פה אחד. אושרנמנעים. 
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 ושצ'נקוהגב' ספיר מלכיאל והגב' יבגניה  –הסמכת מפקחי רישוי עסקים  .19

הסמכת מפקחי רישוי עסקים. גב' ספיר דור מלכיאל תעודת  מר מוטי ששון:

כמפקחת רישוי עסקים. הסמכה שתעמוד בעינה עד סיום  207439415זהות,

 317655694עבודתה בתפקיד זה בעירייה. גברת יבגניה ושצ'נקו תעודת זהות 

בתפקיד כמפקחת רישוי עסקים, הסמכה שתעמוד בעינה עד סיום עבודתה 

זה בעירייה. על פי מכתבה של חיה ששון מנהלת אגף רישוי עסקים מיום 

. 16. 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 17.05.2022

 , מה איתך?16אלינור 

 בעד. 19כן, כן.  גב' אלינור מטלון:

 . אני עובר לסעיף הבא. אושר בעד, אין נגד אין נמנעים 17בעד.  19 מר מוטי ששון:

 

 מוסד מתנדב לשירות הציבור –מתן פטור חלקי מארנונה  .20

 אישור מתן פטור חלקי מארנונה, מוסד מתנדב לשירות הציבור.  מר מוטי ששון:

 יש פה, אני אתן לכם, את רוצה אושרית?  עו"ד יונת דיין:

הגישו בקשה למתן פטור חברים נכבדים, מובאת בזאת רשימת מוסדות אשר  גב' אושרית לוי:

י' לפקודה הפטור הינו פטור  5מארנונה למוסד מתנדב לציבור. מכוח סעיף 

חלקי בשיעור של שני שליש מגובה החיוב. הבקשה של כל מוסד על כל 

נספחיה נבדקה באופן מדוקדק על ידי ועדה וזאת על פי הקריטריונים כמובן 

ואת מסקנותיה לועדת  שנקבעו בחוזר מנכ"ל. הועדה העבירה את ממצאיה

. ועדת ההנחות 2022, 2021למאי  17הנחות אשר דנה בבקשות בתאריך 

מוסדות אשר עמדו בכל הקריטריונים  10מוסדות מתוך  3המליצה לאשר 

המוסדות האחרים לא ענו על לפחות אחד  7שנקבעו לעניין הפטור. 

קש על מהקריטריונים. אני מזכירה לכם כי על מנת לקבל את הפטור המבו

המוסד לעמוד בכל הקריטריונים במצטבר שגיבש משרד הפנים. סכום 

. מבוקש בזאת 1,440,966המוסדות הינו בסך  3הפטור המבוקש לכל 

 ממועצת העיר לאשר או לדחות את הבקשות כמפורט בטבלה.

 מוטי זה גם כולל עמותות? מר יעקב מזרחי:

 זה רק, רק עמותות. גב' אושרית לוי:

לא, לא רגע. יעקב, יעקב לא לבלבל. אלה עמותות שעומדות בתנאים של סעיף  יין:עו"ד יונת ד

פטור מיוחד שנקרא מוסד מתנדב לציבור. יש קריטריונים של משרד הפנים 

והוא גם הוציא הנחיות מתי מגישים, מה מגישים ומה אפשר לאשר. זה לא 

 התמיכות, זה משהו אחר.
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 שה. טוב יש שאלות? כן בבק מר מוטי ששון:

 , המוסד אינו פועל למטרת רווח.3יש פה את הקריטריון  מר ראובן קייקוב:

 מלכ"ר. עו"ד יונת דיין:

ואינו פועל בפעילות עסקית, זה מלכ"ר. מכון טכנולוגי זה לא מלכ"ר? זה  מר ראובן קייקוב:

 מלכ"ר, אז למה יש פה איקס?

 איקסים. 3יש פה  גב' אלינור מטלון:

 , לא, לא, רגע. המכון,לא גב' אושרית לוי:

 גם פה יש איקס.  מר ראובן קייקוב:

 אני אסביר. גב' אושרית לוי:

 וגם ויצ"ו זה גם נראה לי מלכ"ר. עמותה יד לחינוך זה עמותה. מר ראובן קייקוב:

אני אסביר, אני אסביר. כאשר מדובר במוסד להשכלה גבוהה הוא לא אמור  גב' אושרית לוי:

ב'.  13-א' ו 13ים הראשונים אלא בקריטריון מספר הקריטריונ 12-לעמוד ב

 הוא עומד בשני הקריטריונים האלה ולכן מאושר הפטור בגינו. 

 ?5, 4, 3אז בעצם הוא לא צריך את קריטריון  גב' אלינור מטלון:

 הוא לא צריך. רק כאשר במוסד להשכלה גבוהה. גב' אושרית לוי:

 ה, היא לא עמותה? היא לא מוסד ללא כוונת רווח?עמותת יד לחינוך לדוגמ מר ראובן קייקוב:

 אין שום קשר, גב' אושרית לוי:

 האם רווחיה מחולקים בין חברי המניות ובעלי האסיפה? מר ראובן קייקוב:

זה אני אומרת, רגע. עמותת יד לחינוך לא עמדה בשני קריטריונים. קריטריון  גב' אושרית לוי:

בה תמורה עבור פעולותיו או שהתמורה שבא ואומר שהמוסד אינו גו 2מספר 

שהוא גובה נמוכה באופן משמעותי מערכי השוק ומשווקת את הפן 

 3וגם בקריטריון  2ההתנדבותי של המוסד. היא לא עמדה. גם בקריטריון 

 כאשר היא צריכה לעמוד בכל הקריטריונים במצטבר.

המוסד ללא כוונת רווח. אז היא ללא  ,3אבל הנה למשל אני רואה קריטריון  מר ראובן קייקוב:

 כוונת רווח ושמתם פה איקס, זה מלכ"ר. בכל אופן שמתם עליו.

 אין שום קשר לזה שזה מלכ"ר. אנחנו בודקים, גב' אושרית לוי:

 מוסד ללא כוונת רווח. מר ראובן קייקוב:

לפי הדו"חות הכספיים. עכשיו,  אבל אנחנו בודקים את הרווחיות של המוסד גב' אושרית לוי:

אם יש שאלה כזו או אחרת כל החומר נמצא אצלי. אתה מוזמן להגיע 

 למשרדי,
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 מה זה למשרדי? אנחנו עכשיו מצביעים על זה. מר שחר האס:

 השאלה בסיסית ביותר. מר ראובן קייקוב:

 אין זמן אחר. מר שחר האס:

 רגע, רגע, ראובן, עו"ד יונת דיין:

 עמותה, אז אני שואל.  קוב:מר ראובן קיי

 תתאם איתה זמנים. מר מוטי ששון:

מלכ"ר כביטוי כמוסד ללא כוונת רווח הוא מאוד כולל ויש לו משמעויות  עו"ד יונת דיין:

שונות במישורים שונים. במקרה הזה של הפטור הזה עם הקריטריונים של 

דו"חות משרד הפנים, הם בודקים, כשכתוב שם מוסד ללא כוונת רווח יש 

שצריך לבדוק ומידת רווחיות וכן הלאה. הם יושבים ובודקים כל בקשה עם 

כל המסמכים אם הם עומדים בקריטריונים של משרד הפנים או לא. זה לא 

 רק כי הוא מכונה מלכ"ר וכי יש לו איזה,

 מה הקריטריון הספציפי הזה של משרד הפנים, מוסד ללא כוונת רווח? מר ראובן קייקוב:

 יש לך פה את הנוהל, את הקריטריונים?  יונת דיין:עו"ד 

 זה לא קשור, עוד פעם אני מסבירה.  גב' אושרית לוי:

 זה מושג משפטי? זה מושג חשבונאי? מר ראובן קייקוב:

זה מושג, זה הגדרה חשבונאית לכל דבר ועניין. זה שהעמותה היא מלכ"ר זה  גב' אושרית לוי:

 לה רווחיות כזו או אחרת. אוקיי? לא אומר שיש לה רווחיות, שאין

 הרווחיות לא תלויה, המושג של הרווחיות לא שייך לעמותות. מר ראובן קייקוב:

 מה זאת אומרת? יש עמותה, גב' אושרית לוי:

 יש עודף, אפילו אם ניקח את הדו"חות הכספיים, סליחה, סליחה רגע.  מר ראובן קייקוב:

 ראובן, גב' אושרית לוי:

אם ניקח את הדו"חות הכספיים שלהם השורה האחרונה לא נקראת רווח.  יקוב:מר ראובן קי

היא נקראת עודף הכנסות על הוצאות. יש פה את זוהר נוימרק, גם כן רואה 

חשבון. גם יכול להעיד על כך. זה נקרא עודף הכנסות על הוצאות. זה לא 

 נקרא רווח אפילו. 

 ?אז על מה נפל כאילו הקריטריון מר שחר האס:

אז אני אסביר. לגבי עמותת יד לחינוך, אוקיי, לפי הדו"ח הכספי המבוקר  גב' אושרית לוי:

הכנסות, החלק הארי מההכנסות של המוסד הוא מקופת חולים ומחונכות, 

אוקיי. לכן מדובר כביכול במכירת שירותים. אגב גם משרד הפנים דחה 

 אותם לעניין הזה. דרך אגב, גם,
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 ין להם תעודה של מוסד מתנדב?א מר ראובן קייקוב:

 רק שנייה, גב' אושרית לוי:

 יש להם תעודה של מוסד מתנדב?  מר ראובן קייקוב:

 אני רוצה, גב' אושרית לוי:

 לא, אבל זה קריטריונים של משרד הפנים לא? מר שחר האס:

 זה הקריטריונים של משרד הפנים. אגב, גם אם אנחנו, גם אם המועצה, גב' אושרית לוי:

אם המועצה לא מאשרת לעמותה יש זכות לערער למשרד הפנים שיושב  עו"ד יונת דיין:

 ובודק את זה מחדש.

בדיוק. גם אם המועצה דוחה את הבקשה לפטור, יש להם זכות לערור  גב' אושרית לוי:

 למשרד הפנים ומשרד הפנים בוחנים את הבקשה כבראשונה.

 ים הם כן זכאים ופה הם לא זכאים. עכשיו,לא, פשוט זה מוזר שבבת  מר ראובן קייקוב:

 זה אותם קריטריונים? מר יעקב מזרחי:

 כן.  מר ראובן קייקוב:

 זה אותם קריטריונים, יש להם את הזכות לערור, גב' אושרית לוי:

 אז שיעררו למשרד הפנים. עו"ד יונת דיין:

 כאים.אנחנו בדקנו ולפי הדו"חות הכספיים נמצא שהם לא ז גב' אושרית לוי:

 מוסד ללא כוונת רווח, עצם זה שהוא לא, רגע, מר ראובן קייקוב:

 רוצה לבדוק את זה עוד פעם? מר יעקב מזרחי:

 בדקנו.  גב' אושרית לוי:

 לא, הוא אומר בת ים אישרו את זה. מר יעקב מזרחי:

 אתה יודע מה, מר מוטי ששון:

 אולי הם הגישו משהו אחר? גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, דו"חות כספיים הם דו"חות כספיים.  קייקוב:מר ראובן 

 יכול להיות שיש להם פעילות אחרת בבת ים. גב' אושרית לוי:

אפשר לפנות, אפשר לפנות למשרד הפנים עוד הפעם לגבי הקריטריון  מר ראובן קייקוב:

הספציפי הזה כי אני רואה אתם פוסלים שם על ימין ועל שמאל כאשר זה 

 ר.קריטריון מאוד ברו

 בודאי שאפשר, אז הסברתי קודם. בודאי שאפשר לפנות למשרד הפנים. גב' אושרית לוי:

 לא, אתם יכולים לפנות למשרד הפנים. מר ראובן קייקוב:
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 לא, אנחנו פנינו כבר למשרד הפנים. גב' אושרית לוי:

 ולקבל מהם הכוונה.  מר ראובן קייקוב:

מקרים דומים וקיבלנו הגדרה מדויקת כאשר יש אז שוב אני אומרת, פנינו ב גב' אושרית לוי:

זה בכלל היה הסמכות הייתה של משרד הפנים. זה  2019הכנסה, בעבר עד 

עבר לרשויות. תאמין לי שעשינו עבודה מקדימה, אוקיי, ומשרד הפנים ממש 

נתן הגדרות מדויקות. כאשר יש הכנסות מקופות חולים ומחונכות ויש 

שירותים לכל דבר ועניין ומשרד הפנים פוסל  סבסוד גבוה זה נחשב כמכירת

 את הבקשה. דוחה את הבקשה על הסוגיה הזאת.

 אפשר יהיה לקבל את הקריטריונים? מר ראובן קייקוב:

 אוקיי, שי. מר מוטי ששון:

בשנים עברו רשת קהילה ופנאי קיבלה את הפטור הזה ואני טענתי כאן  מר שי קינן:

לקבל את הפטור הזה מאחר ואינה עומדת  במועצה שהיא לא זכאית

בקריטריונים. אתם דחיתם את הטענות שלי. הפלא ופלא, אני לא רואה 

אותם ברשימה של מקבלי הפטורים. זאת אומרת שטענותיי היו אמת ומאחר 

ומדובר במאות אלפי שקלים אני מבקש שהעירייה תדרוש את הכסף הזה 

 בחזרה. 

 מה אתה מדבר. אני לא יודע על מר מוטי ששון:

 אז אני אסביר לך. מר שי קינן:

 בבקשה, תסביר לי. מר מוטי ששון:

 זה משרד הפנים בכלל. 2019 מר זוהר נוימרק:

 באיזה שנים זה היה שי? מר יעקב מזרחי:

 שנים.  3בפעם האחרונה שהוגש לפה. עכשיו, זה  מר שי קינן:

ל. הבקשה של רשת קהילה ופנאי ירדה בעבר זה ירד, זה ירד מסדר היום בכל גב' אושרית לוי:

 מסדר היום.

 ירדה מסדר היום בכלל? מר מוטי ששון:

 כן.  גב' אושרית לוי:

 אבל הוא טוען שהם קיבלו בעבר, לא? מר שחר האס:

 לא. גב' אושרית לוי:

 מי שנתן היה משרד הפנים, לא המועצה. 2019עד  עו"ד יונת דיין:

 לא התקבל. 2019הבנתי. זאת אומרת  מר שחר האס:

 זה לא על סדר היום בכלל.  מר מוטי ששון:
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 כן, זה ירד מסדר היום.  גב' אושרית לוי:

 היא לא קיבלה פטור. מר מוטי ששון:

 בודאי.  גב' אושרית לוי:

 שי, שי, היא לא קיבלה. מר מוטי ששון:

 זה ירד מסדר היום. גב' אושרית לוי:

 ולפני זה? מר שי קינן:

 מרים שזה לא היה, זה היה משרד הפנים. הם או מר שחר האס:

הסמכות לאשר או לדחות  2019, רגע שנייה אני אסביר. עד שנת 2019עד שנת  גב' אושרית לוי:

 2019מינואר  32בקשות מסוג כזה היו של משרד הפנים. זה עבר לפי תיקון 

 זה עבר לסמכות המועצה. מועצת העיר הוא הגוף, הוא הסמכות.

 הסרת אותם? 2019-וב מר שי קינן:

 כן.  גב' אושרית לוי:

 טוב. מר שי קינן:

 הם לא היו. הורדנו אותם מסדר היום.  גב' אושרית לוי:

 בבקשה אלינור.  מר מוטי ששון:

 , הנכס עליו מבוקש הפטור10. בעצם קריטריון 8ארגון תנועות הנוער, סעיף  גב' אלינור מטלון:

משמש כמוסד אך ורק לשירות התנדבותי ואינו משמש לכל פעילות של גוף 

או אדם אחר. הוא משמש בעצם למגורים של הש"שים. בעצם אנשים 

 שמתנדבים, למה הם לא זכאים? הם עומדים בפטורים.

 ארגון תנועות הנוער? גב' אושרית לוי:

 . 8סעיף  מר יעקב מזרחי:

 ירות מתנדבים בבתי הספר.גם רשום שבני הש מר מורן ישראל:

 בדיוק. הם ש"שים, מגיעים לפה במיוחד. גב' אלינור מטלון:

שנייה. אוקיי. דחינו את הבקשה, הנכס משמש, אוקיי רק שנייה. נכס  גב' אושרית לוי:

שמשמש למגורים שנמצא באחזקתו של מוסד שעומד בקריטריון זה רק 

הבאים במצטבר. שהנכס משמש אך ורק למגורים של  בהתקיים כל התנאים

יחידים אשר השירות ההתנדבותי שניתן על ידי המוסד מכוון עבורם. מדובר 

 כאן במדריכים עצמם שהם אלה שמתגוררים בנכס.

 נכון, זה בני שירות. גב' אלינור מטלון:

 לא, לא, לא.  גב' אושרית לוי:
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 המדריכים של הש"שים. זה לא הש"שים עצמם, זה עו"ד יונת דיין:

זו לא כוונת המשורר. הכוונה של הקריטריון זה שהנכס משמש אך ורק  גב' אושרית לוי:

למגורים של יחידים אשר השירות ההתנדבותי מכוון עבורם. המדריכים, 

 השירות ההתנדבותי לא מכוון עבורם ולכן הם לא עומדים בקריטריון הזה. 

 של אנשי המקצוע. בבקשה.חבר'ה זה ההמלצה  מר מוטי ששון:

 זו ההמלצה, שוב אני אומרת הם יכולים לערור למשרד הפנים. גב' אושרית לוי:

ואנחנו גם יכולים או לא לקבל את ההחלטה הזאת. אז רק להזכיר אצל מי  מר מורן ישראל:

הסמכות. אני רוצה ברשותכם לציין עוד משהו בהקשר של המכון הטכנולוגי 

גם יהפוך להיות אוניברסיטה כי איכשהו הרצליה  שאני מקווה שיום אחד

הפכה להיות אוניברסיטה עוד לפנינו. אני מקווה שגם בחולון תהיה 

 אוניברסיטה.

 גם אריאל. מר שי קינן:

 לא, אריאל כבר מזמן.  מר מורן ישראל:

 מזמן.  גב' אלינור מטלון:

קבעו קריטריונים. זה נכון בכל מקרה, עדיין ראוי שנבחן את, הרי לא סתם  מר מורן ישראל:

שהם ישנם. אם כל אחד מכם יעשה גוגל אז הוא ימצא כתבה נגיד על שיאני 

, אבל אני לא 2012-השכר באקדמיה. הוא יגלה שהמנכ"ל לפחות זה נכון ל

יודע אם השכר משתנה כל כך מהר, בטח לא בעקבות כתבות, השכר של 

 מנכ"ל המכון הטכנולוגי הוא,

 חו אותו הביתה מזמן.של מר מוטי ששון:

לא, את השכר לא בטוח ששלחו הביתה. אז המסמך שציינו בפניי מה השכר  מר מורן ישראל:

כי שלחו את המכתבים ואנחנו בכל זאת מאשרים להם, מה השכר של 

 המנכ"ל?

 לא אבל אתה צריך להבין, אבל אתה, סליחה. גב' אושרית לוי:

 שנייה, שנייה. מר מורן ישראל:

 אני אסביר. אתה רוצה שאני אסביר? ת לוי:גב' אושרי

 לא, אני רוצה לסיים את הטיעון שלי. מר מורן ישראל:

 הוא לא רוצה, מר מוטי ששון:

לא, לא אני רוצה לסיים את הטיעון שלי ואחר כך אולי תסבירי. הטיעון שלי  מר מורן ישראל:

מאוד פשוט. לחסוך שני שליש מכספי ארנונה מדובר בכספי ציבור  מאוד

 שאמורים היו להיכנס לעירייה. האם אני טועה עד כאן?
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 אבל אנחנו מקבלים פחות מורן. גב' אושרית לוי:

 מדובר בכספי ציבור. האם אני טועה עד כאן? מר מורן ישראל:

 כספי ציבור. גב' אושרית לוי:

אני אומר שבסופו של דבר  צריכים לעבור את אישור מועצת העיר?מצוין.  מר מורן ישראל:

מוסד שמקבל מאיתנו את הפטור הזה ולו למראית עין צריך לדעת שהוא 

 מתנהל בגבולות גזרה ערכיים, נאותים, ראויים,

 מה הקשר? מר מוטי ששון:

 אבל אתה מוציא, רגע מורן, גב' אושרית לוי:

המכון הטכנולוגי מחלק לכל מקורביו או לא יודע מי  אז אני מסביר שאם מר מורן ישראל:

שכר שהוא יותר גבוה מכל המוסדות האקדמיים במדינת ישראל אז לא ראוי 

 שנפטור אותו משני שליש ארנונה.

 אבל אין קשר. מורן אתה מוציא דברים מהקשרם, סליחה. מוטי ברשותך. גב' אושרית לוי:

 הוא משחק עם, מר מוטי ששון:

 בואי תסבירי, בבקשה. שראל:מר מורן י

 אני אסביר.  גב' אושרית לוי:

 יש פה חוק ועובדים לפי חוק. מר מוטי ששון:

קריטריונים. כאשר מדובר ואני אחזור והסברתי קודם, שמדובר  13יש כאן  גב' אושרית לוי:

 במוסד,

 ב', אני הקשבתי לך. 13-א' ו 13כשמדובר אקדמי מדובר על  מר מורן ישראל:

 אבל אתה לא נותן לי להשלים. אתה רוצה תשובה? אושרית לוי: גב'

אולי תקלוט. תן לה לדבר עוד  אבל רגע, למה אתה מפריע לה להסביר לך? מר מוטי ששון:

 פעם, אולי תקלוט. היא אומרת לך. מה יהיה, מה האינטרס שלה?

 תמשיך לצעוק. מר מורן ישראל:

 עול לפי חוק. והיא פועלת לפי חוק.האינטרס שלה זה לדאוג ולפ מר מוטי ששון:

אנחנו פועלים רק לפי החוק והחוק הוא חוזר המנכ"ל של משרד הפנים כאשר  גב' אושרית לוי:

קריטריונים. כשמדובר במוסד  13מה שהוא אומר זה כזה דבר. ישנם 

הקריטריונים הראשונים אינם רלוונטיים ובתוכם,  12להשכלה גבוהה 

 13י. זאת אומרת אם הוא עומד בקריטריון מספר אוקיי, שכר מנכ"ל. אוקי

ב' שאומר שהמוסד פועל בהיתר או באישור המועצה להשכלה  13-א' ו

ב' אומר שהמדינה משתתפת בתקציב המוסד ושכר הלימוד שנגבה  13גבוהה. 

מתלמידי המוסד או בהתאם להנחיות הועדה לתכנון ותקצוב של המועצה 
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בשני הקריטריונים האלה אנחנו מחויבים להשכלה גבוהה. ברגע שהוא עומד 

 לתת לו, זה הכול.

 אנחנו מחויבים? מר מורן ישראל:

 אנחנו, גב' אושרית לוי:

 אם אנחנו מחויבים אז למה צריך, אנחנו מחויבים או רשאים? מר מורן ישראל:

 הבנו. מר מוטי ששון:

 לא שנייה, לא, מר מורן ישראל:

 הבנו.  מר מוטי ששון:

 זו שאלה, זו שאלה עקרונית. לא אני שואל את היועצת המשפטית. ישראל:מר מורן 

אבל מורן, מורן אתה תדחה אותם. הם יעררו למשרד הפנים והם יקבלו את  גב' אושרית לוי:

 הפטור.

חבר'ה אז אם ככה תסגרי את העסק הזה שנקרא מועצת עיר, נהיה חותמת  מר מורן ישראל:

 גומי של כל מה שמגיע לנו.

 לא, חלילה. אושרית לוי: גב'

 חברים, חברים. מר מוטי ששון:

 שנייה, היועצת המשפטית אני רוצה להבין,  מר מורן ישראל:

 אבל זה החוק. גב' אושרית לוי:

 הוא רוצה להסביר כמה פעמים עד שיקלוט. תסבירי לו, אולי הוא יבין. מר מוטי ששון:

אשמח להבין. יש פה קריטריונים והמלצות לא, הנה יש יועצת משפטית. אני  מר מורן ישראל:

של הדרג המקצועי שמובא בפנינו, בפני מועצת העיר. האם אנחנו מחויבים 

לקבל את ההמלצות האלה כמו שהם נכתבו ולקבל אותם ולהצביע עליהם? 

אין שום יכולת לנו כמועצת עיר להגיד שמענו את שיקול דעתכם,  מחויבים?

הסטטוטורי שמוסמך להחליט את ההחלטה שיקול דעתנו כריבון או הגוף 

הזאת כנראה על פי חוק. אנחנו סבורים אחרת, נקבל החלטה אחרת. מותר 

 לנו?

 אבל העבירו את הסמכות אלינו. מר מוטי ששון:

 אני רוצה לדעת מה סמכותנו. מר מורן ישראל:

 זה יעבור למשרד הפנים. מר יעקב מזרחי:

 ה הסמכות.לא, אני רוצה לדעת מ מר מורן ישראל:

 אבל העבירו לך את הסמכות. מר מוטי ששון:
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רגע, שנייה מוטי, ברשותך בבקשה. יש את החוק ואחרי החוק מגיע חוזר  עו"ד יונת דיין:

מנכ"ל משרד הפנים ונותן לנו גבולות גזרה בתוך החוק, בתוך הפעלת שיקול 

ו גבול דעת. אומר לנו איך להפעיל אותו, אוקיי. שם לנו גבול מימין שם לנ

משמאל, מקדימה מאחורה, מכל כיוון, בסדר? במסגרת הגבולות האלה הוא 

קריטריונים לבחון. הא ותו  2אומר, כשמגיע מוסד השכלה גבוהה יש לכם 

לו. בחנתם חיובי, בחנתם שלילי. רוצה מועצת העיר בכל זאת למרות שאמרו 

ת הפטור לך אנשי המקצוע בחנו והם עומדים בהם, להגיד לא רוצים לתת א

 99-אחוז אבל ב 100-הזה למכון? תגיד. מה יקרה אחר כך? אני לא אגיד ב

אחוז המכון יערער למשרד הפנים, משרד הפנים יראה שהוא עומד בשני 

, 21:30הקריטריונים וייתן לו את הפטור על אפנו ועל חמתנו. כעקרון עכשיו 

אור בחוץ. בלילה ויש חושך בחוץ המועצה גם יכולה להחליט שיש  21:45

 אתם יכולים להחליט הכול. השאלה מה הגבולות הסבירים של ההחלטות.

 בין להחליט על משהו שבסמכות המועצה לבין, מר מורן ישראל:

 חברים, מר מוטי ששון:

 מוטי אני רוצה להגיד דבר אחד. מר מאיר חלבי:

 מורן, מורן, גב' אושרית לוי:

ה שלו חוזר מנכ"ל. חוזר מנכ"ל אומר את מה רגע רגע סליחה. זה לא בעי מר מוטי ששון:

שאמרה אושרית. אמרה את זה בדברים הכי ברורים והכי חד משמעיים. 

קריטריונים ראשונים אין  2בסמכות, בסמכות המועצה. ברגע שהיא עונה על 

מנוס אלא לאשר להם את זה. ומאחר וזו, זה עונה על פי החוק ובעקבות גם 

אני מבקש אנחנו נאשר ולא נטרטר אותם  מה שאומרת היועצת המשפטית

אחוז היא אומרת, אמרה היועצת המשפטית,  99-לשאול את משרד הפנים ש

 שמשרד הפנים יקבל את זה. בשביל מה לשחק איתם?

 ויש לציין שאושרית עומדת כחומה בצורה על הכנסות העירייה.  מר מאיר חלבי:

 י בעד? ועוד הועדה גם החליטה. אוקיי, מ מר מוטי ששון:

 אז רגע, אנחנו יכולים גם להחליט שאנחנו כן נותנים פה לאור, מר ראובן קייקוב:

 גם לתנועות הנוער. גב' אלינור מטלון:

גם לויצ"ו ועמותת יד לחינוך? אם אנחנו נותנים להם, אז אנחנו רשאים לתת  מר ראובן קייקוב:

 להם נכון? את יכולה להחליט?

 הם יערערו. מר יעקב מזרחי:

 חברים, מר מוטי ששון:

 הם לא יערערו על כך למשרד הפנים נכון? מר ראובן קייקוב:
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 לא אבל משרד הפנים יבדוק אותנו ויחייב אותנו. עו"ד יונת דיין:

ראובן, יש הבדל בין, יש הבדל בין השניים. לאשר לעמותות שאינם עומדים  גב' אושרית לוי:

יטריונים. יש הבדל בין בקריטריונים לבין לאשר לעמותה שעומדת בקר

 השניים.

טוב חברים מי בעד אישור למתן פטור חלקי מארנונה מוסד מתנדב לשירות  מר מוטי ששון:

לציבור על פי מכתבה, על פי מכתבה של הסגנית ליועצת המשפטית אביבה 

 , 3, 2, 1. מי בעד? 24.05.22שרון, מכתבה מיום 

 שתהיה הצבעה בנפרד.  8אני מבקש להחריג את סעיף  מר מורן ישראל:

שנה הייתי מרצה בטכנולוגי  17יונת, אני רוצה לשאול, מורן העיר לי באגב.  מר עזרא סיטון:

 שנים האחרונות אני כבר לא עובד שם. אין שום בעיה? 4אבל 

 אוקיי. יעקב, יעקב, אתה יכול להצביע.  מר מוטי ששון:

 כל דבר אני בודק.  מר עזרא סיטון:

 בעד. מי נגד? מי נגד?  11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 בנפרד? 8אפשר להצביע על סעיף  מר מורן ישראל:

 ?8מה זה? מה זה סעיף  עו"ד יונת דיין:

ארגון תנועות הנוער. להצביע עליהם בנפרד  8? סעיף 6יד לחינוך אמרת סעיף  מר מורן ישראל:

 בבקשה. מאחר ומדובר,

 עשיתי הצבעה על הכול. שאלתי מי נגד. מר מוטי ששון:

 מאחר ומדובר בעניין, מר מורן ישראל:

 נציגי סיעת הצעירים, 4מוטי מה שארבעת הצעירים אומרים,  עו"ד יונת דיין:

 רק מורן כרגע אומר. מר מורן ישראל:

לא, אז אני שואלת כי גם השותפים שלך לסיעה עוד לא הצביעו שהסעיפים  עו"ד יונת דיין:

אתם מבקשים להצביע בנפרד כי להם אתם מתנגדים ולשאר אתם  8-ו 6

 מסכימים?

 אין דבר כזה, זה לא חוקי. מר חיים זברלו:

 אנחנו מבקשים להצביע על הסעיפים האלה בנפרד.  מר מורן ישראל:

 הם רוצים להצביע בעד חוץ מהשניים האלה. עו"ד יונת דיין:

ה היא הדריכה אותנו, אני רוצה להסביר לך דבר. מורן אני דיברתי עם אביב מר חיים זברלו:

היא אמרה אתם לא יכולים. אני רציתי גם לבחורים האלה שמשכירים את 

הדירות האלה וגם לאותה עמותה יד לחינוך, היא אמרה לי בשום פנים 
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ובאופן אתה לא יכול לעשות דבר כזה. אי אפשר להצביע על דבר שאסור 

 זה לא הגיוני.  להצביע עליו. נגד החוק ללכת?

 חוק הוא דבר שנתון לפרשנות, מר מורן ישראל:

טוב חבר'ה, בבקשה החברים. חוץ משני הנושאים האלה מי נגד? אנחנו  מר מוטי ששון:

 הצבענו כבר. 

 ההיגיון כאילו אומר כן אבל החוק אומר משהו אחר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 יונת תחדדי את זה.  מר מוטי ששון:

 מורן, מורן, ברשותכם.  דיין:עו"ד יונת 

 יעקב, אוקיי אני רוצה, מר מוטי ששון:

יש מישהו שמתנגד או נמנע?  8-ו 7, 6? למעט סעיפים 8-, ו7, 6? 8-ו 6מורן  עו"ד יונת דיין:

 סליחה מוטי,

 נמנע כן.  מר זאב ניסים:

, 6, 5, 4, 3, 2, 1 נמנעים. מי בעד? 7נמנעים,  4נמנע.  1 נמנע, אוקיי. מי נמנע? מר מוטי ששון:

 בעד. אין נמנעים.  11, 10, 9, 8, 7

 ,7, 6סעיפים  עו"ד יונת דיין:

 יש נמנעים. גב' אלינור מטלון:

 בעד.  11נמנעים,  7 עו"ד יונת דיין:

 נמנעים. 7 מר שחר האס:

 נמנעים, סליחה. אין נגד התכוונתי. אין נגד. 7 מר מוטי ששון:

 מי בעד? 8-ו 7, 6סעיפים  עו"ד יונת דיין:

אוקיי, סעיפים בבקשה תחריגו ואני אומר חבר'ה אנחנו מחויבים לעבוד על  מר מוטי ששון:

פי חוק. אתם בועדה ישבתם והחלטתם מה שהחלטתם, זה התפקיד של 

 הועדה.

האמת מוטי אני חשבתי דברים אחרים בועדה אבל היא אמרה לי זה לא  מר חיים זברלו:

 חוקי.

 א אומרת מה שאתם מציעים פה זה חוקי.אז הי מר מוטי ששון:

 אני לא יודע, היא אמרה לי זה לא חוקי. מר חיים זברלו:

זה בהתאם לחוק? אושרית אומרת  8-ו 7, 6הכול בהתאם לחוק. אז בבקשה,  מר מוטי ששון:

בהתאם לחוק. בבקשה והיועצת המשפטית אומרת אם יבוא למשרד הפנים 
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ו, בבקשה. אומרים דברים ברורים שזה אחוז הם יאשרו את זה. אז יאשר 99

 על פי חוק. אז בבקשה. מי בעד?

 הפרשנות שלנו לחוק היא אחרת ועל כן אנחנו מבקשים, מר מורן ישראל:

 מי בעד? 8-ו 7, 6סעיפים  מר מוטי ששון:

 אנחנו בעד, מר מורן ישראל:

 בעד המלצות הועדה.  עו"ד יונת דיין:

, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 דה? מי בעד המלצות הועדה?מי בעד המלצות הוע מר מוטי ששון:

. מי נמנע? 4, 3, 2, 1אוקיי. מי נגד? מי נגד?  12בעד המלצות הועדה. כן,  11

 אני עובר לסעיף הבא. בבקשה.  ,אושרנגד. אוקיי,  4-נמנעים ו 2. 2, 1מי נמנע? 

 .21מוטי,  21 מר יעקב מזרחי:

 . 2023לחלוקת כספי תמיכות באגודות/עמותות בספורט לשנת , תבחינים 21 מר מוטי ששון:

 

 2023תבחינים לחלוקת כספי תמיכות באגודות/עמותות בספורט לשנת  .21

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע, אפשר הסבר רגע? מר בר שי:

 כן, בבקשה. מר מוטי ששון:

 לגבי סעיף ג', מה העלת? מר בר שי:

 עצמון אתה פה? מר מוטי ששון:

 כן.  עצמון קצב:מר 

אחוז מסך היקף הפעילות. מה, מה קבוע  22-רק את הסעיף ג', עם ה מר בר שי:

 בהוראות?

 זה על פי חוק. מר עצמון קצב:

 לא, אבל מה קבוע שם? מר בר שי:

מה שכתוב כתבנו שסך הכול זה יהפוך לפי חוזר מנכ"ל מה שכתוב בחשכ"ל  מר עצמון קצב:

 זה מה שקורה.

 אחוז? 22מה זה היום אבל? לא, זה גם  מה, מר בר שי:

 . ויש עוד סעיפים חוץ מזה.22הייתה כפילות, היה גם  מר עצמון קצב:

 עוד שאלה,  בבקשה מורן. מר מוטי ששון:
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קודם כל עצמון חיכה בסבלנות מתחילת הישיבה, כמו שצריך. שאלה לגבי  מר מורן ישראל:

 כומים עודכנו, הם עלו?תעריפי דמי שימוש. אני מסתכל על הסכומים. הס

 .2013-הסכומים הם מ מר עצמון קצב:

השאלה היא כזאת ברשותך. אני יודע שבתוך המגרשים העירוניים,  מר מורן ישראל:

האולמות העירוניים ישנם, ישנו ספורט עממי שבסופו של דבר הוא ספורט 

לא פחות חשוב. היינו רוצים לעודד אותו אפילו בתוך המגרשים למשל 

שת. לא סתם אני אומר כדורשת כי כדורשת שאלו אותו, אמרו לי אתה כדור

 יודע כמה מבקשים מאיתנו לאולם אימון? עכשיו,

 כמה? מר חיים זברלו:

 ש"ח.  250 מר מורן ישראל:

 וכמה המאמן מקבל אתה יודע? מר עצמון קצב:

 שנייה. מר מורן ישראל:

 ש"ח לשעה. 500 מר עצמון קצב:

אתה רוצה שנבדוק כמה מאמן מקבל באגודות? מה הבדל. כרגע, אני  מה, מר מורן ישראל:

שואל שאלה. אם מדובר בספורט ואנחנו רוצים לעודד אותו אני רוצה להבין 

איך יש פער כזה, באמת. אני באמת ובתמימות רוצה להבין איך יש פער בין 

איזה  ש"ח כשמדובר, קנטור דרך אגב איפה הוא נכנס? 120ש"ח או  100

ש"ח נגיד אימון שהוא אולם ספורט  100ם זה קנטור? לזרוס אני רואה. אול

 ש"ח. עכשיו אתם, 250-ש"ח ל 100בינוני. בין 

 ש"ח לשעה. 100זה  מר עצמון קצב:

 לא, לא, זה לאימון. עכשיו, מר מורן ישראל:

 זה לאימון. ואם אתה רוצה גם לבדוק, גב' אלינור מטלון:

שהוא יותר, יכול להיות שהוא פחות. אבל אנחנו בסופו של דבר יכול להיות  מר מורן ישראל:

כחברי מועצה רוצים לעודד ספורט עממי. היינו רוצים שהאולמות שלנו 

יתאמנו בהם וגם אתם מכירים כמה, כמה הכדורשת, כמה הספורט של 

האימהות, הספורט, כן נכון. זה קורה. לא כולם נמצאים באגודות 

 מקצועיות.

 מה נהוג בערים אחרות? י:מר יעקב מזרח

למה לא להשוות? אם יש תעריף בוא נגיד זה התעריף. אם אנחנו קובעים  מר מורן ישראל:

אחוז ממה שמופיע פה  250ממה שמופיע פה,  2תעריף שהוא יותר מפי 

גורמים של הציבור, אז זה נראה לי לא פרופורציונלי. עכשיו אם אתה אומר 

איזשהו תעריף כלשהו. בואו אולי נגיד, בוא נבחן. יש היגיון, יש רציונל כי יש 
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סכום מסוים, מישהו ייקח את  Xאגודה, לא אגודה, קבוצה כזאת שמשלמת 

הסכום הזה נאשר לה את הסכום כמו כולם. נשווה את זה לאגודות. אם 

באגודה סתם דוגמה, שנייה אני נותן לך רציונל, אם באגודה אנחנו נגלה 

הוא שכר מסוים. בוא נגמור אותו כליל שמישהו שהשכר הממוצע של מאמן 

אנחנו נאשר לו את אותו סכום שכירות אולם אם הוא לא עובר את השכר 

 הממוצע הזה. הרי אין שום הבדל בסוף בתוצאה כי בתוצאה יש לנו יותר,

 מה אתה מציע? מר מוטי ששון:

ים שאנשים יעשו אני מבין שאתה לא רוצה שאני אסיים. אם אנחנו רוצ מר מורן ישראל:

ספורט, זו הדרך. אם נשית עליהם תעריפים שהם כפולים ומכופלים זה לא 

 יקרה.

 וזה קורה? מר מוטי ששון:

 באין ברירה. מה אתה רוצה שניסו להרים אחרי זה גם קורה. מר מורן ישראל:

 זה גם קורה. גב' אלינור מטלון:

 להרים,אתה רוצה שאני אראה לך ספורט שהולך  מר מורן ישראל:

 אוקיי, מי בעד? מי בעד, מר מוטי ששון:

 רגע, מר מורן ישראל:

 רגע עצמון רוצה להסביר משהו.  גב' נעה צ'פליצקי:

 ליד השולחן, ליד השולחן. מר מוטי ששון:

זה חוג עממי לכל דבר ועניין. הוא לא מוגדר כענף תחרותי. אנחנו בתבחינים  מר עצמון קצב:

לאגודות שמופיעות בענף תחרותי ומקבלות שלנו המחירים האלה הם רק 

 תקציב מהעירייה. זה המקרה שמקבלים.

 אני מבין. מר מורן ישראל:

כל אגודה שמתאמנת בחוג המרכזי אני מממן אותה. אני מפסיד על כל שעה  מר עצמון קצב:

 שהיא מתאמנת אצלי הרבה כסף,

 יש סבסוד בטח. מר מורן ישראל:

 סבסוד.והיו גם  מר עצמון קצב:

 התפיסה של הפסד זה לא להסתכל על הרווח של הציבור. מר מורן ישראל:

 אבל מורן, אני מבקש ממך תן לו לדבר.  מר מוטי ששון:

 אתה צודק. אנחנו רוצים לעודד את הספורט התחרותי, מר עצמון קצב:

 אתה סותם את הפה לכולם.  מר מוטי ששון:
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ל זה בהתאם לפעילות. כרגע זה חוג עממי לכל וגם את הספורט העממי. אב מר עצמון קצב:

דבר ועניין. כל החוגים המקצועיים אנחנו מסבסדים אותם, נותנים להם את 

 כל השעות שהם רוצים, מתי שהם רוצים יש להם.

 החוקים של רשת קהילה ופנאי, מר מורן ישראל:

 סליחה מורן, אתה מתפרץ כל הזמן. מר מוטי ששון:

 לא מתפרץ, יש פה דיון.אני  מר מורן ישראל:

אני נתתי לו רשות דיבור. אם אתה רוצה לדבר, תבקש. עכשיו אני אתן ליוסי  מר מוטי ששון:

 שהוא מחכה כבר הרבה זמן לדיבור.

 אני אשמח אחר כך להתייחס. מר מורן ישראל:

והוא חלק מהועדת הדיווח. הוא כבר אמר לך דברים ברורים אבל אתה  מר מוטי ששון:

 בבקשה.מתעקש. 

 אבל מוטי אני מבין שקשה לנהל דיון, אני מבין.  מר מורן ישראל:

 אני רוצה, רוצה, מר יוסי זיידה:

אתה מתפרץ כל הזמן, אתה לא שם לב בכלל. תכבד את החברים. תכבד את  מר מוטי ששון:

 החברים שמדברים. לא להתפרץ כל הזמן. 

יסיון של ניהול מרכזי ספורט, מתנ"ס אני רוצה להגיד, במקרה שלי גם מנ מר יוסי זיידה:

ואולמות שחלק מהמשתמשים אחד מה שאמר עצמון יש לו משמעות גדולה 

מאוד. הקריטריונים בסופם באים לייצר איזשהם גבולות. אחרת כל מי 

שמשחק דוק יכול לבוא ולשחק אולם ו/או שימוש במתקנים כאלה ואחרים 

עומדת מזמן שמי שמשתמש זה בכלום כסף. אז קבענו בקריטריונים, נקבע ו

אותן אגודות, אותם גורמים שמתוקצבים מהעירייה. אמר עצמון וצדק גם 

כן שדמי השימוש הם באמת באופן יחסי מאוד מאוד נמוכים ועל כך יש 

סבסוד. אם אנחנו מה שנקרא נשחרר את גבולות הקריטריון, זה חייב להיות 

רוץ את זה לאין סוף ואז במסגרת של קריטריונים או תבחינים, אנחנו נפ

 בפועל הכסף שיקבלו או הסיוע שיקבלו יהיה הרבה יותר, יהיה קטן יותר.

 אז קודם כל אני מקבל את הדברים שלך. אני, מר מורן ישראל:

 תגיד לי, אני לא מבין. מר מוטי ששון:

 תקשיב, תראה, תראה איזה יופי. מר מורן ישראל:

הרים יד לבקש. אני אתן לך לדבר. אתה מדבר כל לא, אבל מורן תלמד ל מר מוטי ששון:

 הישיבה. אבל תרים יד, אתה לא יכול להתפרץ לכל אחד. 

 שנים. 3התאפק  מר זוהר נוימרק:

 שנים, אתה צודק. בסדר, כן מורן. 3התאפק  מר מוטי ששון:
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פי אנשים שביקשו לדבר. בכל מקרה, קודם כל יו 10לא כי עמדו פה בתור עוד  מר מורן ישראל:

אני מקבל את מה שאתה אומר כי בסופו של דבר לא היינו רוצים לפרוץ את 

זה ושכל אחד יקבל. אבל וזה לשיקול דעתכם כי אני חושב שאתם ועדה נבונה 

ולכם יש השפעה משמעותית גם על התקציבים ואיך זה נקבע בתוך הרשת 

וכן הלאה. כשהסכום הוא לא פרופורציונלי למה שמתואר פה זה גורם 

לפחות קבוצות עממיות, פרטיות, איך שלא תקראו לזה להשתתף ולקיים 

אחוז ממה שמתואר פה הוא לא משהו שונה. אני  250-ספורט. אני חושב ש

אשמח שלפעם הבאה שנבוא ונאשר את התבחינים האלה, א' תדברו עם 

הגורמים העירוניים, עם הרשת, אם יש לבחון האם זה באמת הסכום של 

דרך להבהיר שעצם ההשתתפות שהיא תהיה נמוכה יותר  העלות. האם יש

לצורך העניין של התושב, יכול להיות שבזה נעודד יותר ספורט עממי בתוך 

 המרכזים האלה.

אז יש לי רק שני דברים להגיד. אחד נקיים דיון בתוך ועדת קבוצות בנושא  מר יוסי זיידה:

לדבר. ואחד אנחנו נקיים הזה, מה? לא, אבל אני, אני אגיד על מה שאני יכול 

דיון במסגרת ועדת תמיכות והשני בגלל שהתפרצת לדבריי שכחתי מה רציתי 

 להגיד.

 אוקיי.  מר מוטי ששון:

 תזמין אותו לועדה שלכם, שייתן את ההמלצות שלו.  מר זאב ניסים:

  איך התפוסה באולמות האלה עצמון? מר יעקב מזרחי:

 אחוז. 100 מר עצמון קצב:

 אחוז תפוסה?  100יש לך  מזרחי:מר יעקב 

 מורן, מורן, רגע.  מר זאב ניסים:

 נזכרתי, עובדתית הפעילות היא, מר יוסי זיידה:

 אחוז. 100הוא אומר  מר יעקב מזרחי:

 אחוז. 100 מר מורן ישראל:

 . הפעילות היא ענפה מאוד. full capacityכולל, כן, ממש  מר יוסי זיידה:

 בשאילתא.נבקש  מר מורן ישראל:

טוב, אוקיי. אוקיי חברים. מי בעד אישור התבחינים לחלוקת כספי תמיכות  מר מוטי ששון:

על פי מכתבה של אביבה שרון, סגנית  2023בעמותות/אגודות הספורט לשנת 

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 23.05.2022-היועצת המשפטית מ

. אני עובר לסעיף אושר. אין נגד, אין נמנעים. בעד 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12

 הבא. 
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 2023תבחינים לחלוקת כספי תמיכות בעמותות כללי לשנת  .22

אישור תבחינים, תבחינים לחלוקת כספי תמיכות בעמותות כללי לשנת  מר מוטי ששון:

 . מי בעד? 2023

, תמיכה 15.7-ין ברגע אחד, רגע אחד. אני רוצה לומר, אני קורא את התבח מר ראובן קייקוב:

 ותחזוקה לשיפוץ מבנים לשימוש תנועות נוער.

 ראובן לא שומעים. גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע, הנה. גב' אלינור מטלון:

 כספי תמיכות, רגע, לאגודות ועמותות.  מר ראובן קייקוב:

 טוב, קדימה. אוקיי מי שרוצה לשאול שאלות, מר מוטי ששון:

יין לשבח את עבודת הועדה על המלצות התבחינים גם בנושא אני רוצה לצ מר ראובן קייקוב:

של שיפוץ, סליחה, שיפוץ מבנים בשימוש תנועות נוער. ישר כוח על הסעיף 

 הזה, תמשיכו באותו, באותה הדרך.

 אוקיי, מי בעד אישור תבחינים לחלוקת, מר מוטי ששון:

 ?briefרחמים לא נותן  גב' אלינור מטלון:

 זה לא רחמים. זה הועדה. לא,  מר מוטי ששון:

 זה הועדה.  מר יוסי זיידה:

אוקיי, מי בעד אישור תבחינים לחלוקת כספי תמיכות בעמותות כללי,  מר מוטי ששון:

, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  . מי בעד?23.05.2022-מכתבה של אביבה שרון מה

 . אלינור?17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7

 אני עדיין להבין מה זה. לון:גב' אלינור מט

בעד. נגד יש? אין. מי נמנע? אוקיי, אני לא סופר אותך. אני ממשיך הלאה.   17 מר מוטי ששון:

 . 23. אוקיי אני עובר לסעיף אושר

 

 2022חלוקת תמיכות הישגיות לשנת  .23

 על פי מכתבה 2022אישור מועצה לחלוקת כספי הישגיות לאגודות הספורט  מר מוטי ששון:

 . מי בעד? 13.06.2022-של אביבה שרון סגנית היועצת המשפטית מה

 רגע, מה,  מר בר שי:

 , 3, 2, 1הישגיות, בחלוקה של הישגיות. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 תוספתי ההישגיות? זה מר מורן ישראל:
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 זה לא תוספתי. מר מוטי ששון:

 זה לא פוגע,  מר מורן ישראל:

וזה מסתמך על זה  ₪אלף  810שיבת תקציב נגיש עכשיו תוספת של אנחנו בי מר רחמים בינוני:

, עם התוספת זה יהיה, לא סך הכול יש 600כדי לחלק את ההישגיות. הייתה 

 מיליון ש"ח ואת זה העירייה, החלוקה של הכסף.  2.4

 החלוקה כוללת, מר מוטי ששון:

 זו תוספת שתצביע עוד כמה דקות, כן. מר רחמים בינוני:

 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי, מי בעד?  י ששון:מר מוט

 אני עובר לסעיף הבא.. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים. 

 

 תיקון חוק העזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון( .24

 2022ון תיקון התשפ"ב חוק עזר לחולון מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקי מר מוטי ששון:

 . 2022על פי מכתבה של היועצת המשפטית, יונת דיין, מיוני 

 יש שאלה? עו"ד יונת דיין:

 יש שאלות? מר מוטי ששון:

 רגע תסבירי. מר בר שי:

מכיוון שלפי, גם לפי החוק הארצי וגם לפי חוק העזר שלנו יש איסור בעצם  עו"ד יונת דיין:

בבוקר  6פחי אשפה, חיים. חיים. יש איסור לטלטל פחי אשפה לפני לטלטל 

אלא אם כן יש הוראה מפורשת בחוק העזר. עכשיו עם עבודות התשתיות 

המרובות בעיר יש מקומות שיש קושי כי יש סגירה לצורך עבודות התשתית 

אם זה נט"ע, זה מהיר לעיר, כל מיני אחרים. ולכן אנחנו מבקשים להחריג 

בבוקר באזורים בהם  6עזר שניתן יהיה להוציא את פחי האשפה לפני בחוק ה

 מבוצעות עבודות תשתית.

 ?6שעות הבוקר הכוונה אחרי  מר בר שי:

 . 6-ל 5, בין 6לפני  עו"ד יונת דיין:

מוטי שאלה. לא, זה שאלה חשובה מוטי. שאלה חשובה. יש לך השפעה על  מר יעקב מזרחי:

ם, זה הכול קשור לנת"ע לא קשור אליך? אני העבודות של נת"ע שהם לוקחי

אגיד לך מה, הם לוקחים כמה מקומות בעיר, חוסמים אותם. הם לא הולכים 

 על קטע גומרים עוברים לקטע אחר. יש לך השפעה על זה כראש עיר?

 לא. זה מעלינו.  מר מוטי ששון:

 זאת אומרת זה הכול נת"ע ומשרד התחבורה? מר יעקב מזרחי:
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 הם לא סופרים אף אחד. וימרק:מר זוהר נ

לא סופרים אף אחד. במקרה היושב ראש אני קצת מיודד איתו, אני מדבר  מר מוטי ששון:

 איתו. אבל בעקרון יש לו תאריך יעד והוא לא מוכן שאף אחד יפריע לו.

 לא סופר אף אחד בקיצור.  מר יעקב מזרחי:

 יש איזה פתרון ספציפי, מר בר שי:

 רציתי לדעת כי הרבה שואלים אותי. מר יעקב מזרחי:

 אין מה לעשות, מבחינת החוק. מר מוטי ששון:

 רציתי לדעת אם זה בסמכותך מוטי. אני רוצה לדעת. מר יעקב מזרחי:

 לא, אין.  מר מוטי ששון:

 אתה לא אשם בזה. מר יעקב מזרחי:

 אוקיי.  מר מוטי ששון:

י, אנחנו מתחילים מנוסח שמדבר על כמו שקראתם בדברי ההסבר שצירפת עו"ד יונת דיין:

עבודות התשתית שזה יפורסם כל פעם באתר העירוני. מכיוון שאני לא יודעת 

גם איך משרד איכות הסביבה וגם משרד הפנים צריכים להתייחס לזה, 

במידה שהם יחשבו שזה רחב מדי זה יינתן לנו נוסח חלופי של העבודות של 

 נת"ע.

 זה בשנים?אפשר להגביל את  מר בר שי:

שוב, כל עוד מבוצעות עבודות תשתית. נגמרות עבודות התשתית, חוזרים  עו"ד יונת דיין:

 לקו רגיל. ההחרגה מופסקת.

 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1טוב, חברים אוקיי. אני עובר, מי בעד?  מר מוטי ששון:

. אני עובר לסעיף אושר. נגד 2נמנעים. נגד?  4, 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע? 

בדצמבר  31הבא, החברה לבידור ובילוי חולון בע"מ דו"חות כספיים מיום 

 . בבקשה כרמית, תדברי.2021

 

 2021אישור הדו"חות הכספיים של החברה לבילוי ובידור חולון בע"מ לשנת  .25

יתי אני מציגה את הדו"חות הכספיים של החברה לבידור ובילוי. נמצא א גב' כרמית רותם:

, במאזנים. 3קנה. אני מתחילה בעמוד -רואה חשבון יזהר קנה ממשרד פן

היא שנה של חזרה לשגרה לאחר משבר הקורונה.  2021ניתן לראות ששנת 

מיליון. הגידול הוא בעצם הרווח של  127-מיליון לכ 124-סך המאזן גדל מכ

. בסעיפים המאזנים ניתן לראות גם במזומנים, גם 2021החברה בשנת 

בלקוחות וגם בחייבים וביתרות חובה גידול שנובע מחזרת החברה לפעילות 

. ברכוש הקבוע רואים השנה קיטון בסך הרכוש הקבוע. הוא נובע 2021בשנת 
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מיליון ש"ח  7.6-מכך שהפחת השנה הוא גדול מההשקעות. הפחת הינו כ

מיליון כהמשך השפעת הקורונה לא היו השקעות  0.9לעומת השקעות של 

רה. אני עוברת לסעיפים של התחייבויות. סעיף האשראי מתאגיד בנקאי בחב

לויות שוטפות. כדאי לקרוא את הסעיף הזה יחד עם סעיף הלוואות לזמן עו

ארוך ולחבר את שני הסעיפים יחד וכך רואים בעצם שההתחייבויות של 

מיליון בסך הכול שזה בעצם החזר ההלוואה  3-החברה לבנקים קטנו בכ

 לזמן ארוך שיש לחברה מבנקים. בסעיף,

 אבל עכשיו אישרנו הלוואה של כמה? לפני חצי שנה. מר יעקב מזרחי:

אישרתם, לא, לא. בזמן משבר הקורונה המועצה אישרה לעיריית חולון לתת  גב' כרמית רותם:

קורונה, אוקיי? ההלוואה מיליון ש"ח. במשבר ה 18לחברה הלוואות בסך 

שאני מדברת עליה כאן היא הלוואה שהחברה לקחה מבנק הפועלים, בדיוק, 

 30, 2015-ו 2014-מיליון לבניית לפארק. זה הלוואות שנלקחו ב 30בסך 

מיליון, אוקיי. זה שתי הלוואות שונות. אני עוברת לסעיף זכאים ויתרות 

. 2021מיליון מסוף שנת  22-ן לכמיליו 17-זכות. קיים גידול בסך, מסך של כ

היו  2020גם כאן הגידול נובע הן מהעלייה בכמות העובדים שבסוף שנת 

עובדים רבים בחל"ת וגם גידול בהכנסות ממנויים. גם כאן כתוצאה מהחזרה 

לשגרת הפעילות בחברה. התחייבות בשל סיום יחסי מעביד. קיים קיטון הן 

ות הפיצויים. ההון העצמי של החברה מעזיבת עובדים והן מרווחים של קופ

מיליוני שקלים שזה בעצם הרווח של החברה. אני עוברת לעמוד  2.5-גדל ב

הייתה ירידה חדה  2020, לדו"ח הרווח והפסד. ניתן לראות שבשנת 4

מהווה שנה של חזרה הדרגתית  2021בפעילות עקב משבר הקורונה. שנת 

ות ממתן שירותים ודמי לפעילות של החברה. אפשר לראות גם בהכנס

 2021מיליוני שקלים בשנת  61-מיליון ש"ח ל 34-שכירות גידול מסך של כ

ובהתאמה גם הסעיפים של ההוצאות, של מתן שירותים ודמי השכירות, 

מיליוני שקלים. גם השנה קיבלה החברה מענק  56-מיליון ל 42-גידול מ

י הפעילות וזאת ביחס מיליוני שקלים בגין הירידה במחזור 1.3קורונה בסך 

. המענק הוא בגין הוצאות קבועות 2020-למענק בסך שני מיליון שהתקבל ב

הנחה בארנונה. זהו. בסך הכול הרווח  2021ובהתאמה התקבלה גם בשנת 

מיליון והרווח הנקי  10הנקי בשנה שעברה החברה סיימה בהפסד נקי של 

שיהיה גידול נוסף  מיליון ואנחנו מקווים ומצפים 2.5-השנה הוא היה כ

 .2022בפעילות החברה בשנת 

 מיליון? 10הפסד של  מר יעקב מזרחי:

 , כן. בשל משבר הקורונה. 2020-ב גב' כרמית רותם:

 יעקב לא היו הכנסות, מר מוטי ששון:

 אבל היו הוצאות. מר יעקב מזרחי:
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 היו הוצאות.  מר מוטי ששון:

 רוב העובדים היו בחל"ת. מר יעקב מזרחי:

 אתה צריך להחזיר לאלה שהם מנויים ולאלה שיש להם, חוגים מוטי ששון: מר

 אה, הבנתי, הבנתי. מר יעקב מזרחי:

 ואין לך הכנסות לשלם. מר מוטי ששון:

 כמה נותרו מההלוואות שאנחנו נתנו? מר בר שי:

מיליון החברה עדיין חייבת לעירייה. היא  18אותם.  הכול, עוד לא החזרנו גב' כרמית רותם:

 משלמת ריבית בגובה של כחצי מיליון שקלים בשנה לעירייה.

 אז אם לא היה החזר אז איך, איך משולמת הריבית? היה החזר? מר בר שי:

לא, כשאתה לוקח הלוואה מהעירייה מכיוון שאנחנו חברת בת שזו ישות  גב' כרמית רותם:

יש בינינו הסכם משפטי שנחתם בין הצדדים ואנחנו  משפטית נפרדת

מחויבים לשלם ריבית לעירייה על הכסף. עדיין לא החזרנו את הקרן אבל 

 אנחנו מחויבים לשלם ריבית.

 משלמים רק את הריבית על, מר בר שי:

אלפי  873-ל 472כן, אפשר לראות את זה בדו"חות הכספיים עליה של  גב' כרמית רותם:

 בעיקר הגידול נובע מהריבית שאנחנו משלמים לעירייה.שקלים. זה 

 כמה, שוב? כמה זה בסך הכול? מר בר שי:

 10מיליון. לקחנו הלוואה של  18הריבית? סך הכול ההלוואות לעיריית חולון  גב' כרמית רותם:

 מיליון. אכן, כן, הקורונה, 8מיליון ואחר כך עוד 

 לא, לא, אתם תצאו מזה.  מר יעקב מזרחי:

 יש לי שאלה, מר ראובן קייקוב:

 הלוואי כי זה עצר הכול. גב' כרמית רותם:

מה, מה הנכסים החזקים שלכם שמביאים לכם את רוב ההכנסות? ימית  מר ראובן קייקוב:

 ? ומה אחריו? 2000

 חברים, חברים, מר מוטי ששון:

, מה הנכסים אני שאלתי מאיפה, מאיפה מתקבלים ההכנסות כביכול. מה מר ראובן קייקוב:

 החזקים שלכם? 

אני אענה. החברה בעצם מתחלקת לשני חלקים. יש חלק עסקי ויש חלק  גב' כרמית רותם:

תפעולי. החלק התפעולי בעצם החברה מנהלת עבור העירייה ושם אין, אין 

רווחים או שזה מאוזן או רווחים לא מהותיים. החלק העסקי שזה ימית, 

ם יש בעיקר כמו שאתם יודעים גני סיפור בריזה, נופשונית ולה פארק שש
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ופעילויות אלו החלקים, רגע, שהחברה, החברה היא כמו יזם עסקי. היא 

משלמת ארנונה לעירייה. היא משלמת דמי זכיון לעירייה ושם רוב הרווחים 

 של החברה.

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 והצד השני? רגע, והצד השני? מר ראובן קייקוב:

 החלק התפעולי? גב' כרמית רותם:

 כן. החלק התפעולי. מר ראובן קייקוב:

 כפי שאמרתי, הרוב זה או מאוזן או, גב' כרמית רותם:

 מה הם? מה הם? מר ראובן קייקוב:

שעצמון  מה? קש, בגין, קציר, גולדה, מטרה, קריית הספורט. כל הספורט גב' כרמית רותם:

רכז מטרה שהוא מרכז דיבר, כל הספורט הוא תחת החברה לבידור ובילוי. מ

 טיפולי רב תחומי הידורתרפי.

 היכל טוטו רווחי? מר ראובן קייקוב:

 היכל הטוטו,  גב' כרמית רותם:

 רווחי או מאוזן? מר ראובן קייקוב:

 תלוי, תלוי באיזה שנה.  גב' כרמית רותם:

 .2021השנה האחרונה,  מר ראובן קייקוב:

לא היו הרי אירועים  2020-? לא, כי ב2021זוכר,  אין לי כאן מפורט. אתה גב' כרמית רותם:

בגלל משבר הקורונה. הייתה לנו בעצם סגירה, לא היו אירועים, לא היו 

 הכנסות אז ככה שאני,

בהינתן זה שלא יהיו סגרים אנחנו מקווים כולנו שהקורונה לפחות הגרועה  מר מורן ישראל:

 אנחנו,

 אוקיי חבר'ה.  מר מוטי ששון:

שנייה. בהינתן זה שלא יהיו סגרים, מה הצפי השנתי שלכם לרווח של כל  ראל:מר מורן יש

 החברה לבילוי ובידור?

 אנחנו שוב, מאוד מאוד מקווים, גב' כרמית רותם:

 בערך, הערכה זהירה. מר מורן ישראל:

 אי אפשר, אל תתני הערכה. את לא יכולה לדעת.  מר מוטי ששון:

 בר.על פי ניסיון הע מר מורן ישראל:

 אני אגיד לך מה, אז אני אגיד לך. גב' כרמית רותם:
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 אתה בקורונה.  איזה ניסיון עבר? מר מוטי ששון:

 לא, אבל השאלה אם אנחנו נמשיך לקחת הלוואות בלי שיהיה, מר שחר האס:

 היא לא לוקחת. מר מוטי ששון:

. העירייה נתנה קודם כל אני, החברה לבידור לקחה הלוואות. לא העירייה גב' כרמית רותם:

והעירייה בינתיים מרוויחה ריבית, אוקיי. החברה לבידור, רגע, גם לקחה 

מיליון כדי לבנות את לה פארק ובינתיים היא עומדת בפירעון  30הלוואות של 

מיליון שקלים ואנחנו עומדים בפירעון  3-ההלוואה כפי שציינתי, כל שנה כ

תתחיל והכול יחזור לקדמותו  2021ההלוואות. רגע. גם אנחנו חשבנו ששנת 

והנה בינואר היה לנו את גל האומיקרון שהפתיע אותנו ושוב נאלצנו לבטל 

ונאלצנו להחזיר כספים להורים שרשמו לחוגים. אני מאוד רוצה להיות 

אופטימית ולהגיד לך שבשנה הבאה יהיה רווח. הרווח שאתה רואה פה הוא 

 נובע קודם כל,

 מיליון הלוואות? 7א אתם מבקשים עוד בסעיף הב מר מורן ישראל:

 לא מבקשים, אשראי. אשראי. זה כל שנה, כרמית, כרמית תסביר לך. מר מוטי ששון:

 זה מסגרת אשראי שהיא לא באמת. גב' כרמית רותם:

כרמית דקה. גם במסגרת העירייה, בתקציב של העירייה כל תחילת שנה  מר מוטי ששון:

אשרים לקחת את האשראי לזמן קצר מה אנחנו מאשרים את התקציב וגם מ

שמשרד הפנים מאשר לנו. כל רשות מקומית עושה את זה אם חס וחלילה 

יקרה איזה מצב שאין לך זה, אתה משתמש בדבר. מאחר וכל שנה אנחנו 

מאשרים את זה, מאחר וכל שנה אנחנו לא לוקחים בהוראה שלי, גם פה לא 

 לקחו. מתי לקחתם פעם אחרונה?

 רק בקורונה. רותם: גב' כרמית

 זאת אומרת זה ביטחון. כסף לבן ליום שחור. מר יעקב מזרחי:

 בדיוק. מר מוטי ששון:

 הבנתי.  מר יעקב מזרחי:

אני אסביר. כרגע נכון להיום אני לא משתמשת במסגרת האשראי. בזמן  גב' כרמית רותם:

ים של לחץ של כן, אבל שוב. אנחנו כל פעם -pickמשבר הקורונה היו 

 מאשרים את זה לשנה נוספת. כשמסגרת אשראי, שוב, 

 אנחנו מאשרים לחודש יולי, גב' אלינור מטלון:

 לא אני אסביר לך. כי אתם יוצאים אחר כך לפגרה ואחר כך, גב' כרמית רותם:

 אז זה יאושר. גב' אלינור מטלון:
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זה למשרד הפנים בספטמבר ולמשרד  לא, בסדר. אבל אחר כך אני מגישה את גב' כרמית רותם:

 הפנים לוקח עוד חודשיים לאשר.

 .2023ואנחנו מדברים בכלל על  גב' אלינור מטלון:

לדצמבר כבר יש לי אישור משרד הפנים, כבר  31-אני מדברת, כן. עד ה גב' כרמית רותם:

 .2023אישרתם במועצה הקודמת. אז אני מבקשת עד סוף 

אנשים לוחצים עליי, אוקיי מי בעד אישור הדו"חות הכספיים מיום כרמית  מר מוטי ששון:

, 4, 3, 2, 1של החברה לבידור ובילוי חולון בע"מ. מי בעד?  2021לדצמבר  31

נגד. מי נמנע? אין  4, 3, 2, 1בעד. מי נגד?  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 .  אני עובר לסעיף הבא.אושר נמנעים.

 

מיליון ש"ח לשנת נוספת  7אי בבנק לחברה לבידור ובילוי בסך אישור מסגרת אשר .26

2023 

מיליון  7היתר לקבלת מסגרת למשיכת יתר, כלומר אשראי, על סך של  מר מוטי ששון:

. התנאים כפי שייקבע עם הבנק, ביטחונות ערבות 31.12.2022לתקופה של עד 

עיריית עיריית חולון. מטרת האשראי פעילות שוטפת. התזרים בשליטת 

 חולון. אישר את זה מנכ"ל משרד הפנים.

. אנחנו מבקשים לשנה נוספת. אני 2022לדצמבר  31-שוב, יש אישור עד ה גב' כרמית רותם:

 כרגע מקווה מאוד שהחברה תמשיך ותצליח ואנחנו לא נזדקק להשתמש,

 כמו שאמר יעקב. עו"ד יונת דיין:

 זה לביטחון כאילו? מר יעקב מזרחי:

 נכון.  רותם: גב' כרמית

בעד. מי  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

אושר, תודה רבה. אני  . אושר.. מי נמנע? אין נמנעים4, 3, 2, 1נגד? מי נגד? 

 עובר לסעיף הבא. 

 

 הארכת שירות למר שמש אהרון סוקר נכסים לתקופה של שנה וחצי  .27

מה שאתה רצית יעקב. הארכת שירות למר שמש אהרון סוקר נכסים  וטי ששון:מר מ

 לתקופה של שנה וחצי. 

 חבר'ה אני ממליץ אפילו ליותר. מר זאב ניסים:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:
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ושזה מסיבות  70רגע אנחנו רק נציין, רק נציין לפרוטוקול כי זה מעבר לגיל  עו"ד יונת דיין:

 חתיות מאוד מיוחדות והעבודה פה בעצם תורמת לו.אישיות ומשפ

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1הועדה אישרה לו. אוקיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  18, 17, 16, 15

 

 ג לתקופה של שנההארכת שירות לגב' יקימוב זויה רכזת ומורה תיכון הרצו .28

הארכת שירות לגברת יקימוב זויה, רכזת ומורה בתיכון הרצוג לתקופה של  מר מוטי ששון:

 שנה.

 עקב המחסור במורים שכולנו מכירים.  עו"ד יונת דיין:

 מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בת כמה היא? מר זאב ניסים:

 .67 עו"ד יונת דיין:

, אושרבעד, אין נגד, אין נמנעים.  18כולם? אוקיי בסדר  מי בעד? אוקיי, שי. מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.

 

חוות דעת לעניין אפשרות העסקת הגב' מוריה מיכאלי כעו"ס לצרכים מיוחדים  .29

 במינהל הרווחה

 חוות דעת לעניין, מר מוטי ששון:

 לציין שמורן ישראל יצא. עו"ד יונת דיין:

רת מוריה מיכאלי כעובדת סוציאלית לצרכים אפשרות העסקת הגב מר מוטי ששון:

 מיוחדים במינהל הרווחה. מה זאת אומרת לא הבנתי.

 זאת גיסה של מורן ישראל, במסגרת האישור של שרת הפנים. עו"ד יונת דיין:

 אז הוא יצא מהישיבה. מר מוטי ששון:

 מי בעד? נו יאללה, אנחנו בעד. מר יעקב מזרחי:

אני מציין שמורן יצא . אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  17יי, אוק מי בעד? מר מוטי ששון:

 החוצה. 

 אתם יכולים לקרוא למורן לחזור. עו"ד יונת דיין:

 אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 

 .2022עדכון תקציב רגיל לשנת  .30
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הן בצד ההוצאות  ₪ 13,450,451השינוי  .2022עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

 והן בצד ההכנסות. התקציב מאוזן. אז בבקשה. מי מציג? רחמים. 

אתם יכולים לראות פה, יש לנו פה שיפוי ארנונה. קיבלנו ממשרד הכלכלה  מר רחמים בינוני:

וזה ההכנסות  22.950מיליון. לקחנו הלוואה של  2.600על שנה קודמת 

ציב הפיתוח לתקציב הרגיל. יש כאן, קיבלנו ממשרד שאנחנו מכניסים מתק

אלף ש"ח. יש פה הכנסות ממשרד הרווחה כנגד  310התרבות תכנית על סך 

מיליון ש"ח.  3זה אתם תראו הוצאות ויש לנו גם הכנסות משנים קודמות 

 כל הכנסה שלא נכנסת בשנה התקציבית נכנסת לשנים אחורה.

 ף פנוי.אז עכשיו יש כס מר ראובן קייקוב:

אבל אתה רואה כנגד זה יש לנו את ההוצאות על תקציב מאוזן. לשאלתך  מר רחמים בינוני:

יעקב מה שאמרת, אתה רואה שיש פה הנדסה. הייתה בדיקה ארגונית, יש 

פה תוספת שבאמת זה גם מגדיל את ההכנסות של העירייה. יש פה את 

נו מתחייבים החלטת מועצת העיר בנושא בתי ספר מוכשר שאמרנו שאנח

 לתת פה כמו בחינוך היסודי. אז יש פה,

 אני חושב שזה לא מספיק ואנחנו נאשר את זה עוד פעם. מר חיים זברלו:

 אנחנו ניתן לך לבדוק. חנניה בדק את כל התחשיבים. מר רחמים בינוני:

 הוא רוצה לבדוק. מר מוטי ששון:

 בסדר. מר רחמים בינוני:

 אוקיי, מי, מר מוטי ששון:

רגע לטובת פרוטוקול אם תוכל עוד פעם להסביר איך היה החישוב. כמה  מר ראובן קייקוב:

 מתוקצב עבור כל ילד?

ש"ח יש לכל ילד בחינוך היסודי הרגיל. העלינו, העלינו את זה גם  1,025אלף,  מר רחמים בינוני:

לחינוך המוכשר. רק שתדעו יש פה מספרים שאני חושב שבתי הספר לא 

י לא, לא אגיד את זה. אתם יכולים לראות. יש פה בית יוסף יקבל קיבלו. אנ

 אלף ש"ח. 325אלף ש"ח, בית דוד בנות  200

 שזה בעצם משקף אלף ש"ח לכל ילד מר ראובן קייקוב:

לא, לא. הם קיבלו כבר הקצבה, במרץ הם קיבלו הקצבה. זו עכשיו תהיה,  מר רחמים בינוני:

 זה תהיה השלמה.

 השלמה על פי, י:גב' נעה צ'פליצק

מצןין. בהצעת התקציב, בהצעת התקציב שנים רבות קודמות, אני פה כבר  מר ראובן קייקוב:

שנים, אז כל פעם אנחנו התהדרנו כעיר שאנחנו כעיר  7-8כמה, לא יודע, 

ש"ח מעבר לתקציב שמתקבל  4,000-5,000-חולון משקיעה בילדים שלנו כ
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הדרים בכך, כן. רבותיי העיר חולון ממשרד החינוך. וזה כל שנה אנחנו מת

ש"ח.  4,000-5,000משקיעה כל כך הרבה בכל ילד. בשנה אנחנו משקיעים 

עכשיו לא חשוב, אנחנו באים עכשיו להשוות את התנאים לילד החרדי אז 

 אני לא מבין איך זה עומד רק על אלף ש"ח.

 ראובן שאלת אותי לפני זה ועניתי לך. מר רחמים בינוני:

 אני לא הבנתי את התשובה. בן קייקוב:מר ראו

מיליון ש"ח. בתחשיב  40אז אני אסביר. למשל היסעים העירייה מתקצבת  מר רחמים בינוני:

מיליון ש"ח. זה  13של חוק נערי אין היסעים. תגבור בגרויות העירייה נותנת 

 5,000-לא נחשב. ולכן כשאתה רואה תלמיד מסובסד על ידי עיריית חולון כ

רואה בחינוך הרגיל רק אלף כי אתה לוקח את הפעילות שאתה, זה ואתה 

 מה שדיברנו. 

 אז שנייה רגע. אז עיריית חולון לא משקיעה,  מר ראובן קייקוב:

 זה בעצם מה שמושקע בילדים בא' עד ח'.  עו"ד יונת דיין:

 זו האמת, היא לא משקיעה את הסכומים שראש העיר מפרסם כל הזמן.  מר מורן ישראל:

 טוב, חברים. מר מוטי ששון:

 רגע, שאלה לגבי קרן עודפים. כמה נשאר מקרן עודפים אחרי, מר בר שי:

 אתה רואה שאנחנו גם, לא. אנחנו לא נגענו פה בקרן עודפים. מר רחמים בינוני:

 אז מה זה הכנסות שנים קודמות? מר בר שי:

ם. קרן עודפים אתה תראה את זה שנים קודמות. זה לא קשור לקרן עודפי מר רחמים בינוני:

 זה אחרי זה, זה לא קשור לקרן עודפים. 

 אה, זה הכנסות אז זה אומר שמשרד החינוך, משרד החינוך, מר מורן ישראל:

משרד החינוך לא העביר לנו. העירייה שילמה מזה ועכשיו אנחנו נקבל את  מר רחמים בינוני:

 זה, כן. 

 הבנתי. מר בר שי:

 י.אוקי מר מוטי ששון:

 זה מתאזן בכל מקרה.  מר יעקב מזרחי:

 כל האירועים האחרונים איפה הם באים לידי ביטוי בתקציב? מר בר שי:

עוד מעט אתה תראה הגדלה, מה אתה מדבר על הפועל חולון על האירוע  מר רחמים בינוני:

האירוע  אתה תראה את זה, יש לנו פה דף נוסף. אתה תראה פה גם את שהיה?

 של הפועל חולון וגם את ההישגיות, מה שדיברנו.
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. לגבי תקציב העירייה, יש פה שני סלים. אחד בעצם 4. בעמוד 4עמוד  גב' אלינור מטלון:

 למהנדס העיר ומנהל אגף לביטחון ואחד גם מנהל מחלקה. זה לא אותו דבר?

 זה סגן מנהל מחלקה.  לא, סגן מהנדס העיר זה ברמת מהנדס אגף וזה מר רחמים בינוני:

אוקיי, שאלה הבאה. במנהלת החינוך, אני רגע אעשה השוואה לפני זה.  גב' אלינור מטלון:

. יש כאן תוספת של 4יש לנו בעצם את הרווחה. יש שם אחזקת תמי  6בעמוד 

מיליון אבל לעומת זאת  3.7. יש כאן תוספת של 0.5-ו 0.1אחוז,  60-תקן ב

 4.5ית שיש הרבה יותר תקנים נוספו פה מעל במנהלת החינוכית הפורמל

 . אז בוא תאיר את עיניי.308תקנים וזה רק 

אני אגיד לך, כל אחד זה תלוי, לא. כל אחד זה תלוי לפי העלויות ולפי זמני  מר רחמים בינוני:

הקליטה. כי פה זה לא תקן שנה שלמה. הרי אם אני נגיד עכשיו אישרו ואני 

 את החלק היחסי הזה.קולט תקן, אז אני עושה 

 .4.5ואחד של  1.6יש לך פה פער, יש לך כאן תקן של  גב' אלינור מטלון:

 רק תגידי לי על מי את מדברת ואני אגיד לך בדיוק. מר רחמים בינוני:

 אני מדברת על רווחה. גב' אלינור מטלון:

 באיזה סעיף? מר רחמים בינוני:

 פלוס יתרה. 8.4.1 גב' אלינור מטלון:

זה לא, את רואה את התקנים שנוספו אבל  8.4.1סליחה,  8.4.1לא, סליחה.  מים בינוני:מר רח

ומשהו מיליון. זה הרבה  4כל זה אם את תראי כנגד יש לנו פה הכנסות של 

 פעילויות יש פה. אני ציינתי כעקרון,

 אני מנסה להבין, גב' אלינור מטלון:

ם. כי כל תקן בשטח המועצה חייבת לאשר אני ציינתי כעקרון את התקני מר רחמים בינוני:

, זה את צודקת. אבל מעבר לזה יש פה 0.1-ו 0.51אותה. אז יש פה באמת 

 פעילויות.

 ,3.7אוקיי, אז בגלל זה לא הבנתי איך יכול להיות שיש כאן  גב' אלינור מטלון:

 כי יש רק סעיף אחד. מר רחמים בינוני:

 תקנים. יש פה פער לא הגיוני.  4.5-ו 308זה לא הגיוני לעומת  גב' אלינור מטלון:

 גם תלוי מתי התקן נכנס. אם הוא נכנס בשנה, באמצע השנה. מר יעקב מזרחי:

 עדיין. גב' אלינור מטלון:

 יש עוד שאלות חברים? נועה שאלה?  מר מוטי ששון:
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 שאלה קודמת שרציתי לשאול. עכשיו לאור השינוי שהשוותם את התקצוב גב' נעה צ'פליצקי:

לתלמידים, האם השיפוצי קיץ ובתחזוקה וכל העניין יעמדו בשיפוצי קיץ 

 בכל מה שהם יצטרכו? 

שוב, מה השאלה אם הם יעמדו? תראי הרשת, הרשת שמפעילה היא מקבלת  מר רחמים בינוני:

 כספים ממשרד החינוך לטובת הנושאים האלה. 

 ואת זה היא קיבלה תמיד. גב' נעה צ'פליצקי:

 בסדר.  וני:מר רחמים בינ

 אז היא צריכה להשתמש בהם לשיפוצי קיץ ולא לדברים אחרים.  עו"ד יונת דיין:

 וגם דרך הסכומים האלה שהעירייה תיתן עכשיו. מר רחמים בינוני:

 העירייה מוסיפה, אני שואלת אם הם יעמדו בשיפוצי קיץ? גב' נעה צ'פליצקי:

לא כולל. אבל לא, אני אומר שוב העירייה לא נותנת  במועצת העיר, לא זה מר רחמים בינוני:

יותר את השיפוצים. הרי במועצת העיר אם אתם זוכרים התב"ר של 

 שיינתן לכל ילד. 1,025-השיפוצים בוטל ולכן הוחלט לתת על הסכום של ה

 אני שוב, אני חוזרת על השאלה. גב' נעה צ'פליצקי:

לעירייה לתת את התמיכה במבנה עצמו. רק את נעה, חוק נהרי לא מאפשר  עו"ד יונת דיין:

התמיכה השוטפת כמו שניתנת לכל היתר. שיפוצי קיץ זה תחזוקת מבנה. לא 

התחזוקה השוטפת ולשיפוץ של המבנה זה הגורם המפעיל לעשות בעצמו עם 

 כספים שהוא מקבל ממשרד החינוך ועם ההכנסות.

 עוברים את הקיץ.בואו נראה, בואי נראה איך הם  גב' נעה צ'פליצקי:

 סעיף הבא מוטי. מר יעקב מזרחי:

 טוב חברים. מר מוטי ששון:

רגע רגע לא, יש לי עוד שאלה. לגבי בתי ספר תיכוניים יש כאן תקן למנהלת  גב' נעה צ'פליצקי:

אדמינסטרטיבית בגימנסיה הרצוג. אנחנו לפני כמה שנים שהיה עוד המנכ"ל 

כוניים היה ניסוי של שנה לגבי הקודם הוסיפו כאן לכל בתי הספר התי

המנהלים האדמיניסטרטיביים האלה. ואני זוכרת אם אני לא טועה שהוא 

 אמר שזה יהיה ניסוי לשנה. למה עכשיו צריך לתקצב עוד אחד?

כי התקן הזה היה, ירד, ורק באותם בתי ספר באמת מורכבים כמו הרצוג  מר ארז ניסים:

 הוחזר. הוא היחידי.

 כן, זהו אני זוכרת שהורידו את זה. קי:גב' נעה צ'פליצ

 זה לא תקן ממש, מר ארז ניסים:

 למה דווקא הרצוג? גב' אלינור מטלון:
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 יש בהרצוג, יש בעתידים. בבתי הספר הגדולים.  מר ארז ניסים:

כן אבל אני שואלת שוב. אז בזמנו כשזה היה ניסוי לשנה הרעיון היה שבעצם  גב' נעה צ'פליצקי:

 מתקצב, זה כמו סגן. אז למה העירייה צריכה לממן את זה?משרד החינוך 

לא נעה, משרד החינוך לא מתקצב. זה אנחנו העלינו את התקנים כתקנים  מר רחמים בינוני:

בתי ספר אם אני  4-עירוניים. אני זוכר שאז את אומרת שלא נדרש, נשארו כ

 זוכר נכון הגדולים שבהם נשאר התקן העירוני לטובת הנושא. 

מוטי אני רוצה לציין לשבח את נעה היא חברת קואליציה היחידה ששואלת  יעקב מזרחי: מר

 שאלות.

 לא, היא לא היחידה. מר בר שי:

 מהקואליציה אמרתי.  מר יעקב מזרחי:

 לא, גם, מר בר שי:

 מה היה בעבר לא רלוונטי. אם הצרכים הם כאלה, מר מוטי ששון:

כספי עירייה שבעצם, שבעצם משרד החינוך מממן את זה. הבנתי אבל זה  גב' נעה צ'פליצקי:

למה העירייה גם מממנת את זה? כן, זה סגן. נו אני יודעת מה זה. אני יודעת 

מה אני מדברת. אני יודעת מה אני אומרת. זה בעצם עוד סגן בתוך בתי הספר 

הגדולים. אני לא נגד שום דבר אבל אני אומרת אם העירייה יכולה לחסוך 

 ה כי משרד החינוך מממן את זה,את ז

 נעה, נעה אין דבר כזה. מר מוטי ששון:

 נו באמת, הייתי שם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 היית? בעבר? מר מוטי ששון:

 כן, בעבר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 המציאות היום שונה. מר מוטי ששון:

 שנים.  6אבל זה גם משהו שהיה לפני  גב' נעה צ'פליצקי:

המציאות היום היא שונה. טוב חברים, מי בעד עדכון התקציב שמסתכם על  מר מוטי ששון:

שמסתכם בצד ההוצאות  25.05.2022-פי מכתבו של אמנון ארץ קדושה מה

הן בצד ההוצאות והן בצד ההכנסות. מי בעד?  ₪ 1,542,203,274-וההכנסות ב

, 2, 1גד. מי נמנע? נ 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד?  11. 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 , אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנעים.  3

 לא? 31 מר יעקב מזרחי:

 

 2022עדכון תקציב רגיל נוסף לשנת  .31
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על פי מכתבו של אמנון ארץ  2022בבקשה, עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

הן בצד ההכנסות והן בצד ההוצאות  13.06.2022-קדושה מה

.ש"ח בבקשה מי רוצה, אתה 1,210,082סך הכול השינוי .ש"ח  1,543,413,356

 רוצה להסביר?

 400והפקת אירועים  810,082אז כאן יש לנו את שני הסעיפים. זה ההישגיות  מר רחמים בינוני:

 אלף ש"ח.

 זה האירוע שלמעשה כאילו עשו. מר מורן ישראל:

פה היא הייתה יותר גדולה  זה היה לטובת האירוע, כן. אבל זה לא, העלות מר רחמים בינוני:

ואני יודע שזה עלה פחות.  400-כי לא ידענו בדיוק את הסכום אז שמנו את ה

אני יכול לבדוק להגיד לכם גם כמה אם תרצה, אבל זה עלה פחות. כי פשוט 

 עשינו את זה לפני זה כדי שנוכל להגיש את זה לחברים.

בעד. דבר שני עדיין לא, לא חושב שנכון  קודם כל אנחנו בעד, קודם כל אנחנו מר מורן ישראל:

 לקשור הפוך. הייתם צריכים לחשוב מראש ולתקצב.

לא, זה לא לקשור הפוך. אני אגיד לך שוב. אם זה לא היה מאושר עכשיו  מר רחמים בינוני:

לדוגמה, יש לנו הרי כסף בתקציב אירועים. הרי התקציב מתוקצב. היינו 

 קורה. אז בגלל זה אני אומר. מורידים אירועים קדימה, לא היה

 זה לאירוע שהיה. 400-אז לכן שאלתי אם ה מר מורן ישראל:

 אז אני שוב אומר, כדי לא להשתמש בכסף שמיועד קדימה.  מר רחמים בינוני:

רק שאלה, לא אני יודע. אני מכיר אותו איזה יום או יומיים. תסביר לי את  מר מורן ישראל:

 הכסף, 

, רק ברגע שהתחיל לחץ ציבורי התחלתם לשים שלטים, עשיתם אורות, די נו מר שחר האס:

 די.

 יש לי שאלה. אם עכשיו, מר מורן ישראל:

 כמה קטנים אתם, כמה קטנים אתם. מר מוטי ששון:

 מיליון, 1.200בע"ה ניקח עוד אליפות. נמצא עוד פעם  מר מורן ישראל:

 רק התחילו פוסטים, מר שחר האס:

 כן, כן. כן, מר מוטי ששון:

 איך מגזימים את הארנונה, רגע שחר.  מר מורן ישראל:

 אוקיי. מר מוטי ששון:
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 1.200אני שואל את רחמים הנכבד מה, גלה לנו את הסוד. איך מוציאים  מר מורן ישראל:

מיליון מהכנסות ארנונה נוספים עד לישיבה? תסביר לי איך עושים את זה. 

 כי אם כן נעשה את זה כל ישיבה.

אנחנו בודקים את עצמנו כל הזמן אחת לשבוע, אני אומר את האמת. זה ככה  רחמים בינוני:מר 

אנחנו עושים. משה נכנס אליי לשאול אותי כל פעם. אתה בודק את 

 ההכנסות. ראינו שיש לנו תוספת הכנסות למול התקציב בארנונה ולכן,

כל סוף החלטת מועצת עיר  אנחנו נתפוס אותך כל שבוע ונשאל אותך אם יש מר מורן ישראל:

 שהתקבלה פה ברוב קולות האם יהיה מתישהו תקציב לדבר הזה.

אוקיי, גמרנו. אוקיי חברים. מי בעד עדכון התקציב כפי שאמרתי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד אין  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

עובר לסעיף הבא. אני עובר לסעיף הבא. רחמים, אישור . אני אושרנמנעים, 

 בבקשה.. ₪ 1,900,003' 22תקציב, תוספת תקציב בתב"רים של 

 

 .2022עדכון תקציב תב"רים לשנת  .32

אז כן, אתם רואים פה את שיפוץ רחוב מודיעין. אנחנו יש לנו פה גם בדרכים  מר רחמים בינוני:

ל גן פעולות האיבה לכן אנחנו וגם בתיעול. אנחנו מקדימים את שיפוץ ש

בגנים   370/4מעבירים משצ"פ להיטל השבחה כדי לממן אותו. תכנון רובע 

 ונוף, רוצים לתכנן שם את השצ"פ.

 מה? מה? גב' נעה צ'פליצקי:

 שצ"פ, שטח ציבורי. מר מוטי ששון:

עליו,  . אתם רואים יש לנו כאן את בית ספר שחקים מה שדיברנו370/4-ב מר רחמים בינוני:

אלף ש"ח. יש פה קיבלנו כסף ממשרד החינוך לטובת  600שיפוצי קיץ עוד 

בדיקת חיזוקי בתי ספר לרעידות אדמה. זה בתי ספר שהם טרומיים וקיבלנו 

אלף ש"ח לטובת הנושא. הכסף  600אלף ש"ח. העירייה משקיעה  200עליהם 

 הגדול כמו שאתם יכולים לראות,

 ק, זה לבדיקה.זה לא לחיזו מר יעקב מזרחי:

 כן, לבדוק, כן. מר מוטי ששון:

מיליון ש"ח והעירייה עושה את העבודות בעצמה  8-לפרידן אנחנו קיבלנו כ מר רחמים בינוני:

 מיליון ש"ח. 2ויש פה עוד תוספות. שיפוץ מתנ"סים 

 הגיע הזמן. יש כאלה שהם נראים באמת, מר מורן ישראל:

תי הספר הטרומיים. זה עתידים, אילון, בן גוריון, בן צבי, בתי ספר, זה כל ב מר רחמים בינוני:

 התבור, ישעיהו ושז"ר.
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 אוקיי יש שאלות? בבקשה. מר מוטי ששון:

 גם לזוהר יש שאלה. רחמים, גב' אלינור מטלון:

 נותנים לדבר אז היא בטענות אז למה לא נתתי לדבר. מר מוטי ששון:

 לא, ההפך. גב' אלינור מטלון:

 נתתי לך. בדרך כלל נותנים לאופוזיציה. ן:מר מוטי ששו

גן נפגעי פעולות האיבה. בעצם הביטוח הלאומי הוא כמו כל שנה הוא הרי  גב' אלינור מטלון:

מגיש ונותן בעצם אפשרות לסייע בעצם בהנצחת חללי פעולות האיבה ויש 

בקשות לסיוע. למה אנחנו לא מגישים את זה כדי שנוכל לקבל את הכסף על 

סיוע יינתן להקמה או לשיפוץ אנדרטה, חדר זיכרון, כתיבת ספר, זה? ה

. ואז בעצם 2.8-הפקת סרט וכדומה. אפשר להגיש את המועד האחרון עד ה

 אנחנו חוסכים פה את הכסף הזה ונקבל את זה מביטוח לאומי.

גן גם. מיליון ש"ח כי הרוב זה שיפוץ ה 2א' אני בטוח שביטוח לאומי לא ייתן  מר רחמים בינוני:

יש פה גם הנגשה. כמו שאני זוכר רק, לא, א' את אמרת אני אדבר עם מנהל 

 האגף שיבדוק את זה. זה יקרה מחר.

 אבל רחמים, רחמים, מר מוטי ששון:

 אבל הכול זה כסף עירוני כי יש שם הנגשה. מר רחמים בינוני:

הלאומי תזכור לחזור לאלינור  מצוין. רק מה שתצליח להשיג מהביטוח מר מורן ישראל:

 להגיד לה חסכת מיליון.

כל מה שאנחנו עושים, משיגים מכל גורם חיצוני שאפשר לקבל ולהוציא שם  מר מוטי ששון:

 כסף.

בדיוק, אחרי שלא מצליחים אנחנו באים לזה. תדע שהם לא נותנים כמעט  מר רחמים בינוני:

 כלום. אבל בסדר, אמרת אני אבדוק.

רחמים, הלאה. אוקיי מי בעד אישור התקציב, התב"רים על פי מכתבו של  ששון:מר מוטי 

 .22,903,000-. התב"רים מסתכמים ב25.05.2022-אמנון ארץ קדושה מה

 ש"ח מי בעד?

 רחמים תמיד משכנע. מר מאיר חלבי:

אין נמנעים. בעד. אין נגד,  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.

 

מינויה של טלי קון כחברת בועדה לנוער וצעירים, במקום הגב' רוזה קגנר כנציגת  .33

 "חולון מתחדשת" 
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זה חילופי נציגים בועדה לקידום נוער וצעירים. כן, טלי קון כנציגת חולון  מר מוטי ששון:

בעד. אין נגד.  18אוקיי, מתחדשת בועדה במקום הגברת רוזה קגנר. מי בעד? 

 אני עובר לסעיף הבא. אושר.בעד, אין נגד אין נמנעים.  17

 

רחוב לבון פינת רחוב ביאליק  154חלקה  6872המלצה לאישור ההקצאה בגוש  .34

 .חולון לעמותת "תפילת חנה ויוסף" בית כנסת ליוצאי בבל

ותת ''תפילת חנה חוות דעת משפטית, אישור הקצאה עיריית חולון לעמ מר מוטי ששון:

רחוב לבון פינת רחוב  154חלקה  6872ויוסף''. בית כנסת ליוצאי בבל בגוש 

 . 2022ביוני  13-ביאליק חולון. מכתבו של יחיאל אטיאס מה

 זה במקום ההקצאה שניתנה אז ליוצאי סוריה? מר מורן ישראל:

 ביטלנו. מר מוטי ששון:

  ביטלנו אז הקצאה שלנו שוב. עו"ד יונת דיין:

 רגע מוטי, זה מה שהיה סורי? מר יעקב מזרחי:

 זה היה של הסורים. מר מורן ישראל:

הייתה הקצאה שביטלנו כי הם לא יכלו לממש, העמותה המבוגרת יותר  עו"ד יונת דיין:

 והילדים הקימו עמותת מורשת.

 יאללה חברים.  מר יעקב מזרחי:

בעד.  17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אושר.אין נגד, אין נמנעים. 

 מוטי, הפגרה.  עו"ד יונת דיין:

 

 ספטמבר-אישור פגרה לחודשים אוגוסט .35

 אוקיי, חברים. מר מוטי ששון:

 ספטמבר. -אישור פגרה לחודשים אוגוסט מר יוסי זיידה:

 בגלל שזה נופל בחגים אני, מר מוטי ששון:

החגים זה ספטמבר ואוקטובר. אין שום סיבה שאוגוסט ספטמבר  אלינור מטלון: גב'

 חודשים. 3ואוקטובר. זה 

 אז תצביעי נגד.  מר מוטי ששון:

 אני לא מבינה את זה. מה הבעיה לעשות את זה ספטמבר אוקטובר? גב' אלינור מטלון:

 שלהם.עכשיו אתם רוצים שהמורים יתאימו את החופשים  מר מורן ישראל:
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 אם יהיה משהו דחוף נחתום. מר יעקב מזרחי:

אוקיי, מי בעד? דיברנו על אוגוסט ספטמבר כי בספטמבר מתחילים החגים.  מר מוטי ששון:

 אוקיי, מי בעד?

 אבל אוקטובר זה חגים. גב' אלינור מטלון:

בעד. מי  12, 11 ,10, 9. 8. 8, שי? 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, יעקב, 1יעקב, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 , אוקיי, תודה רבה.אושרנמנע.  1נגד. מי נמנע?  6, 5, 4, 3, 2, 1נגד? מי נגד? 

 רגע שנייה, ביקש מורן לפני ישיבת המועצה לעשות חילופים בועדות במקום, מר יוסי זיידה:

 זה לא על סדר היום. מר מוטי ששון:

 זה לא על סדר היום, הוא ביקש. מר יוסי זיידה:

 של הצעירים, ראיתי גם. ב מזרחי:מר יעק

 במקום שני, במקום, מר יוסי זיידה:

 במקום שני. גב' אלינור מטלון:

 

מינוי מורן ישראל כחבר בועדת כספים במקום בר שי, מינוי אלינור מטלון כחברה  36-38

בועדת נוער וצעירים במקום שני כהן מסילתי, מינוי שחר האס כחבר בועדת חינוך 

 תיבמקום שני כהן מסיל

יש פה חבר ועדת כספים מורן במקום בר שי, חבר ועדת נוער וצעירים אלינור  מר יוסי זיידה:

במקום שני כהן מסילתי וחבר ועדת חינוך שחר האס במקום שני כהן 

 מסילתי. ביקש,

 זה הועדות, מר מורן ישראל:

 אוקיי, מי בעד? מי בעד להכניס את זה לסדר היום? מר מוטי ששון:

חבר ועדת כספים מורן ישראל במקום בר שי, חבר ועדת נוער וצעירים אלינור  זיידה:מר יוסי 

מטלון במקום שני כהן מסילתי, חבר ועדת חינוך שחר האס במקום שני כהן 

 מסילתי. 

 חבר מועצה מקומית צריך להיות באישור של המועצה? מר מורן ישראל:

מקומית אתה אוטומטית, אתה מדבר על לא, פנינו לועדה המקומית. ועדה  עו"ד יונת דיין:

 המשנה.

 רגע, קודם מי בעד להכניס את זה לסדר היום? מר מוטי ששון:

 כולם הצביעו. עו"ד יונת דיין:
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, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד? חבר'ה יש פרוצדורה, מה קרה.  מר מוטי ששון:

 הכנסנו את זה לסדר היום? מי בעד? .18, 17, 16, 15, 14, 13

 .18גם  מר זאב ניסים:

 נו. 18גם  מר יעקב מזרחי:

 .אושרבעד.  18חבר'ה, אוקיי בעד.  מר מוטי ששון:

 רגע, מורן ביקש נאום במקום גם.  מר יוסי זיידה:

ביוני נהוג לציין יום הוקרה למשרתי המילואים במדינת ישראל. מי  14-ב מר מורן ישראל:

בחודש מאי האחרון עברו תקנות חדשות או המלצה, החלטת ממשלה שידע 

 100אחוז עד  25אם נדייק, שתומכת בזה שתינתן הנחה בארנונה עד גובה של 

 מטר למפקדים פעילים שמשרתים במילואים.

 לשירות משמעותי. 5 מר שי קינן:

רנונה. מאחר וצו אחוז כבר אושר על ידי מועצת העיר ואושר בצו הא 5רגע,  מר מורן ישראל:

הארנונה עתיד להגיע כנראה עד סוף החודש כי אנחנו אמורים לאשר אותו 

לקראת השנה הבאה, ההמלצה שלי לך ראש העיר ולנו כמועצה שזה ייכנס 

 כבר לצו הארנונה הבא.

 נו ברור שזה ייכנס. מר מוטי ששון:

 רק תשאל את עצמך אם יהיה תיקון חקיקה עד אז. עו"ד יונת דיין:

את צודקת, ולכן אני אומר שגם צריך ללחוץ על הממשלה לוודא שהתקנות  ר מורן ישראל:מ

 תהיינה,

 יש ממשלה? מר מוטי ששון:

 עכשיו תשאל את עצמך אם יש ממשלה.  עו"ד יונת דיין:

הממשלה היא קיבלה החלטה. בואו נוודא שבצו ארנונה הזה אנחנו עושים  מר מורן ישראל:

 כמיטב יכולתנו.

 חבר'ה אנחנו עושים את זה כל שנה. מחוקקים את זה.  טי ששון:מר מו

 הישיבה נעולה. עו"ד יונת דיין:
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